
Divan Kurulu Toplantı Tutanağı 

Divan Kurulunun 15 Ocak 2024 Çarşamba günü saat 13.30’da Ali Sami Yen Spor Kompleksi 
Rams Park Özhan Canaydın Konferans Salonu’nda yaptığı toplantının tutanağıdır. 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Değerli hazirun, toplantımıza başlamadan önce, lütfen telefonlarımızı sessize alalım. Saygıdeğer 

katılımcılar, hava şartları nedeniyle, müze giriş, dış giriş kapısında olan kayıt masamızı 

gördüğünüz gibi salonun dışındaki bankoya aldık. Giriş kayıtlarımıza göre, 13.20 itibariyle 

oturumumuzda 72 Divan üyemiz, saygıdeğer Divan üyemiz bulunmaktadır. Dolayısıyla açılış 

nisabımız mevcuttur. Toplantıyı açıyorum. Bilgi mahiyetinde oturumumuzu 13 kıymetli kulüp 

üyemiz, 2 değerli basın mensubu ve 6 misafirimiz izlemektedir. 

Müsaadenizle kürsüye geçiyorum. 

Değerli Divan Kurulu üyelerimiz, bizleri Galatasaray dijital platformlarından takip eden 

üyelerimiz, değerli basın emekçileri, Galatasaray’ımızın sarı kırmızı renklerine gönül vermiş, 

hayatlarını armaya adamış, kıymetli taraftarlarımız, çok acı kayıplarımız olduğu için 

müsaadenizle, saygı duruşundan sonra yerime oturduktan sonra vefat listesini, vefat bilgilerini 

vereceğim. Cumhuriyetimizin kurucusu, ebedi başkomutan Gazi Mustafa Kemal Atatürk, vatan 

uğruna yaşamlarını yitirmiş, kahraman şehitlerimiz, kulübümüzün kurucusu 1 numaralı üyesi, 

Ali Sami Yen ve arkadaşları ile geçen toplantımızdan bu yana ebediyete intikal etmiş üyelerimiz 

için sizleri saygı duruşuna davet ediyorum. (Saygı duruşu yapıldı.) 

Buyurun oturabilirsiniz. Müsaadenizle yerime geçiyorum. Saygıdeğer katılımcılar, geçtiğimiz 1 

aylık süre içindeki vefatlarımızı okumak istiyorum, müsaadenizle. Divan üyelerimizden, 4417 

Acar Bumin, 4429 Nesim Özmandıracı, 5374 şampiyon atlet ve şube sorumlularımızdan Fikret 

Üstünsoy, 6027 Saim Yüksel Bağcı, 6086 Ahmet Zeki Diker, 6179 Atilla Soy, kulüp üyemiz, iş 

insanı, 12716 sicil numaralı Fatih Kıral, önceki dönem sicil kurulu başkanlarımızdan Serdar 

Eder’in, kıymetli annesi, Fatma Nezahat Eder, ebediyete intikal etmişlerdir. Ruhları şad olsun, 

hepsine Allah’tan rahmet diliyoruz. 

Şimdi gündemimize geçmeden önce gündemi etkileyebilecek iki önerge var. Bir dakika, önergeyi 

alabilir miyim? Biri usul hakkında, daha doğrusu, bir önerge var, bir de usul hakkında Sayın 

Mehmet Helvacı’nın bir talebi var. Gündemi ve gündem akışını etkileyeceği için Sayın Mehmet 

Helvacı’ya söz vermek istiyorum. Buyurun. 

Önceki dönem İkinci Başkanlarımızdan Sayın Mehmet Helvacı. 

 

Mehmet Helvacı 

Teşekkür ederim Sayın Başkanım, Değerli Galatasaraylılar, hanımefendiler, beyefendiler, 

hepinizi saygıyla selamlıyorum. 

Bugün malum gündemimizde bir tüzük görüşmesi var. Galatasaray dinamik bir kurum, o yüzden 

tüzüğünün değişmesi için sık sık çalışma yapılması, çok normal. Burada bir acayiplik 

görmüyorum. O yüzden tüzük çalışması yapmak isteyen arkadaşlarımızın bu niyetlerini de hiç 

sorgulamıyorum. Çok doğru buluyorum. Fakat bir şeyi hatırlatmam gerekiyor. Muhtemelen 

bütün Galatasaraylılar aslında bunun farkında ama biz tabii bu manada gündemden biraz 

kopuğuz, neden kopuğuz? Çünkü lideriz, öndeyiz, iyi futbol oynuyoruz ve hakkımızda yapılan 



eleştiri veya dedikodular yersiz, gereksiz, bunu da hepimiz, hatta sadece Galatasaraylılar değil, 

artık malum, bütün Türkiye dedikoduyu yapanların taraftarları bile biliyorlar. Ama bu 

dedikodunun dönem sonuna kadar devam etmeyeceğinin de garantisi yok, ki edecek gibi 

görünüyor. Çünkü dedikoduyu üretenlerin başka çareleri yok. Ellerinden başka bir şey gelmediği 

için, bununla mücadele etmeyi tercih ediyorlar.  

Şimdi ben de bu çerçevede tüzük değişikliği için bugün bir hamle yapmanın, görüşmeleri bugün 

başlatmanın, Divanda bu konuyu görüşmenin, biz istesek de istemesek de Galatasaraylı olarak 

biz bu konuda çok dikkatli sözler sarf edeceğimizden eminim. Hiçbir endişem yok. Ama biz ne 

söylersek söyleyelim, nasıl beyan edersek edelim, mutlaka bu dedikodudan yararlanmak isteyen 

kimseler, bunu da kendilerine bir fırsat olarak görüp, bu konuda da ellerinden geleni yapmayı 

tercih edeceklerdir. 

O yüzden biraz evvel konuşmamın başında söylediğim gibi, bu kardeşlerimin arkadaşlarımın 

değişiklik yapmak konusundaki iradelerine hiçbir şekilde dil uzatmadan ve bu değişikliğin de bu 

sezon sonunda 25’inci şampiyonluğu kucakladığımızda yapılmasını şimdiden teklif ederek, 

bugün bu hususu gündemde konuşmamayı uygun bulduğumu, eğer Sayın Başkan ve sizler de 

uygun görürseniz, konunun gündem çıkarılmasını teklif etmek istiyorum. Beni dinlediğiniz için 

teşekkür ederim. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Ben daha önceki toplantımızda bu konuyla ilgili duyarlılığı dikkate getiren Sayın Ömer Tümay’a 

söz vermek istiyorum. Sonra da normalde bir lehte bir aleyhte ama burası Galatasaray, 

demokrasi yani sayılardan ibaret değildir. Sayın İbrahim Göknar’a söz vereceğim. Sayın Ömer 

Tümay buyurun. 

 

Ömer Tümay 

Sayın Divan Başkanım, kıymetli heyeti, değerli Yönetim Kurulu üyesi, üyeleri ve siz değerli 

Galatasaraylılar, hepinizi saygıyla selamlıyorum. Ömer Tümay, 6081. 

Bu arada sözlerime başlamadan, yeni Divan beratını alan üyelere de hayırlı olsun diyorum. 

Kendilerini tebrik ederim 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Hatırlattığınız için teşekkürler. 

 

Ömer Tümay 

Şimdi 2 ay evvel bu konuyu dile getirdim ve yönetime bir dilekçe verdim. 185 ıslak imza ile. 

Benim bu, benim imzamın dışındaki 184 kişiye karşı bir sorumluluğum var. Şimdi beni arıyorlar, 

ya diyorlar 2 ay oldu, ne oldu? Bu tüzük değişikliği talebi ile ilgili dilekçemize nasıl bir cevap geldi. 

Şimdi tabii bunlara bizim bir cevap vermemiz lazım, benim bir cevap vermem lazım. Aynı şekilde 

Sayın Yönetimin de genel kurula karşı bir sorumluluğudur, onların da bu cevabı onaylamaları 

lazım.  

Sayın Helvacı hocamın söylediğine katılıyorum, evet, an olarak bunun mutlaka sezon sonu 

yapılması lazım ama mutlaka yapılması lazım. Yani biz bu işi tüzük tadilatını yokmuş gibi, 



olmayacakmış gibi başımızdan savamayız, öteleyemeyiz, iteleyemeyiz. Çünkü hakikaten bu 

kulübün üyelerinin, %10’un böyle bir mağduriyeti var. Çok ciddi bir rakamdan bahsediyoruz. 634 

kişi kendi evladı üye olsun diye D grubundan başvuruyor. 50 civarı bir, tüzük çünkü o kadar, 

kontenjan o kadar kalıyor. 50 kişi alıyorlar, bir 50 kadar da E grubundan alıyorlar. Oradaki 

mağduriyet korkunç zaten. Şimdi biz dünya kulübüyüz ve hakikaten dünya kulübü olmak 

yolunda da çok hızlı adımlarla gidiyoruz. Zaten biraz evvel Sayın Helvacı’nın da bahsettiği gibi, 

bizi rakip olarak gören kulübün feryat, figanı da bundan. Biz üstüne ekleye ekleye gidiyoruz, hem 

kurum olarak, hem tesis olarak, hem sportif başarı olarak ve çok hızlı hamleler yapıyoruz. Çok 

kısa bir zaman diliminde, şurada 5 dakika mesafede, bütün amatör şubelerin ve futbol 

tesisimizin de iç içe olduğu bir teşekküle kavuşacağız. Çok önemli hamleler yapıyoruz.  

Fakat biz bir dünya kulübü olarak devam ederken, şunu atlamamamız lazım. Biz bu kadar tüzüğe 

bağlı kalarak, kısıtlayamayız üyelikleri, o zaman dünya kulübü olamayız, E grubunda da çok ciddi 

talepler var. Mesela bana geçen hafta, Ankara’da bir hastanenin başhekimi olan bir profesör, 

tıp profesörü beni aradı, ben dedi defalarca başvurdum. 4 ya da 5, şimdi hatırlayamıyorum 

sayısını, defalarca başvurdum. Hiçbir yanıt alamadım, niye üye olamadığımı da bilmiyorum. 

Kulaktan dolma oluyor, yani başvururken başvuruyoruz, bize sicilden olmadınız, şu sebepten 

dolayı da olmadınız diye bir yanıt da gelmiyor. Anlayamadım. (Uzaktan konuşuluyor, 

anlaşılmıyor) bilahare konuşuruz bunu, bilahare konuşuruz. Biz bu değerli tıp profesörünü 

üyeliğe kabul etmiyoruz. Galatasaray bir eğitim kurumundan neşet etmiştir, Galatasaraylılar 

eğitimiyle övünürler, başka bir şeyle övünmezler, eğitim bizim için çok önemlidir. Mutlaka sicilde 

belli birtakım kriterlere bakılıyordur ama çok da sağlıklı olduğunu düşünmüyorum. Çünkü bana 

daha evvel yapılan açıklamada, biz başvuru sayısını dikkate alıyoruz demişlerdi. Bir tıp 

profesörünün birkaç defa başvurarak, hiçbir yanıt almadan kabul edilmemesini de anlayabilmiş 

değilim. Demek ki hakikaten bir sıkıntı var ve bunun giderilmesi lazım. Bunun için öneriler var. 

Bunu burada Divanın bir maddesine sığdırarak zaten çözemeyiz. 

Benim bir Divana yazdığım önerge vardı, okunmadı, ben onu şifahen de dile getirebilirim. Yada 

şimdi okuyacaklar benden sonra, en yakın takvimin de elverdiği en yakın zamanda, bir 

olağanüstü Divan yapalım, bu Divana kulüp üyelerini de davet edelim. Hatta o kulüp üyelerinden 

fikri olanlar da Divan Başkanlığına müracaat ederek, konuşma yapmak için izin talep etsinler, 

çünkü bu Divanın sorunu değil, genel kurulun sorunu, herkes fikrini söylesin, bir konsensüste 

buluşalım, geçen sefer de bunu önermiştim. Yine buradayım, aynı yerdeyim, bunu mutlaka 

oturup çözmemiz lazım. Mektepten olanları, A, B, C gruplarını, işte sporcu üyeleri, Başkan 

kontenjanını ayırabiliriz. Geri kalan kontenjanı, %3’ü şeye açabiliriz, üye çocuklarına, D ve E 

grubuna, ama bir şekilde bunu çözmemiz lazım. Yoksa bu böyle 50 kişi D’den alalım, 50 kişi E’den 

alalım. Olmaz. Yani 630 kişi, 50 kişi girebiliyor. Hiç talep olmasa, hiç ben, yeni üyeler de kendi 

çocuklarını bu iş için talep etmeseler bile, 12 sene sürecek bu ya, siz bugün başvuruyorsunuz, 

12 sene sonra sıra geliyor. Bu pek olacak bir şey değil. Bunu mutlaka çözmemiz lazım. Beni 

dinlediğiniz için teşekkür ederim. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sicil Kurulu Başkanına söz hakkı vereceğim. Üyelikler konusundaki görevinden dolayı, saygıdeğer 

hazirun, saygıdeğer hazirun, şu gün aslında, bugün aslında önümüzde iki yol var. Bizim yatak 



odamız, aile içi meselemiz olan olayın, ortalıkta sağlıklı tartışılabileceğini düşünmüyorum. Bir 

şeyden çekindiğimiz yok ama, bir Divanın, Divan toplantılarının formatı ve tüzüğümüz gereği, 

Divan üyesi olmayanların söz hakkı yok. Bizim Başkanlık Divanı olarak demin aramızda müzakere 

ettik, kısaca, şu önerimiz var. Şubat ayında bir çalıştay biçiminde, ama Divan formatında değil, 

bir serbest kürsü, mantığında tabii ki biz buraya Divan olarak, kurumsal takvim, tüzükte aksayan 

hususları da getireceğiz ve değerli üyelerimizi de dinleyeceğiz. Hayır, bu açık bir toplantı değil, 

herhangi bir televizyon vesaire yayını olmayacak. Çıksın orada ama bir Divan formatı çünkü 

sınırlayacak, çünkü bu konuda fikri olan değerli üyelerimiz, yani henüz Divan üyesi olmamış 

üyelerimizin, fikirlerini beyan edemeyecekler, sözlü veya yazılı olarak, ya da bugün bu maddeyi 

sona alacağız, kapalı olarak icra edeceğiz. 

Daha sonra Sayın Ahmet Şenkal’ların bir önergesi var, sıra değişikliği konusunda, onu daha sonra 

şey yapacağız. Bilmiyorum bu konuda bu işin bir çalıştay biçiminde sürümesi, sezon sonu Divan 

Kurulunda, yine bizim normal toplantımızda bir oylanarak Yönetim Kuruluna iletilmesi biçiminde 

ilerlemeyi öneriyorum. Dolayısıyla bugün gündemden çıkarılma olayını. Önceki konuşmalar, 

tabii ki lehte aleyhte konuşmalar için birer kişiye söz vereceğim. Gürkan Bey önce, tabii söz hakkı 

var. (Başkanım ben daha ilk katıldım, hiçbir şeyden haberimiz yok, biraz bir şeyleri bilmek, 

dedikodular deniyor, tüzük değişikliği, nedir durum, hiçbir şey bilmiyoruz. Tabii ki, (Biraz 

hazırlanmamız lazım ki) haklısınız (beyanda bulunalım, bu imkânı tanıyın lütfen.) Tabii ki, işte 

Şubat ayındaki toplantı ona bir merhem olabilir diye düşünüyoruz. Başkanlık Divanı olarak. 

Buyurun Sayın Sicil Kurulu Başkanımız. 

 

Sicil Kurulu Başkanı Gürkan Eliçin 

Sayın Divan Başkanım, Divan Başkanlık Heyeti, Sayın Kulüp İkinci Başkanı, Yönetim Kurulu, 

değerli Divan hazirunu ve sevgili Galatasaraylılar, 7593 Gürkan Eliçin, sicil kurulu başkanı olarak 

bir önceki hatibin bazı söylediklerini kendimce düzeltmeye çalışacağım. Birinci gözlemim, 

aslında genel, dünya kulübü olmakla üye sayısı arasında bir korelasyon yok sevgili hazirun, 

bunun en güzel örneği bizzat Galatasaray zaten. Yoksa Galatasaray dışında çok üyeleri olan, 

başka renksiz veya renkli kulüplerin başarı oranı ile edindikleri kupa sayısı ile Galatasaray’ı eğer 

kıyaslarsanız bu korelasyonun Türkiye genelinde olmadığını göreceksiniz, dünya genelinde de, 

teşekkür ediyorum, dünya genelinde de Barcelona’nın üye sayısı ile başarılarını kıyaslarsanız, 

yine aynı sonuca ulaşacaksınız. Dolayısıyla dünya kulübü olacağız diye kapılarımızı herkese 

açacağız diye bir durum yok, olması mümkün de değil.  

İkinci konu, tüzük gereği biz, üyelikleri onaylanmamış olanlara, bilgi vermememiz gerekiyor. 

Bunu geçen toplantıda da bir üyemiz söyledi. Bilgi verirsek, reddetmiş de oluyoruz, reddederse 

de bir daha da üyeliğe başvurmaması gerekiyor. Şimdi böyle bir durumda biz ne yapalım, 2400 

başvuru var, teker teker herkese gayri resmi telefon mu açalım? Yani olmayacak şeyler bunlar. 

Tüzük var, tüzüğümüze uymak zorundayız. Bizim birinci guide line’ımız tüzüğümüz, anayasamız, 

dolayısıyla yapacağımız şey belli. Birden fazla kez başvurmuş olabilir Sayın profesör, birçok 

profesör var, birden çok başvuran. Kriterlerimiz geçen sene için, E grubundan 7 ve üstü, ardışık 

başvurular için geçerliydi. 7 kere başvurmamış demek ki, e 7 kere ve üstü başvurmuş olanları 

almayıp, ötekini mi alacaktık? Yani sonuçta hiç kriter olmamasındansa, bazı kriterlerin olması 

daha doğru ve bu kriterler, her sene kalan kontenjana göre yeniden güncellenmek durumunda. 



Geçen sene 276 A grubu başvurusu olduğu için, ortaya çıkan paylaşım bu şekilde oldu. 

Önümüzdeki dönem de başka türlü olabilir. 

A grubunun başvuru sayısı daha makul bir seviyeye gelir, hallolur, bir de şu var. D grubundan 

üyelikler için söylüyorum. Ebeveyni Galatasaray’ın hiçbir şeyiyle ilgilenmeyip, hiçbir genel 

kuruluna gelmiyorsa, çocuğunun otomatik olarak üye olması diye bir durumun söz konusu 

olmaması gerekir. Galatasaray’la en az bir, aidiyet bağının da kuruluyor olması gerekir ve 

nitekim bizim bu sene yaptığımız çalışmada dikkate aldığımız şeylerden biri de son 5 genel kurula 

katılımdı. Demek istediğim şu ki, 634 başvuruda, 200’ün üstünde, son 5 genel kurula sıfır çekmiş 

üyemiz varken, hepsini birden alalım mantığına da ben sicilde bunca dirsek çürütmüş biri olarak, 

çok sıcak yaklaşmıyorum. D grubundaki sorun çözülür ama bu sorunun çözülebilmesi için 

aklıselimle, ortak aklı çalıştırarak, bir çözüm elbette bulacağız. Bugüne kadar yapılmış olanlar, 

mevcut tüzük içerisinde bence olabilenin en iyilerinden biriydi. Mutlaka, eksiği, yanlışı vardır, 

onları başkanı olarak, sicil kurulu başkanı olarak, bizzat sorumluluğunu üstüme alıyorum, ama 

ben kendim yatağa girdiğimde vicdanım rahat olarak uyuyorum. Bunu söyleyebilirim. Beni 

dinlediğiniz için teşekkür ederim. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Saygıdeğer katılımcılar, daha gündemimize görüldüğü üzere geçemeden, usul ve tüzük 

detaylarında boğulma riskimiz var. O yüzden, Başkanlık Divanının önerisi, pardon size söz 

vermiştim, ama teknik değil, usul yönünden gidelim.  

 

İbrahim Göknar 

Teşekkür ederim. Sayın Divan Başkanı ve heyet, Sayın İkinci Başkan, Yönetim Kurulu ve değerli 

Yönetim Kurulu üyeleri, çok değerli hazirun, herkesi saygıyla selamlıyorum. Şimdi Mehmet Bey 

her zamanki zarifliğiyle, usul hakkındaki görüşünü bildirdi. Bilahare Ömer Beyle, Gürkan Bey de 

konuştular. Ben aslında bugüne geçen hafta gündemi mailimi aldıktan sonra, bir hafta burada 

çıkıp da mahcup olmayayım, yanlışlık yapmayayım diye çalışarak geçirdim. Bu son bir hafta, 

aslında biz Galatasaray tüzüğünü, yeni konuşmuyoruz, daha önce de defalarca belirttim, hatta 

hemen aklıma geliyor, 44 toplantımızın 22’sinde yeni tüzük nerede diye konuştuk burada, 

sadece ben değil. Burada diğer değerli konuşmacılar da. Bir şeyi çok iyi lütfen tespit edelim. 

Elbette Galatasaray’ın şampiyonluğu çok değerlidir. Galatasaray zaten şampiyondur. Tarihinden 

bu yana. Bu kürsüden her zaman bunu ifade ettik. Ancak Galatasaray’ın tüzüğü de 

Galatasaray’ın en önemli konusudur. Bunu lütfen birbirinden ayıralım. Geçtiğimiz 10 yılda, 

geçtiğimiz 10 senede, Galatasaray 5 kere, bu sene de inşallah 6’ncı kere şampiyon oluyor. Biz bu 

yeni tüzük konumuzu, 10 senedir konuşuyoruz. Dolayısıyla iki konuyu birbirinden ayırmamız son 

derece önemlidir.  

Fenerbahçe’ye gelince, ne önemi var? Mehmet Bey de izah ettiler, biz de çok kere izah ettik. 

Yöneticilerimiz her maç izah ediyorlar. Fenerbahçe’yi artık konuşmayalım, geçen toplantıdan 

sonra, çünkü Fenerbahçe, (Fenerbahçe hakkında hiç konuşmamıza gerek yok.) Müsaade edin, 

bitireceğim. Fenerbahçe maalesef kendi başarısızlığını, Galatasaray’a laf atarak kapatmaya 

çalışıyor, konu bu kadar. Tüzüğe geldiğimiz zaman, yapılacak bir şey yok. Buradaki genel 

konsensüs değerli bir düşüncedir. Bu sene şampiyonluk sonrasına ertelenmesi, o da olabilir. 



Zaten efendim Sayın Divan Başkanımız, kendisini ben naçizane tekrar tebrik ediyorum, ilk defa 

10 yıldır, bizler çok kapalı yönetimle toplantılara girdik, üyeler olarak, kendi fikirlerimizi beyan 

ettik. Onlar kapalı kaldı, açıklanmadı, keşke onlar da açıklansaydı, kimler, neler konuşmuş, değil 

mi? Biz bir aileyiz, şeffafça. Sonuçta neticede, böyle bir gündemi ilk defa tüzük genel görüşmesi 

diye gündeme almasından dolayı, heyetine ve başkana çok teşekkür etmek için başlayacaktım 

konuşmama ama olamıyor maalesef anladığım kadarıyla. Sayılarda da fazla durmayalım lütfen. 

O kadar çok şey var ki, konuşulacak. Bunlar rakibi ilgilendirmez, bu bizim kendi anayasamız, söz 

gelimi bu üye, sadece üye değil, çok, çok konular var. Bunları da defalarca ifade etmeye çalıştım. 

Üye konusunda da bir şey söyleyeceğim. A grubu, sayıları vazgeçtim, tabii ki otomatik hak. Çok 

doğru. E, peki. Lisede 2 yıl okuma, kaç yaşında oluyor bu öğrencimiz? 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Çok detaya giriyorsunuz ve bu 

 

İbrahim Göknar 

Ama bu çok önemli ve bu çalıştay için de önemli, hepimizin bilmesi gerekiyor.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Onu çalıştayda konuşuruz. 

 

İbrahim Göknar 

18 yaşının altında bize çok önemli bu. 18 yaşın altında, üye acaba ne derece doğru, acaba bir 

yaş birimi mi konmalı, onu şey yapmak istedim. D grubu için de, E grubu için de pardon, kura 

olsun efendim. Canlı yayında kura yapalım. Madem üye konuşuyoruz, önceliği tespit etsin sicil 

kurulumuz. Müracaatları, kurayla çekelim. Bunda ne sakınca olabilir. Dinlediğiniz için teşekkür 

ediyorum. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Saygıdeğer hazirun, bu konuda lehte, aleyhte görüşleri aldık. Bu işin sonu yok. Kifayeti 

müzakereyi oylarınıza sunuyorum. Bu konuyu sonlandırıp. Kabul edenler? Şimdi konumuz şu, 

bugün bu maddeyi görüşmeyip, bir, Şubat ayında bir çalıştay biçiminde bu çalışmaları şey 

yapacağız. Sezon sonunda da nihayetlenecek, yani Mayıs sonu itibariyle. (Gündeme niye 

konuldu o zaman?) Gündeme niye konuldu? Farkındalık için. (Ama farkındalıksa, bu baskı niye, 

bu endişe niye?) Hayır, bir endişe yok. Şurada, burada bu formatta, bu formatta, tüzük çünkü 

sadece Divan üyelerinin değil, bütün kulüp üyelerinin, yani yaklaşık şu anda 11 bin küsur üyenin, 

dolayısıyla bütün bizim bir formatta bütün bu önerileri alacağız, işleyeceğiz, öncelikleri 

belirleyeceğiz. Hangi maddelere dokunulacak ilk planda, çünkü 167 maddelik bir tüzükte, 

aksayan maddelerimiz var. Kurumsal takvim, mali raporların sunulması, enflasyon 

muhasebesinin getirdiği birtakım komplikasyonlar, dolayısıyla ben Şubat’ta bir çalıştayla 

başlatmak üzere, düzenlenecek çalıştayla başlatmak üzere, bu maddenin gündemden 

çıkarılmasını oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy çokluğu ile adet 

vermeyeceğim, 6 veya 7 üye aleyhte oy verdi. Oy çokluğu Şubat ayında düzenlenecek, ama 



Divan değil, Divan toplantısı değil, üyelere açık bir çalıştay, bunu özellikle burada basit bir 

cateringle bir Cumartesi günü, onun yeri, saati Divan Başkanlığı moderasyonunda olacak. Divan 

toplantısı değil, bizim moderasyonumuzda, siz saygıdeğer üyelerimize bildirilecek. Dolayısıyla 

bu ilk usul tartışmasını kapatmış olduk. 

İkinci konumuz, gündeme geçmeden önce, Sayın Ahmet Şenkal ve yeterli sayıda, salonda 

bulunan saygıdeğer üyelerimiz bir önerge vermişler. Gündem sırası konusunda, yazman üyemiz 

Sayın Ali Tüzmen okuyacak, buyurun. 

 

Divan Genel Kurul Yazmanı Ali Tüzmen 

15.01.2025 Galatasaray Spor Kulübü, Divan Kurulu Başkanlığına, 15 Ocak 2025 günü yapılacak 

Divan Kurulu toplantımızın gündem maddelerinde sıralamanın değiştirilerek, kulübümüzü 

ilgilendiren önemli ve güncel konular hakkında katılımcılara söz verilmesi maddesinin Yönetim 

Kurulumuzun ileriye dönük mesajlarının önüne ve ikinci sıraya alınması ve böylece, Yönetim 

Kurulumuzun gelecek dönemi kapsayacak açıklamalarını hazirundan gelebilecek görüş ve 

önerilerden alacağı notlarla da zenginleştirerek daha kapsamlı ve doyurucu bir sunum 

yapabilmesinin sağlanması. Toplantının asıl amacı olan güncel durumla ilgili görüş ve önerilerin, 

ilginin ve konsantrasyonun kısmen dağıldığı son dakikalara bırakılarak, ağırlıklarını 

kaybetmesinin önlenmesi hususu, takdir ve tensiplerinize sunulur. 12 adet imza ile. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Bir lehte bir aleyhte görüş alacağım, tüzüğümüz gereği ama bunu katı uygulayacağım. Çünkü şu 

anda saat 14.01, yarım saattir şey yapıyoruz. Buyurun, önerge sahibi olarak buyurun. Tabii 

ondan sonra Sayın Mehmet Bilen’e, siz aleyhte. Aranızda kura çekebilirsiniz. 

 

Ahmet Şenkal 

Evet. Efendim Sayın Yöneticilerim, İkinci Başkanım, Divan Kurulunun Sayın Başkanı ve çalışma 

arkadaşları, kıymetli hazirun, şimdi bu önergeyi niye verdik. Ben şahsen kendim, uzun zamandır 

bu Divan Kurulumuzun gündeminin akış sırasından ben müştekiyim. Bilmiyorum başka müşteki 

olan arkadaşlar da var mı, onu bilmiyorum ama şeyimiz şu, savımız bu. Bir tane parantez açayım, 

demin çok uzun tüzük konuşmaları oldu. Ya bu tüzük tartışmalarını yapacaklarını, sevgili Divan 

Başkanım, Şubatta toplayacağınız o platforma filan, Allah kolaylık versin, burada hatırlayanlar 

olacak, bu tüzüğün bu maddesini, bu üyelik maddesini ve genelini 2014 yılında başladık, 

bendeniz de vardım bunu tartışmaya, sevgili hocam, Helvacı hocam, canım kardeşim İkinci 

Başkan Metin Öztürk, biz hep birden 2014’te başladık, 11 sene 8’inci maddeyi tartıştık, bakın 11 

sene sonra, yine 8’inci madde, öyle mi gelsin, böyle mi gelsin, o mu girsin, 50 mi girsin? Allah 

kolaylık versin, o maddeyi düzeltecek olanlara. Bu değil şimdi konuşmam benim. 

Şimdi efendim bu Divan Kurulu toplantılarının aylık toplantılarının bir amacı var. Bence ana 

amacı, buraya katılacak bakın fedakârlık eden, gelen, hafta arası şu yağmura, çamura, trafiğe, 

rağmen bu uzaklığa rağmen gelen Divan Kurulu üyelerimizin, kulübün o günkü güncel konular 

hakkındaki görüşlerini, hem serdetmek, hem dinlemek, başka bunun amacı yok, bana göre. 

Şimdi bu amaca matuf olarak, biz eğer bu görüşleri, en sona, 5’inci maddeyi bırakıp da işte, kalan 

kalsın, kalan sağlar bizimdir, isteyen dinlesin işine getirirsek, ben şikâyetçiyim. Bilmiyorum sizler 



nesiniz? Ama ben değerli Yönetim Kurulu üyelerime ve İkinci Başkanıma şunu söylemek isterim. 

Bakın orada bir ikinci madde var diyor ki, Galatasaray’ın gelecek dönemki, plan, program ve 

önerileri, yapacağı planları falan diyor, ya ne kadar güzel, önce burada olanları da güncel konular 

hakkında bir dinleyin, bakarsınız çok güzel bir fikir çıkar, gelecek dönem için, ya şu, iyi adamın 

aklına gelmiş, şunu da alalım dersiniz belki. Onun için ben diyorum ki, önce fikirlerimizi 

serdedelim, herkes eteğindeki taşı döksün, hazır, canlı iken burası, yeni başlamışken, sonra 

Yönetim Kurulumuz bunları da alsın veya almasın, ama en son o konuşsun derim. Şeyim bu, 

benim Divan Kurulundan anladığım, iki önemli madde vardır, katılanlar görüşlerini, fikirlerini, 

önerilerini arz eder, Yönetim Kurulumuz da bunlara cevap verir, toparlar. Burada keseceğim. 

Ama belki bazıları kızacak, bir önerim daha var. Birinci madde, her zaman birinci madde olan 

efendim Divan Kurulu Başkanlığına gelen evrakın okunması. Kesinlikle karşıyım. Neden 

karşıyım? Sakın hemen, bir dinleyin de ondan sonra, şimdi bir üst makamdan, bakandan, 

kaymakamdan, neyse bir federasyondan filan gelen bir uyarı, bir talimat olur, çok güzel onu tabii 

ki okuyalım. Divan Kurulumuz bir gün evvel zaten toplanıyor, eler, bakar, kim ne demiş? Onları 

tabii okuyalım, mecbur olduğumuz şeyleri, ama hepiniz şahitsiniz. Divan üyesi arkadaşımız, 

evinde oturuyor, Kadıköy’de oturuyor, ben biliyorum, kaç, kimler var. E, oradan yazıyor bir 

şeyler, gönderiyor, bunun okunması. E kardeşim, gel burada kendin anlat, sırana gir, konuşma 

sırasında kendin anlat bu derdini, kalkıp da ben evimde oturup, televizyon seyrederken, 

televizyonu açarım, yazdığımı dinlerim işine karşıyım. Bakın üyeler arasında da eleme yapılsın 

dediğim o, Allah korusun ağır hasta olur, yurt dışında olur, bir mazereti vardır, doğrudur ama 

hem böyle yazıp, hem de en önemlisi, en öne geçmesi, adam güncel konudan bahsediyor. 

Güncel konuların konuşulacağı madde var. Gel kardeşim, otur burada, gir sırana konuş, yok, 

hem ona gelmiyor, hem de birinci sıraya hepimizin önüne geçip, o önce konuşmuş oluyor. Buna 

karşıyım, onun için bu öneriyi verdim, ben önce katılanların görüş ve önerilerinin alınması 

tarafındayım, hepinize teşekkür ediyorum. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Ahmet Şenkal’a teşekkürler. Sayın Mehmet Bilen, buyurun. 

 

Mehmet Bilen 

Sayın Başkan, değerli Divan üyeleri, bir kürsüye gelmek ne kadar zor, ne mücadele veriyoruz 

vallahi. Şimdi bir endişe böyle bir şey çöktü salonun üzerine, hakikaten, yani kayda değer bir 

vaka, şimdi Ahmet Şenkal’ın bugünkü verdiği önergenin niye aleyhine konuşuyorum. Bize bir 

gündem geldi. Okuduk, 4’üncü maddede tüzük var. Ay elini dokundun mu, cereyan çarpıyor. E 

peki, biz ona göre kandırıldık mı? Hazırlandık. Ben bu konuşmayı kime yapacağım, kaldım 

ortada, birilerine konuşmalıyım ben, e peki buraya geldim. İki kişi orada tık tık tık, bir şey, 

gündemden kalkıyor. Bakın şu var. Bugünkü gündemin böyle keyfi değiştirilmesi çok yanlış. 

Ancak Ahmet Şenkal’ın orada ileri sürdüğü her şeye katılıyorum. Ama bugün ben gelmişim 

burada bunu konuşacağım, insanlar gelmiş bu konuyu dinleyecek, televizyondakiler bunu 

dinleyecek, tık kalkıyor. Ancak güncel olaylardan önce, ikide bir de yok ekonomi, yok efendim 

logonun rengi, yok tüzük, bunların hepsi bir maddede olur, katılıyorum, hatta ve hatta Yönetim 

Kurulu da, zaten hep söylüyoruz, ya Yönetim Kuruluna bütün basın açık, televizyonlar açık, 



burada açık olmayan kişiler, üyeler ve Divan üyeleri, önce burada üyeler konuşur. Yönetim 

Kurulu onu dinler, ona göre cevap verir, şimdi kamuoyuna duyurulacak bir şey varsa, zaten 

kapıda bütün basın bekliyor, burada Divana gerek yok ki, ama şimdi burada şu var, yok o madde 

kalktı, yok bu oldu, yok öne o geldi derken, bizim konuşma hakkımız, şahıs olarak değil, 

Galatasaray’ın gidiyor. O nedenle ben bugünlük bunun değiştirilmesine son derece karşıyım, bu 

pek çağdaş bir şey değil, bunları ifade etmek istedim, saygılarımı sunarım. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Saygıdeğer hazirun, ortaya karışık bir konuşmaydı. Güzel. Şimdi gündemde sıra değişikliği, nasıl? 

Tabii ki.  

 

Kulüp İkinci Başkanı Metin Öztürk 

Kıymetli Divan Başkanım ve heyeti, kıymetli Divan Kurulu üyeleri, hanımefendiler, beyefendiler, 

Ahmet Şenkal ağabeyim, sadece benim ağabeyim değil, aynı zamanda geçmiş dönem ikinci 

başkanımız, yani başkanlar, ikinci başkanlar, tüm Yönetim Kurulları, sporcular, bu kulübe emek 

sarf ediyor. Bir tek ben şahsi görüşümü söylüyorum, Başkanımız burada olmadığı için, bugün 

rahatsızlığı sebebiyle Dursun Aydın Özbek Başkanımız burada değil ama bulunduğu noktada da 

şu an Galatasaray’ımız için çok önemli şeyler yapmaya devam ediyor. İnşallah birkaç güne de 

onların müjdelerini verecek. 

Galatasaray biliyorsunuz ananeleri gereği, bir Başkanlık, yani Başkan ayrı seçiliyor bizde 

biliyorsunuz, Yönetim Kurulu, Denetim Kurulu, Sicil ayrı seçiliyor. Bir başkanlık müessesesi, 

Divan teamülünde de önce Başkan gelir konuşur, çünkü belki fikirler o başkanın konuşmasına 

göre, eleştiriler, yeni katkılar, yeni öneriler gelebilir. Mükerrerlik olmaz. Onun için benim şahsi 

düşüncem, Başkan zaten tecrübeli ve neleri söyleyeceğini çok net biliyor. Hazirundan işi olup, 

ayrılacak olanlar olabiliyor, sonuna kalamayabiliyor. Ahmet ağabeyimin önerisini, ben şahsen 

bana çok uygun ama Galatasaray teamülleri var bir de, yani sadece bana uygunluğu önemli 

değil. Başkan gelir konuşur, sizlerin önerilerinizi alır, ondan sonra da kapanış konuşmasını yapar 

ve ben şahsi görüşümü söyledim, ben başkan değilim zaten, (teamüllere uygun değil Metin 

Başkan, teamüller böyle değil esas Alp Yalman’dan sonra böyle oldu. Daha önce Yönetim Kurulu 

üyeleri, Divan Başkanından izin alarak Divana katılıyordu, Alp Yalman’dan sonra bu hale geldi. 

Teamülümüz eğer yüz yıl geriye giderseniz, böyle değil.) Mutlaka haklısınızdır, ben kendi Divan 

üyesi olduğum tarihten sonrasını biliyorum. Siz benden daha kıdemlisiniz, mutlaka öyledir. Yok, 

yok. Ben bir eleştiri getirmek için söylemedim. Daha sıhhatli gitmesi konusunda, yani Kulüp 

Başkanımız, benim gördüğüm Divanlarda, kulüp başkanlarımız, geliyor açıklamalarını yapıyor, 

zaten bahsettiği konular bir seçim propagandası değil, kulübün faaliyetleri ile ilgili ona göre de, 

öyle değil de böyle olsa tarzı öneriler geliyor. Sonunda da başkan toparlıyor bir cevap veriyor. 

Ben Ahmet ağabeyime de, Mehmet Bilen, Sayın Mehmet Bilen’e de, Gürkan Beye de, Sayın 

İbrahim Göknar’a da, Ömer Tümay’a da, Mehmet Helvacı’ya da katkıları için teşekkür ediyorum. 

Zaten tüzük bildiğiniz gibi Divanın konusu, onlar yönetime getirir, biz de genel kurulda size 

getiririz, yani bizim konumuzun çok dışında,  ama benim şahsi görüşüm, bundan sonraki 

toplantılar için söylüyorum. O günkü seçilmiş başkanımız kim ise, gelir, kısa açıklamalarını yapar 

ve zaten hepimiz burada yönetimin faaliyetlerinin, hem bilgilendirilmesi, hem sınanması, hem 



eleştirilmesi, çünkü Galatasaray’da eleştiriler hep yapıcıdır. Buna göre de bir sonraki aya kadar, 

beraberce bir rota çizilmesini düşünüyoruz. Vaktinizi aldım, teşekkür ediyorum. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Katkısı için Saygıdeğer İkinci Başkanımıza teşekkürler. Şimdi önergeyi oylatacağım, ama belki 

takip edemeyenler olmuştur veya yeni katılanlar olmuştur. Çünkü 72 ile başladığımız Divan üyesi 

katılımıyla başladığımız, oturumumuzda şu anda 145 Divan üyemiz var. Yani ikiye katlandı, 

herhalde hava şartlarından yeni katılabilen ancak gelebilen üyelerimiz oldu. Gündemi sırasıyla 

mı icra edelim, yoksa Divan görüşlerini öne alıp, yönetimin anlatacaklarını sona mı alalım? 

Gündem değişikliğini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Kabul etmeyenler? Bu önerge, yani 

önce üyeler konuşsun, sonra yönetim bilgi versin. (Asıl olan o, yani bizim burada toplanmamızın 

amacı da o.) Şimdi saygıdeğer hazirun, herkes bir teamülden bahsediyor, Galatasaray 

teamüllerinin en önemlisi, dinlemesini bilmek. Konuşmacılar, konuşurken. Salondan 

mırıldanmalar, söz atmalar vesaire, ben 13 yıldır moderasyonda olduğum için hasbelkader tabii 

sizin oylarınızla, son 2 dönemde seçilmiş Divan Başkanı olarak ve heyeti olarak, ama sabırla, 

tansiyon yükselmesin, her an bir sınıf başkanı gibi de müdahale etmeyi, beni tanıyorsunuz çok 

uygun görmüyorum. Fakat şöyle bir şey var. Şu anda kulübümüzün bir sermaye artışı, bir 

transfer dönemi, bir tesisleşme, yeni bir tesise taşınma, bu konularda ben üye olarak, Divan 

Başkanı olarak, herhangi bir şeyim yok yani, üyelerin konuşması, önceden konuşması, şeyi, yani 

Divanın moderasyonu anlamında bir problem yok ama en azından bilgi sahibi olduktan sonra 

fikir şey yapmayı ben şahsen 6833 sicil numaralı 46 yıllık bir üye olarak, Divan Başkanlığımdan 

arındırıyorum kendimi şu anda, daha uygun görüyorum. Şahsi fikrim. Şimdi tekrar ne 

oyladığımızı bilelim, çünkü yaklaşık 1 saattir, 14.46, 45 dakikadır, usul ve şey tartışmasıyla 

gidiyoruz. Evet, tabii ki, buyurun. (tüzükte var olan bir şeyi, yani bu şekilde bir gündem tayin 

edip, .. konuşmak, var mı?) hayır, ama hayır, şimdi olağan toplantıların karakteri, olağanüstü 

toplantılarda gündeme bağlılık, yazıldığı şekliyle sizi bağlar. Ama olağan toplantılarda, 

katılımcıların 1/10’u ile yani şu anda bir olağan toplantı oturumu yapıyoruz, gündeme ilave ve 

gündemde yer değişikliği mümkündür. Yani o yüzden zaten bu kadar uzun boylu tartışıyoruz. 

Şimdi okunan önergeyi oylarınıza sunuyorum. Hayır, bu toplantı için. Tabii. Yazılı önerge geldi, 

1/10, evet. Hayır, hayır. Önerge şunu diyor. Önce üyeler konuşsun, sonra yönetim bilgi versin. 

Bunu kabul edenler? Kabul etmeyenler? Evet. Gündem olduğu şekliyle, sırasıyla icra ediyoruz. 

Yani önce yönetim sunumu, sonra üye görüşleri. Saygıdeğer hazirun, şimdi değişiklik yaptığımız 

için, tüzük maddesi, tüzük maddesi çıkartılmış olan gündemi, değişen gündemi oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler? Gündemi okuyalım, değişmiş şekliyle. Sayın Nilüfer Sanvar 

okuyacak. 

 

Divan Kurulu Yazmanı Nilüfer Sanvar 

Divan Kurulu, gündem: 

1. Aralık ayına ait toplantı tutanağının takdimi ve oya sunulması. 

2. Divan Başkanlığına gelen evrakın okunması.  

3. Kulüp Yönetim Kurulunun önümüzdeki dönem çalışmalarıyla ilgili bilgi sunuşu.  

4. Kulübümüzü ilgilendiren önemli ve güncel konular hakkında katılımcılara söz verilmesi. 



5. Kapanış 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

5 maddelik gündem, sonuçta 4 maddeye indi. Şimdi değiştirilmiş olarak okunan gündemi 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Evet. 5 karşıt oya karşı, oy çokluğu ile kabul 

edilmiştir.  

Gündemin 1’inci maddesiyle devam ediyoruz. Geçtiğimiz yılın son toplantısı, oturumu olan 

Aralık ayına ait toplantı tutanağının takdimi ve oya sunulması. Saygıdeğer hazirun, 24 sayfa 

olarak, ses kaydı çözümlenmiş, kontrol edilip, gsdivan.com Divan Kurulu internet sitemize 

yüklenmiştir, bir örneği de incelemek isteyen arkadaşlarımız için, saygıdeğer üyelerimiz için, 

Divan toplantı masamızda bulunmaktadır. Malum dijital dünya, bu siteyi de not alsın, özellikle 

henüz kullanmayan veya yeni Divan üyelerimiz, gsdivan.com ayrı bir Divan Kurulu internet 

sitemiz var. Çözümlendiği ve siteye yüklendiği şekliyle Aralık ayı toplantı tutanağını oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Bir karşıt oya karşı, oyçokluğu ile kabul edilmiştir. 

Gündemin 2’nci maddesi ile devam ediyoruz. Divan Başkanlığına gelen evrakın okunması. 

Herhangi bir evrak yok. Şimdi gündemimize geçiyoruz. Gündemimizle devam ediyoruz. 

Saygıdeğer hazirun, görüşmelerde tüzüğümüzün kıyasen Divan toplantılarında da 

uyguladığımız, görüşmelerde genel düzen maddesini hatırlatmak istiyorum. Yeni üyeler, 

aramıza yeni katılan üyelerimiz de var.  

Madde 45, genel kurulda kıyasen Divan toplantılarında, konuşmanın sözü üyelerce kesilemez. 

Kişilerle uğraşılmaz, uğraşılamaz. Çalışma düzenini bozucu eylem ve davranışlarda bulunulamaz, 

kaba ve çirkin sözler söylenemez. Başka kulüp, dernek ve tüzel kişilikleri küçük düşürücü 

beyanlarda ve hareketlerde bulunulamaz. Genel kurulda kıyasen Divan toplantısında, kürsü 

veya salonda, yukarıdaki hususlara aykırı davranan üyeleri genel kurul Divan başkanı, uygun bir 

dille konuşmaya veya susmaya davet ederek uyarır, uyarıya uymayan konuşmacının kürsüden 

ayrılmasını ister. Gerektiğinde bu üyelerin oturumdan çıkarılması için, genel kurulun veya Divan 

toplantısındaki hazirunun oyuna başvurur, Başkanlığa yazı ve önergelerde, kaba ve çirkin sözler 

varsa, Başkan gerekli düzeltmelerin yapılması için o yazıyı sahibine geri verir. 

Bizim genel kurullarda ve kıyasen Divan oturumlarında uyguladığımız genel görüşme nizamını 

düzenleyen madde. Saygıdeğer hazirun, toplantılarımızda, kıdemli üyeler farkındadır, aslında 

toplantılarımızı uzatan faktör, tekrara düşme ve kişiliklerle uğraşıldığında, ardışık cevap, çünkü 

şey yapılan hakkında bir itham yöneltilen kişi de söz hakkını kullanacak ve bu konudaki yanlış 

anlamalar niteliğiyle toplantılarımız en az bir %30 oranında hem verimsizleşiyor, hem tekrara 

düşüyor, bu yüzden Başkanlık Divanı olarak hassaten üyelerimizden, eski, yeni üye fark etmez, 

hepimiz eşit haklara sahibiz. Divan Kurulu üyeleriyiz, 25 yıllık kıdemlerini doldurmuş, 50 yıllık 

üyelerimiz de var. Dolayısıyla ben bu konuda özellikle hassas davranılmasını rica ediyorum. 

Şimdi bu arada 150 Divan üyemiz. Şimdi Kulüp Yönetim Kurulunun önümüzdeki dönem 

çalışmalarıyla ilgili bilgi sunuşu için Saygıdeğer İkinci Başkanımız Metin Öztürk’ü kürsüye davet 

ediyorum. Buyurun Sayın Başkan. 

 

Kulüp İkinci Başkanı Metin Öztürk 



Sayın Divan Başkanım ve Heyeti, kıymetli Divan Kurulu, hanımefendiler, beyefendiler, tekrara 

düşmemek için çok hızlı geçeceğim. 3 ya da 4 dakikada toparlayacağım. Değerli Başkanımız Sayın 

Dursun Özbek, biraz önce izah ettiğim gibi, rahatsızlığı sebebiyle bugün aramızda yok, ama işte 

bugün borçsuzluğun son günü, bir yandan Florya konuları var. Bildiğiniz gibi, onun notlarından 

okuyacağım. Hepimizin bu pek çok kişi, sağlık sorunu yaşıyor bu dönemde, biliyorsunuz. Tüm 

bunlara rağmen Başkanımız şu an hasta yatağında, Galatasaray’la ilgileniyor. Tüm başkanlarımız 

kıymetli, bundan önceki başkanlarımız da inanılmaz işler yaptı. Ama yakın zamanda göreceksiniz 

ki, Sayın Dursun Aydın Özbek, büyük bir özveriyle bunu çok başka bir yere taşıdı. Hızlıca geçeyim, 

notlarımı. Bir tanesi Galatasaray Adası, biliyorsunuz çok önemli iki sosyal tesisimizden biri, biri 

Kalamış, biri Galatasaray Adası, 32 günde Başkanımız hizmete açmıştı burayı. Şu an her sene 

üstüne koya koya devam ediyor, Başkanımız liderliğinde, teras alanı genişletildi. Restoran 

tamamen yenilendi, bitti. 1957’den bize geldiğinden beri alt yapı aynen kalmış, sonra gelen 

işletmeciler de bir şey yapmamış. Yani şöyle düşünün, 4 elektrik hattının 3’ü arızalı. 4 su hattının 

3’ü arızalı. Bunların hepsi tamamen elden geçiyor. Arka alanda bir etkinlik alanı düzenleniyor. O 

üstüne bastığımız iskelelerin hepsi çürümüş vaziyette, bu hafta başlıyor, tamamına kazık 

çakılıyor. Başkanımız söylüyor, belki de diyor hata ettik, 4, 5 dönemde yapılacak işi, bir döneme 

sığdırmaya çalıştık. Aslında bunların hepsi Galatasaray’ın büyüklüğüyle ve sizlerin desteğiyle 

oluyor. Galatasaray bu kadar büyük olmasa, siz bunların bu kadar arkasında, yanında olmasanız, 

biz bunları yapamayız. Sadece 44 kişiyle bu Galatasaray yönetilmiyor, sizlerle yönetiliyor, sizlerin 

bireysel katkılarını görüyorum. Bunun en önemli örneği de bizim geçmiş dönem 

başkanlarımızdan Sayın Adnan Polat, ne kadar yoğun olduğunu biliyoruz. Buna rağmen Adnan 

Başkanımız, yine sizlerden pek çok kişinin katıldığı bir komite ile beraber, Florya konusunu 

tamamladı. Dün nihai toplantıyı yaptı, birkaç hafta içinde, oranın da ihalesi başlayacak, onun 

için katkısı olan herkese teşekkür ediyorum.  

Kemerburgaz konusu, herkes merak ediyor, futbolcularımız merak ediyor, sizler merak 

ediyorsunuz. Kemerburgaz’da, şunu müjdeleyebilirim ki, Kemerburgaz’da her şey bitti. Ve bu 

tamamen bir sponsorla değil, sizlerin paralarıyla, kulübün imkânlarıyla yapıldı. Bu inanılmaz bir 

başarı, çünkü diğer kulüplerde hep bir ismi, bir şeyi görüyorsunuz. Burada yazan tek isim, 

Galatasaray. Başka bir şey yok. Okan hocamız karar verecek, ay sonunda mı geçecek, öbür ayın 

ortasında mı geçecek? Çünkü onun düşüncesi, bizim için çok kıymetli. Bizim için tamam olan bir 

yer, belki onun için, futbolcu psikolojisi açısından, rekabet koşulları açısından belki birkaç hafta 

daha beklemek isteyebilir ama 14.500 metrekare, şöyle düşünün, Florya’nın tamamı 4.500 

metrekare, kapalı alan, basketbol sahası var, alt yapı var. Bu bahsettiğim sadece A takım. 

İnşallah yakın zamanda, alt yapı için çalışmaya başlayacağız. Zaten inşaatın başlaması için, 

Florya’da daha bir süre var. İhale sonuçlansa da alan firmanın, ruhsat ve diğer konuları için o 

arada, alt yapıyı da tamamlayacağız, yani Galatasaray’a yakışır, çok modern, rakiplerimizin değil, 

Avrupa'daki rakiplerimizin de ötesinde, inanılmaz bir tesis, 2 sahası bitti. 4 saha ve alt yapısı, 

yapılacak. Biraz önce Divan Başkanımız sermaye artırımından bahsetti. Bu çok önemli, 

Galatasaray 1 milyar 80 milyon lira olan sermayesini, tamamı ödenmiş, 5,4 milyar liraya çıkarttı. 

Ve bu gelen kaynağın 1,7 milyar lirası, biliyorsunuz Bankalar Birliğine, 2,2 milyar borcumuz var. 

Faiziyle 2,6 milyar civarında ediyor, buranın kapatılması için kullanılacak. Bunun dışında kalan 

alanlarda da kalan paranın %13’ü futbolcu ödemeleri. Biz bunu KAP’ta açıklamıştık zaten, %7 



diğer borçlar, %3 vergi diyoruz. Ama çok önemlisi, büyük ihtimalle Başkanımızı bir sonraki 

Divanda, Bankalar Birliğinden çıkmış bir başkan olarak alkışlayacaksınız, ben şimdiden, peşinen 

Başkanımızı alkışlıyorum.  

Şu an biliyorsunuz tüm branşlarda artık rekabetin çok yoğunlaştığı bir dönem. Sezon başından 

beri, tüm branşlarımız, gerek futbol, gerek kadın futbol, gerek amatör branşlar, basketbol, 

voleybol ve diğer branşlar, size bizim mali genel kurulda, bütçe genel kurulunda ve diğer genel 

kurullarda, Başkanımızın çizdiği rotada ilerliyor. Oradaki sporcularımız, yarıştıkları futbol dışında 

söylüyorum, futbolda zaten uzak ara öndeyiz. Orada Okan hoca ve futbolcu kardeşlerimizi bir 

kere daha kutluyorum. Lütfen onlar için bir alkış alalım, özellikle Okan hoca ve futbolcu 

kardeşlerimize. Amatör branşlarda da bütçelerimiz pek çok müessese kulübünün gerisinde, 

buna rağmen orada da çok önemli işler yapılıyor. Devletin biliyorsunuz bu futbolcu vergilerinden 

kaynaklanan stopajlardan önemli bir katkısı var. Son bir yıldır, inşallah bu da devam edecek. Bu 

da bizim başarımıza, hemen bir ivme kazandırdı, oradaki bütçelerimiz de yaklaşık 3 kat arttı. Bu 

önümüzdeki süreçte, Nisanda biliyorsunuz, bütçe genel kurulu var. Orada önünüze getireceğiz, 

onun için ben biraz Ahmet ağabeyimi dinleyeyim, çok uzatmayayım. Sizleri dinleyelim. Oradan 

aldığımız eleştirilere, notlara sonunda cevap verelim, çok teşekkür ediyorum, dinlediğiniz için. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

İkinci Başkanımız Sayın Metin Öztürk’e teşekkürler, gayet kısa ve birçok kulübün projelerine ve 

gününe dokunan açıklamaları için. Yönetim Kurulumuzdan başka bir katkı olacak mı acaba? 

Gündemimizin, kulübümüzü ilgilendiren önemli ve güncel konular hakkında katılımcılara söz 

verilmesi maddesine devam ediyor. Yalnız gündem ilk şekliyle ilan edildiğindeki 

konuşmacılardan ne konuşacaklarını bilmediğimiz için ve Galatasaray asaleti, zarafeti ve Divan 

teamülleri gereğince, ne konuşacaksınız diye, hangi maddeyle ilgili konuşacaksınız diye 

sormadığımız için, ben tekrar listenin üzerinden geçmek istiyorum. 

Bu bir sıra değildir. Sıralamayı yapacağım, yapacağız birlikte. Şeyde, Divan heyeti olarak, Sayın 

Erdal Günsel, konuşma talebiniz devam ediyor mu? Sayın Ömer Tümay? Tamam. Sayın Ayhan 

Özmızrak? Mehmet Bilen görüyorum, Sayın Ahmet Şenkal. Sayın Ertay Örmen, Sayın İbrahim 

Göknar. Tabii ki. Sayın Süheyl Batum’u görüyorum. Pardon göremedim. Evet, tamam. Sayın 

Turcan Bolayır. Sayın Ayhan Yeğinsu, Sayın Mehmet Kamil Erişen. Tamam. Erişeni gördüm. Ali 

Demir. Şu anda 11 konuşmacı, daha önceki yönetim döneminde almış olduğumuz prensip 

kararına göre, önceki dönem başkanları ve ikinci başkanlara öncelik veriyoruz. Sayın Ahmet 

Şenkal, buyurun 

 

Ahmet Şenkal 

Teşekkür ederim, Sayın Başkan. Biraz da yaşıma hürmeten herhalde bu sırayı verdiniz, çok 

sevindim. Bir de sevgili İkinci Başkanım, içinize mi doğdu benim konuşacağımı nereden bildiniz, 

teşekkür ederim, size de. 

Şimdi öncelikle sevgili İkinci Başkanım, değerli çalışma arkadaşları, Sayın Divan Başkanım ve 

değerli çalışma arkadaşları, çok kıymetli hazirun, hanımefendiler, beyefendiler, ben de 4581 

Ahmet Şenkal olarak, sizleri sevgiyle, selamlıyorum. 



Birkaç tane konu, mümkün olduğu kadar, her zaman olduğu gibi, zamanımı ekonomik 

kullanmaya çalışarak, birkaç konuda küçük küçük sizleri bilgilendirmek istiyorum. Önce iki tane 

bizi gülümsetecek olayı, sonra iki tane de düşündürecek olayı, herhalde söyleyeceğim. 

Başlamak gerekirse, öncelikle tabii ben de geçen hafta Divan Kurulu ailemize katılan 187 yeni 

kardeşimi ki bunların 25 tanesi de kadın üyemiz, o da çok önemli, o da çok gurur verici bir olay, 

hepsini kutluyorum, aramıza hoş geldiniz diyorum. Sanıyorum onların da katılımıyla, bundan 

sonraki Divan toplantılarımız, daha renkli, daha verimli geçecektir. Buna eminim. 

İkincisi, demin Sayın İkinci Başkanımızın da söylediği gibi, çok iyi, çok hızlı giden, futbol 

takımımızı ve artık 5’inci yıldıza çok yakın olan yeni senede gökler yarılmazsa, mucize olmazsa, 

5’inci yıldızı takacak olan futbol takımımızı, tabii onun teknik heyetini ve tabi onlara gereken 

desteği, gerçekten fevkinin üstünde veren yöneticilerimizi, yani bu başarıda emeği geçen 

herkesi kutluyorum. Bu ikisi bizi gülümseten, içimizi rahatlatan olaylar. 

Şimdi iki tane de kısa olayla, sizi bakın çabuk geldim yarısına. Bilgilendirmek istiyorum. Ama önce 

Sayın Başkanım burada yok, ama İkinci Başkanım burada, Yönetim Kurulu üyeleri, hepsi benim 

o kadarını söyleyeyim, hepsi benim küçüğüm, kardeşlerim, hepsine şunu hatırlatmak istiyorum, 

aynı şekilde Divan Kurulu Başkanı ve çalışma arkadaşlarına da, her zaman söylüyorum. Lütfen 

ve lütfen benim ve benim gibi buraya çıkıp konuşma yapan üyelerimizin ben kendi adıma 

konuşayım, söyleyeceklerini lütfen böyle bir eleştiri olarak kabul etmeyin, istirham ediyorum, 

siz bunları ne bileyim bir, bir büyüğünüzün tekrar söylüyorum, lütfen kusura bakmayın, bir 

ağabeyinizin uyarıları, önerileri olarak alınız, benim Mektebi Sultani’ye intisabım 1958 yılı 

olduğuna göre, 65 senedir şu camianın ben de havasını kokluyorum, suyunu içiyorum, yemeğini 

yiyorum. Eh, elimden geldiği kadar da her taşın altına sporcu olarak da idareci olarak da elimi 

sokmaya çalışmışımdır, bunu herkes biliyor. Onun için de lütfen ve lütfen eleştiri diye almayın, 

ben her zaman olduğu gibi, haddimi aşan konulara karışmak istemem. Ama iflah olmaz bir 

amatör sporcu ve amatör branşçı bir kardeşiniz olarak, oradaki birkaç hususa değinmek 

istiyorum. İnşallah eskisi gibi değil, ama Mehmet Bilen de bana iştirak eder. Eski 

amatörcülerden, ama bilmiyorum şimdi ne durumda.  

Şimdi şöyle, ben yönetimimizin amatör sporlara, amatör şubelere her ne kadar Metin Başkanım 

değinse de, tahsisatlarının artacağını, bütçelerinin genişletileceğini ve daha rahatlatılacaklarını 

söylemesiyle beraber hâlâ ne bileyim bizim belki de ben fazla istiyorum ama, gereken ilginin 

gösterilmediği kanaatindeyim. Bakınız önce şöyle bir şey, aklıma geldikçe söylüyorum. Ben 

irticalen konuşmayı seven bir arkadaşınızım. Bakınız, bizim sizlerle yani Yönetim Kurulunun 

üyelerle ve taraftarlarla diyalog kuracağı, kurduğu bir bacak var. Bizim galatasaray.org’umuz var. 

Sizleri bilmem, ben inceliyorum. Ben yurt dışında, mecburi sebeplerden dolayı biraz fazla 

kalıyorum bu sıralarda, öyle ticaret için filan değil, başka, özel. Kendime has konulardan, 

kalıyorum, oralarda da tek tek inceliyorum. Galatasaray Kulübünün bütün faaliyetlerini 

inceleyen 10 kişi varsa, bir tanesi benimdir. Bunu iddia ile söylüyorum. Şimdi bakın, o 

galatasaray.org’dan şikâyetim var. Güncellenmiyor. galatasaray.org’da bir seneden eski, 1,5 

senelik, 2 senelik haberler var. Yani bazı amatör şubelerde, futbolda öyle bir şey yok. Yani 

futbolcularımız, hangisi sabah ne yemiş, kahvaltıda ne yapmış, işte ne giymiş, forması, falan 

filan, onlar var. Onlar sürekli yenileniyor ama istirham ediyorum. Eleştiri değil, rica. Bunun 

galatasaray.org’daki amatör spor branşlarının sayfalarını güncelleyin. Küçücük bir şey vereyim. 



Ben dışarıda da muhatap oluyorum, bize diyorlar ki, ya Ahmet abi, sen işte kulüpte şu kadar 

filan, şu işi yapmışsın, bu işi yapmışsın, şöyle bir şeyimiz var. Ne yapalım, galatasaray.org’a mı 

bakalım filan. Ben bakıyorum, pek tavsiye edemiyorum. Neden? Ben kendi şubemin dışında 

konuşmam istemem. Ama bakın kürek şubesine burada bir sürü kürekçi arkadaşım var, 

kardeşlerim var. Açın kürek şubesini Allah aşkına, orada branşlara, tıklayın, bakın. Kürek 

şubesinde, bir isim var, sorumlusu. Kürek şubesinin sorumlusu, idari menajeri. Yani siz bugün 

üyenizi, kürek çektirecekseniz, o arkadaş gideceksiniz. Kim bu isim? Bu isim, 1,5 yıl evvel yaptığı 

bir işlemden dolayı, istifası istenen ve istifa ettirilen, daha sonra da son derece doğru bir kararla, 

bunun altını şimdiden çiziyorum. Disiplin Kurulumuzca ve Genel Kurulumuzca ve Yönetim 

Kurulumuzca, cezalandırılmasına karar verilip, kendisi Divan üyemiz olmasına rağmen, kulüpten 

ihraç edilen bir arkadaş. 

E açıyorum, bu sabah gelirken, atlamayayım diye bir daha baktım. E hâlâ bu isim kürek 

şubemizin sorumlusu. Şimdi bunları lütfen istirham ediyorum bir kere amatörlere bu bakımdan 

biraz bakınız.  

Şimdi buraya niye geldim? Bakın, dedim ki, disiplin kurulumuz, çok doğru bir kararla, bir amatör 

şube içindeki, böyle bir tatsızlığı, ki ona şimdi değinmeyelim. Gerçekten tatsızlık. Böyle bir 

tatsızlığa mani oluyor, süratle kararını alıyor ve cezasını veriyor. Şimdi ben bunları düşünürken, 

öyle gurbette de yalnız başıma işte bakarken, sağa sola, düşünüyorum. Şimdi birkaç olay oldu. 

Bir başka şubeye bakalım. Bakın yüzme şubemize. Şimdi ben hep düşünmüşümdür. Bir 

arkadaşımız, yüzme, küreği beraber götürelim. Bir arkadaşımız dünya şampiyonu oluyor, geliyor 

90 gün sonra rakibimize transfer oluyor. 90 gün. Allah, Allah. Bir başka, arkadaş grubumuz. 

Adam Paris olimpiyat oyunlarında yüzüyor. Türkiye'ye dönüyor, grup halinde rakibimize transfer 

oluyor. Şimdi ben bunu, gerçekten yadırgıyordum. Ya bizden niye bunlar, yani şubelerdeki hep 

sevgili yönetimimi eleştiri değil ama öneri diye verdiklerim bu. Bu şubelerin idari şeyini, 

durumunu bunlardaki koordinasyonu, huzursuzluğu, huzuru filan biraz daha yakından kontrol 

etmeniz lazım. 

Orada, ki ufacık huzursuzluklar, genç çocuklar arasında infiale neden oluyor ve böyle 

patlamalara neden oluyor. Şimdi bakın, bitirmeden evvel en son şeyine geliyorum, 

söyleyeceğime geliyorum. Ben bunları düşünürken, o niye gidiyor, bu niye gidiyor derken, bir 

kısmınızın haberi vardır. Geçen hafta, basına bir haber düştü. Allah, Allah okudum. Bir yine 

yüzme şubemizde olay kısaca şu. Ben detayına girmiyorum, gerçi inceledim, söyleyeceğim de, 

her türlü dokümanı aldım, iki tarafla da görüştüm, bu konuya bulaşan herkesle diyalog kurdum 

ama yine de burada bu işi bir münakaşaya dökmem. Zaten eleştirmediğimi ve önerimi 

söylüyorum diye 5 inci defadır söylüyorum.  

Bakınız olay kısaca şu. Bizim bir değerli sporcumuz, ki gerçekten değerli, tam 25 yıl yüzmüş bizde. 

25 yıl. 6 yaşında gelmiş, 25 sene yüzmüş. Şimdi bu arkadaşın 4.8.2023 tarihinde yapılan, Türkiye 

Şampiyonasında, girecek, ünlü namlı rekortmen yüzücümüz, girecek, bu arkadaşın, nedendir, 

ne değildir bilemem, lisansının vizesi unutulmuş. Tabii ki, Sayın Dursun Başkanım, İkinci 

Başkanım, Yönetim Kurulu bunlarla, bu kadar ufacık şeylerle, onlar uğraşmaz. Kesinlikle hiçbir 

kabahatleri yok. Ama birileri idari açıdan bu işle yükümlü olan, görevli olan birileri bunu atlamış, 

lisansını vize ettirmemiş. En son 31.12.2021 vize tarihi, ben hepsini çıkarttım, sporcu kartını, vize 

tarihlerini, falan, ee, atladım. Bu arkadaş, 5 tane yarışa girmiş o gün. Hepsinde dereceye girmiş, 



ikisinde birinci olmuş. Dünya kadar puan toplamış ve 6 tane kategorinin 5’ini rakibimiz alırken, 

o gün bir tek kategoride bu durumda, bu arkadaşın gayretleriyle şampiyon olmuşuz, kupamızı 

da almışız, oh ne güzel, çok da sevindik. Ama gerçeklerin bir huyu var derler ya, bir sene sonra 

da olsa, bu sızmış, nasıl sızmış, basına sızmış ve rakip kulübümüz şikâyetini basmış, ben o 

dilekçeyi de gördüm, basında var. Siz de görmüşsünüzdür, diyor ki, bu olay gerçekleştirilmiş, 

Galatasaray Kulübü tarafından, lütfen bu arkadaşın, efendim şeyini, yüzdüğü şeyleri, diskalifiye 

edin bunu, bütün puanlarını silin o puanları bize ekleyin, biz şampiyon olup, kupayı da verin. 

Şimdi bunu tartışmıyorum ben. Ama hazırlıkla gelmek için, taraflarla konuştuğum gibi, yüzme 

federasyonuyla ilgisi olan, kişiyle de görüştüm. Yüzme federasyonunun eğilimi, benim değil, 

onların eğilimi, bu kupayı bizden alıp, oraya vermek gibi. Yani yakında böyle bir şey başımıza 

gelir. Ben hatırlatıyorum. Canım Yönetim Kurulu üyelerime, böyle bir tehlike ufukta var. Ben hep 

bir haftadır bir açıklama bekledim. Yok kardeşim, yalandır, öyle bir şey olmaz veya vardır ama 

gerekeni yapıyoruz, soruşturmasını yapıyoruz filan gibi. Benim hep istediğim, lütfen bu 

kürekçimizin, kürek şubesinde olan olayı nasıl müdahale edip çok doğru bir kararla sonuca 

vardıysanız, burada da lütfen bu konuya sebep olan yani olayın müsebbiplerini gereken işlemi 

yapın ki, tekerrürünü önleyelim. Benim hep istediğim o. Sakın diyorum, eleştiri diye almayın, ha 

ben atlamışımdır, belki Sayın Yöneticilerimden cevap vermek isteyen olur. Atlamış olabilirim, 

ama hani her şeyi topladım ama ya sen az biliyorsun, daha başka şey var, ya da öyle değil 

derseniz. Ben kendisine sormadım, ama tabii bu yüzme ile çok alakadar olan bir arkadaşımız da 

var aramızda, çok sevgili Nilüfer Sanvar kardeşimiz var. Kendisi bu işleri benden 100 kere daha 

iyi bilir. Kendi uygun görürse, efendim kendi takdir ederse, kalkar gelir, aa Ahmet abi, o öyle 

değil, böyle veya şurası eksik kalmış da diyebilir. Ben tekrardan ve tekrardan değerli Yönetim 

Kurulu üyesi kardeşlerime, lütfen amatör şubelere biraz daha karışın, oradaki idari mekanizmayı 

biraz daha yakından kontrol edin demek istiyorum. Biraz uzattım, beni dinlediğiniz için, ilginize 

çok teşekkür ediyorum. Hepinize iyi akşamlar diliyorum. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Ahmet Şenkal’a teşekkürler. Yönetim Kurulundan sıcağı sıcağına bir. Buyurun, Sayın Metin 

Öztürk. 

 

Kulüp İkinci Başkanı Sayın Metin Öztürk 

Kusura bakmayın tekrar karşınıza geldim. Böyle diyalog halinde geçmeyecek, biz mümkün 

oldukça not alacağız ama bilgilendirme için, Ahmet abim bir kere ilk konuda %100 değil, %1 

milyon haklı. O ihraç edilen kişi ile ilgili, hemen notumuzu alacağız, idari bir hatadır, not ettik. 

Diğer yüzme ile ilgili konu da, şöyle. Duyum olarak Ahmet ağabeyin belki bahsettiği duyum, 

kamuoyunun genel bildiği bir şey, fakat biz bununla ilgili, tamam kamuoyuna bir duyuru 

hazırladık, burada Galatasaray’ın bir kusuru yok. Şampiyonluk, şampiyonluğumuz, kupa 

bizimdir, o kupayı kimse alamaz. Ama ben duyuru metinden okuyacağım. Kısa bir şey, bir hata 

yapmayayım diye, konuyu bilmek açısından faydalı. 

Son günlerde yüzme takımımız ve sporcumuz Doğa Çelik’in adının geçtiği, asılsız haberler 

yayınlanmıştır. Bu haberlerde 26 yıllık milli yüzücü Doğa Çelik’in yaklaşık 2 sene önce 

müsabakalarda lisanssız yüzdüğüne dair iftira atılmış, hatta kişisel veri barındıran bir belge 



gazetelerde paylaşılmıştır. Bu yalan haber, olmayan bir yönetmeliğe bağlanıp, takımımızın puan 

silinmesine kadar gidilmesi gerektiğine dair bir hava yaratılmaya çalışılmıştır. Doğa Çelik’in 

belirtilen tarihlerde lisansı mevcut olup, vize başvurusu yapılmıştır, kendisi belirtilen tarihin 

öncesi ve sonrasında aktif olarak müsabakalara katılmıştır, bu asılsız haber, erişilememesi 

gereken vize bilgisi ile dokümana ve şahısların hayal gücüne dayandırılmaktadır. Kulübümüz bu 

belgeyi 3’üncü şahıslara veren ve gazetelerle paylaşanlar hakkında gerekli hukuki girişimlerde 

bulunmuştur, bu yalan ile takımımızın başarısına gölge düşürmeye çalışanları kınıyoruz, 

Galatasaray yüzme takımı, tüm bu spekülasyonlara rağmen, her kulvarda şampiyonluğa 

koşmaya devam edecektir. Şimdi biliyorsunuz amatör branşlarda hep futbolda biraz daha 

dikkatliydik. Ahmet abim sadece bu dönemde değil, başka dönemlerde de amatör branşlarda 

ilgisizliğimizi eleştiriyordu. Ben de kardeşim de, hepimiz amatör branşların içinden gelen 

kişileriz. Ahmet ağabeyin katkısı tabii ki bizlerden çok daha fazla olmuştur, bulunduğu branşa. 

Ama amatör branşlar, burası bir spor kulübü, olimpiyatlara en çok destek veren, kurulduğu 

tarihten, Kurucu Başkanımız Ali Sami Yen’den başlayarak, destek veren bir kulüptür. Onun için 

amatör branşlar, bizim gözbebeğimizdir, ekonomik imkânsızlıklarla bugüne kadar çok destek 

olamıyorduk ama son dönemde özellikle bunları, fiili olarak, reel olarak 3 kat arttırdık. Tabii bu 

devletin verdiği stopaj desteğinden kaynaklanıyor, bundan sonra inşallah yakın bir gelecekte, 

bu Bankalar Birliğinden kurtulup da aylık 110 milyon lira faizi ödemekten de kurtulunca, kıymetli 

bir kaynağı oraya aktaracağız. Yüzme branşında, son dönemlerde, yüzmede ve kürekte çok ciddi 

atılımlar oldu. Bu tabii, geçemeyince ne yapıyorsunuz, orayı bir karıştırmaya çalışıyorsunuz. 

Rakiplerde bu var. Kupamız, anamızın ak sütü gibi helal. Onun için bu kupayı kimse elimizden 

alamaz. İçiniz rahat olsun. Ben sadece, duyuru çok yeni. Ahmet abim duymamış olabilir. Bu 

vesileyle tüm kamuoyuyla paylaşıyorum. Saygılar sunuyorum. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

İkinci Başkanımız Sayın Metin Öztürk’e teşekkürler. Sıcağı sıcağına açıklamada bulunduğu için. 

2’nci konuşmacı Sayın Erdal Günsel, üçüncü konuşmacımız Sayın Turcan Bolayır. 4’üncü 

konuşmacımız Sayın Prof. Dr. Süheyl Batum, 5’inci konuşmacımız Sayın Ayhan Yeğinsu, 6’ncı 

konuşmacımız Sayın İbrahim Göknar, 7’nci konuşmacımız, Sayın Ayhan Özmızrak, 8’inci 

konuşmacımız Sayın Ertay Örmen, 9’uncu sırada Sayın Mehmet Bilen, 10’uncu sırada Mehmet 

Kâmil Erişen, 11 inci sırada ve kayıt vermiş son konuşmacımız Sayın Ali Demir, hocam. 

Sayın Süheyl Batum buyurun, Sayın Erdal Günsel, konuşma sırasının sizden sonra olmasını arzu 

etti.  

 

Süheyl Batum 

Sayın Divan Başkanı, Sayın Divan Kurulu üyeleri, Sayın Yönetim Kurulu üyeleri, Sayın İkinci 

Başkan, Divanın çok değerli üyeleri, şimdi bugüne kadar ben yaptığım konuşmalarda hiç, işte şu 

penaltıydı, şu gol değildi filan diye konuşmadım. Ama bugün biraz değişiklik yapmak istiyorum. 

Çünkü şuna inanıyorum, içinde bulunduğumuz ortam, inanılmaz bir ortama dönüştü. Artık 

Türkiye'de bizim Galatasaray olarak başarılı olacağız, bu sene de şampiyon olacağız ama bundan 

sonraki sene, bundan sonraki sene ne olacak? Gerçekten hepimiz yüreğimiz ağzımızda, çünkü 



artık iş, hep biliyoruz, belki biz Galatasaraylılar olarak, bugüne kadar hiç yapmadık diye, çok fazla 

bazı gerçekleri dile getirmek istemiyoruz. 

Diğer camialar da korktukları için bir şey söyleyemiyorlar. Ama sonunda iş, bırakın hepimiz 

biliyoruz, rekabeti, sert rekabeti, ahlak kurallarını, her tarafa bırakın, artık her türlü ahlaksızlığı, 

rezilliği de aştı ve bir terör ortamına dönüştü. Şimdi biz hepimiz, Divan Kurulu üyeleriyiz, 25 yıllık 

üyeleriz ve en az aşağı yukarı, 45 yaşında, en az 45 yaşındayız. Dolayısıyla bizim gençlerimize, 

sadece Galatasaraylılara değil, spor yapacak herkese, sporu seven herkese, futbolu seven 

herkese söyleyecek bir şeyimizin olması lazım. Biz bu ortamda, eğer biz de sürüklenip gidersek, 

evet, harika futbolcularımız var, harika bir antrenörümüz var, şu anda paramız var veya neyse 

ve bu sene şampiyon yine olabiliriz, 5’inci yıldızı takarız ama bundan sonrası, felaket. Şimdi 

değerli arkadaşlar, samimiyetle söylüyorum ya, ben Fransa’da eğitim aldım, bir süre burada 

olanlar, İngiltere’yi, Fransa’yı, Almanya’yı, şurayı burayı biliyor. Hayatımda, bırakın öyle Fransa, 

İngiltere’yi, Papua Yeni Gine’de bile böyle rezil bir ortamın, böyle rezil bir işleyişin olduğuna 

inanmıyorum. Şimdi her ülkede, samimiyetle söylüyorum, bir zengin çocuğu çıkabilir, bir zengin 

çıkabilir. Kendine arkadaşlarını alabilir, o çocuğun hiçbir değeri, hiçbir kafasında ilkesi, hiçbir 

değerli gördüğü şey olmayabilir, hiçbir kutsalı olmayabilir, dinsel anlamda söylemiyorum. Ya, 

arkadaşlar, dostluk, rekabet gibi hiçbir değeri olmayabilir. Ama bir şeyler yaptığında, ortada bir 

devlet diye bir kurum var. Şimdi düşünün değerli arkadaşlar, bu söylediğimi, bankacılık 

sektöründe bunun olduğunu düşünün, bir bankanın yöneticileri, diğer bütün bankalara, onlar 

karaktersizdir, onlar şöyle yapıyorlar, onlar böyle yapıyorlar, onlar zaten ahlaksız, para 

topluyorlar, çalıyorlar desin, herkes sussun, orada bankacılık sistemi yürür mü? Ya finans 

piyasalarında düşünün, borsada şirketler bir tanesi geliyor, diğerleri için, bunlar karaktersizdir, 

bunlar çalıyor zaten, bunlar ahlaksız, bunlar felaket, sakın almayın diyor, bu yürür mü? Futbolda 

biz yürümesini bekliyoruz. Şimdi bu konuda böyle yürümeyeceğini siz de biliyorsunuz, ben de 

biliyorum. Türkiye Cumhuriyetindeki hani belli kişileri ayırın, herkes biliyor bunu. Peki, 

gerçekten bu işin altında, şimdi söyleyemediğimiz, söylemekten korktuğumuz gerçekte, eğer 

siyaset olmazsa, net söylüyorum, yapılması gerekeni bana göre de söyleyeceğim ama bu iş 

buraya gelir mi? Gelmez. Gelmez. Gelmesi mümkün değil, dünyanın hiçbir devletinde gelmez. 

Ama ben onu söylerken, ilk önce bir hepinizin huzurunda, bugüne kadar gelmiş geçmiş bazılarına 

oy da vermişiz, bugünkü yönetim dâhil, hepsine şöyle teşekkür etmek istiyorum. Bakın parasal 

şunu yaptı, amatör şubelere verdi, vermedi diye değil ama ben bunca yıldır Galatasaraylıyım, 

hiçbir gün bu Divanda, bir başkanın burada Divanda toplanan üyelerin oybirliğiyle veya 

elbirliğiyle başka bir rakip hakkında küfürlü tezahüratlar yaparken, el çırptığını hiç görmedim. 

Sağ olsunlar, var olsunlar, bütün Galatasaray yönetimlerine, biz diğer takımlara benzemeyiz 

derken, bunu söylüyormuşuz, bu doğru ve bunu maalesef yaşadık. İki, ben hayatımda hiçbir 

Galatasaraylının, Galatasaray yönetiminin, varsa başta bizler burada mahvederdik onu, şike 

kayıtlarında konuşma yaptığını, arkadaş, parayı götür, getir, tarlayı boşalt, boşaltma dediğini ve 

CAS’ın da sonunda, CAS denilen kurumun evet haklı, böyle yapmışsınız ve şike yapmışsınız 

dediğini hiç duymadım. Böyle bir şey olsa zaten biz, ya sen nasıl başkansın derdik. Bütün 

Galatasaray camiasına, taraftarları değil, yekvücut oldular şu anda, hepimiz olduk. Onlara 

teşekkür ediyorum. Bütün hayatları pahasına, ekmek pahasına, Galatasaray’ı savunmaya 

çalışan, sayıları az sayıdaki yorumcuya, yazara da, gazeteciye de teşekkür ediyorum.  



Evet, bizler varken, biz bu sene şampiyon oluruz, ama sorun korkunç, sorun korkunç, yani 

bununla çözebilmek mümkün değil, arkadaşlar, yani şunu söyleyeyim, hepimiz biliyoruz ya, 

rekabet olur, tartışma olur, bazen sertlik olur, her şey olur ama biz 13 yıl şampiyon olmadık, 

14’üncü yıl olduk. Ya bir tane duyan var mı, bir tek Ali Başkan, hani bizim söylediğimiz, o sıralarda 

ağlayarak söylediğimiz bir tezahürat vardı. 14 senelik bu çile, bitti artık ve bitecek bu sene, onu 

söylediği için, seni sevmeyen öldün dedi diye, Ali Başkana böyle şey olur mu ya dendi, böyle şey 

olur mu? Böyle şey söyler mi? Ya şimdiki bu Fenerbahçe’nin başkanı Ali Koç denilen adam, veya 

çocuk mu diyeyim, bilmiyorum. Zerre kadar utanmadan, zerre kadar yüzü kızarmadan, 

ahlaksızlar, alçaklar, şerefsizler, namussuzlar, malum camia diyor, herkes kafayı şeye gömmüş, 

kuma gömmüş, ya neden gömdüklerini ben anlıyorum, sponsor abimizi kızdırmayalım. Sponsor, 

ama devlet sen neredesin ya? Ya ben Sayın Bakanı, siyaset yaptığım için bir iki kere gördüm 

parlamentoda, onu da az gördüm ama gördüm, arada sırada geliyordu, oy kullanılırken en 

azından, ama bilmeyen benim çocuklarım, parlamentoda değildi, çoğunuz da parlamentoda 

değilsiniz. Bir bakanı bu kadar olay varken, bir tek şeyde resmini görebilir misiniz ya? Bizden 

Vedat Muriç alınırken, onu Fenerbahçe’ye gitmesi için ikna etmek isteyen ekibin isteyen, bir 

baktım Osman Aşkın Bak. Şimdi bakan, şimdi nerede? Bilmiyorum belki Sierra Leone’de 

tatildedir. Belki Papua Yeni Gine’de tatile gitmiştir. Şimdi bunu niçin söylüyorum. Bu işin böyle 

yürümeyeceğini söylemek için. Peki, bunun sorumluları, yani kim yapacak ama sorumlular kim? 

Hepimiz biliyoruz, bir kere hiç bunu böyle kıvırmaya filan gerek yok. Ali Koç ve avenesi, 

arkadaşları, ben hayatımda böyle bir başkan görmedim, söylüyorum, şerefsizler, haysiyetsizler, 

hırsızlar, alçaklar, şimdi Galatasaray Yönetiminin bunu doğrudan tavır almamasını son derece 

haklı karşılıyorum. Bu tür adamla, bu seviyeye düşmemek lazım. Kesin, bu seviyeye düşüp, ona 

yok sensin şerefsiz demenin filan bir anlamı yoktur. Doğru. Hatta sakın ben bunu Ali Koç için 

söylemiyorum ama bizde artık bir atasözü vardır, yani şeyden çıkmıştır yola, atasözü haline 

dönüşmüştür, hani ben söylenene bakarım söz mü diye, bir de söyleyene bakarım adam mı diye, 

diye. Tabii ben Ali Koç için söylemiyorum ama biz onu şöyle çevirebiliriz, söyleyene bakarım Ali 

Koç mu diye veya Acun Ilıcalı mı diye, ayrı mesele. Ama ne olursa olsun, bu seviyeye düşmeyi 

düşünürüm ve bir de bir şey daha söyleyeyim, ya ben bir hukukçuyum, artık hakikaten 

kulaklarım acıyor, artık gözlerim ve vicdanım filan değil, kulaklarım acıyor artık, ya koskoca bir 

başkan veya yanındaki işte o şürekâsı, bu kadar cahil değildir. E, ahlak, sahtekâr da değildir, 

herhalde kötü niyetli. Neden? Çok açık açık, televizyona çıkmış diyor ki, efendim diyor, 

iddianame düzenlendi, o iddianamede neler var, buna rağmen bir şey yapmadılar. Neyin 

iddianamesi, ya senin yanında hukukçular var. Bir tanesi bile, başkan uyduruyorsun, uydur da 

güzel uydur demedi mi? Demedi mi? O yüzden söylüyorum, koskoca başkan ahlaksız olabilir mi? 

Olamaz. Hiçbir kulübün, koskoca başkanı, bir sahtekâr olabilir mi? Olamaz. Demek ki kötü niyet. 

Sadece bu değil ki, ya adamlar konuşuyor, hepsi Acun, macun konuşuyor, her gün medyada, 

artık seyredemiyoruz, seyredemiyoruz artık, dinleyemiyoruz ve Aziz Yıldırım benim de 

zamanında çok sevmediğim bir başkandı. Ama hep kalsın isterdim, biz şampiyon olalım diye, 

aynı şey Ali Koç için de geçerli. Keşke yüz yıl kalabilse diyorum ama, ama getirdiği ortam artık 

korkunç. Ya korkunç. Galatasaray olmaza Türkiye'de kimsenin dayanabilmesi mümkün değil. 

Ama Aziz Yıldırım bu Acun için neler söyledi ya, ya bu İrfan Can’ın alımı için neler söyledi, bir 

basın mensubunun aklına gelmedi. Gelmedi. Sonra bize diyorlar ki, işte yok, Metin Öztürk çok 



konuştu, yok öbürü az konuştu, yok İbrahim Hatipoğlu buna cevap verdi vermedi, yok Ahmet 

verdi, Hüseyin verdi, Rıfkı verdi. Ya bu nasıl bir şey? Bu sorumluluğa bu devlet, onu 

söyleyeceğim. İki, hepimiz biliyoruz arkadaşlar, ben hayatımda böyle bir şey görmedim. Türkiye 

Futbol Federasyonu, nedir? Futbolla ilgilenen. Ya gerçekten söylüyorum. Ben hayatımda 

insanların normal durduğu platformdan, 3 bin metre, 2 ayda düşen bir insan görmedim. Bir tek 

bu İbrahim Hacıosmanoğlu muydu? Onu gördüm. Artık yani TFF başkanı da demiyoruz biz 

aramızda, bilmiyorum siz ne diyorsunuz? Arkadaşlarla Fenerbahçe’nin eş başkanı, ya da başkan 

yardımcısı diyoruz. Kendini bu duruma düşüren bir insan. Net söylüyorum yani, sonra bizim 

Başkanımıza diyor ki, sen işte bilmem ne, insanların haysiyeti var, onuru var, sen nasıl söylersin? 

Tabii insanların haysiyeti var, tabii, ama bile bile, isteyerek, 2 ayda, 3 ayda verdiği söz nedeniyle, 

oraya seçilmek için, 3 bin metre düşene de herhalde bir şey söyleme hakkımız var.  

Şimdi arkadaşlar, söyleyeceğimi ona bağlamak için bunları anlattım. Ali Koç böyle. Bütün 

Fenerbahçe, şey böyle, ne derler, TFF böyle, e TFF’nin kurumlarına bakın, MHK, ya dökülmek 

bile öte, bitmiş vaziyette, bitmiş. Ya adamı da dinlediyseniz, hukukla filan alakası yok, hayatımda 

bu kadar hukuksuz, ben diyor Abdülkadir’e attım diyor, gerekçe bende saklı diyor. Bilmem neyi 

aldım, ona ben karar veririm diyor, sen kimsin ya? Sen idari bir kuruluşun başındaki bir adamsın, 

şu anda, hasbelkader. Ali Koç istedi diye oraya getirilmiş bir adamsın, yürü oradan dediğinde, 

çıkıp gideceksin. Ama şu anda hepsi korktuğu için, hiçbir şey yapamıyorlar, TFF Başkanı da 

yapamıyor, ama hukuk ayrı mesele. Hukuk, şimdi UEFA’nın hepimiz biliyoruz statülerini, 

açtığında, en önemli, diyor ki, 1. Fair play. 2. Eşit davranma ve siyasete karıştırmama.  

Şimdi MHK, PFDK. PFDK’nın tek kararı hukuksal değil. Burada hukukçu olanlar bilir, hukuksal 

değil. Geçen sene verdiği o nefsi müdafaa vardır dediği karar da rezil bir karar, net söylüyorum, 

rezil. Burada hukukçu olan arkadaşlarımız bilir. Yok böyle bir şey, TFF’nin disiplin talimatında, 

nefsi müdafaa diye bir şey yok. Ve o da nefsi müdafaa değil, onu bırakın, Icardi’ye 1 maç ceza 

verdiler, efendim dediler şikâyet var. Ya bana disiplin talimatının bir maddesini gösterin ya, 

şikâyete tabi suçlardır bazıları diye. Şikâyete tabi, o ceza hukukunda olur, kişiyi bağlayan, bunda 

şikâyete tabi olur mu? Şikâyete tabi efendim, Mert Hakan’a neden vermedin? Şikâyete tabi 

efendim. Nereden çıkarttın bunu? Nereden uydurdun? Hukuktan uydurmadın. O zaman acaba 

yukarıdan mı uydurdun. Hepsi böyle ve en kötüsü Tahkim, Tahkim hakkında hepimiz biliyoruz. 

Avrupa İnsan Hakları Mahkemesi 3 karar verdi. Sen mahkeme filan değilsin dedi, sen siyasete 

bağlı bir kurumsun, senin verdiğin kararları, yargı kararı filan değildir dedi ve bunun üzerine, 

değiştirdiler. Sözde. Hiçbir şeye dokunmadılar, iki şeye dokundular. Yemin edeceklermiş, başta. 

Efendim biz vallahi, billahi çok uyacağız diye, iki, bir de şu var. İki, efendim 4 senelik atıyoruz, 

değişmeyecek. Tahkim kurulu 4 yıl kaldı mı? Kalmadı. Sonra, istifa edin dedi, etti hepsi. Sonra 

ne oldu? Sonra atadıklarını geri aldılar, içlerine 2 arkadaş atadılar tekrar. Neyin hukuku? Neyin 

hukuku? Şimdi bunu söyledim. Bence artık durmamalıyız, Galatasaray, UEFA’ya bile verebileceği 

bu işin, ne derler, siyasetini, ama siyaset doğrudan doğruya böyle hani bir partiye filan bağlı 

olarak değil, atamaları, bütün hepsini, bu alınıp, yeniden verilmesini, hepsinin seçilmesini, 

götürmeli ve bu ben Adalet Bakanıyım diyen kişiyle, öyle gizli de değil, bütün basının geldiği, biz 

şikâyetçiyiz kardeşim, biz ilk önce iç kurumlarda arıyoruz, burası Türkiye Cumhuriyeti. Bak 

bunlara ve kararını ver bize, o Osman Aşkın Bak, Sayın Spor Bakanına da dâhil, yeter, yeter ya. 

Artık namuslu gazeteciler bile şöyle diyor, diyor ki, efendim şey yapsa iyi olur, reis bir el atsa 



buna iyi olur. Aynen böyle demiyorlar mı, duymuyor muyuz? Ya neyin reisi? Reis zaten benim 

yerime görev yapsın diye atamış iki tane adam. İki adamı saklanın diye atamamış, 

saklanacaklarsa, biz bunu çıkartmak zorundayız, yoksa UEFA’ya götürmek zorundayız ve 

UEFA’nın en kızdığı şey, hepimiz biliyoruz, yaptı da, kararları da var CAS’ın, 3 şey, fair play, 

siyaset ve eşitliğe aykırılık, yani şeye aykırılık. İyi oyuna aykırılık. Son şunu söyleyeceğim, bir de 

evet Galatasaraylıyız, onur duyuyoruz, 13 sene şampiyon olamadık, hiç kimseyi kötülemedik, 

ama dediğim gibi, işler artık şuraya geldi. Yani ya Süheyl Batum, neden bu kadar basit bir şeyle 

konuşuyorsun? Oysa bizim şu anda bir borcumuz var veya UEFA işte amatörlerde, sıkıntılarımız 

var. Artık bu hepsinin tepesine geçti. Çünkü böyle bir sistemin yarayabilmesi mümkün değil. 

Bana söyleyin, yani doktorluk yapanlar söylesin, doktorun biri çıkıyor, diğer bütün doktorlar 

sahtekârdır, yalan yapıyorlar diyor, uyduruyor. Orada tıp şeyi yürür mü? Hasta üniversitelerden 

biri çıkıp, öbürleri hepsi yalancı, bunlar adam öldürüyor, altına gömüyor, öğrencileri derse, bu 

yürür mü ve devlet buna böyle dursa. Hadi duruyor mu, durmuyor mu diye bakalım. Hadi gelin 

siyasetçilerden iki tanesine aynı şekilde, Galatasaray olarak, siz şöylesiniz, böylesiniz, 

sahtekârsınız diyelim bakalım ne oluyor? Anında. Ha. Neden bakanlar dedim. Çünkü savcılar 

artık çok net, net, ödleri patlıyor. Yukarıdan ödleri patlıyor, bakın net söylüyorum. Biz saha 

basan adamı, hep beraber geldik, saha basan Ali Koç’u döven adamı, net, bana bak karşıma 

durma, dayak yersin diyen bizim Genel Sekreterimize, adamı, savcılığa şikâyet ettik. Savcı, iki ay, 

yırtındı, böyle yaptı, şöyle yaptı, öyle yaptı, sordu, savcıya sordu filan, en sonunda takipsizlik 

verdi. Şimdi. Takipsizlik verdi. En son söyleyeceğim şey şu. Lütfen, bizde artık bazı şeyleri, tarihi 

bir program yaptıralım bir yerde, bu Galatasaray TV’de olmaz, yakışık almaz. Çok pırıl pırıl 

insanlar var yapmak isteyen. Pırıl pırıl insanlar, gerçekten bizler çok dürüst insanlarız. Ama 

bilmiyoruz bunları, bazı şeyleri, mesela geçenlerde bir yazışma gördüm, adam diyor ki, 

Galatasaray diyor, 8-0 diyor, şikeciler diyor. Şimdi eskiden bunu bir iki tane meczup, gazeteci 

söylerdi. Taraftar söylerdi, biz itibar bile etmezdik. Ama şimdi bakıyorum, ciddi ciddi şeyin ne 

derler, Beşiktaş’ın Genel Kurul Divan Başkanı söylüyor ya, böyle Yönetim Kurulu üyesi söylüyor, 

8-0, sahtekârlar. Bunun üzerine bir yazışma gördüm, biri diyor ki ya biz o maçı 1-0 bile kazansak, 

şampiyonduk diyor. Altında Galatasaraylılar cevap vermiş, yapma ya, vallahi bilmiyorduk diyor. 

Vallahi böyle. Bu kimin kabahati? Hepimizin kabahati. Biz efendi insanlarız, ama efendilik, çok 

efendi bir ortamda olur. Dolayısıyla şunu özellikle vurguluyorum, lütfen ve lütfen, artık sinirler 

had safhada, yani benim eşim de, hepimizin böyle. Çoluğu, çocuğu da, belki Galatasaray 

Kulübünün üyesi değil, Galatasaray Liseli değil ama inanılmaz bir şey içerisindeyiz, biz şu anda 

takımımıza güveniyoruz, her şeye güveniyoruz, kendi gücümüze güveniyoruz, şampiyon olacağız 

diyoruz. Ama bir sene sonra, bu ahlaksızları, bu ahlaksız rekabeti mutlaka yapması gereken kişi, 

ilk önce iç hukuktadır. Sonda şunu söyleyeyim, iç hukuk diyorum ya, hani o Adalet Bakanına, gel 

buraya, savcılara talimat ver diyelim, bu şey bakanına da, Spor Bakanına gel buraya, bu ne ya, 

diyelim diyorum. Tabii biz öyle demeyelim. Sayın Bakan, arzı hürmet ediyoruz, lütfen diyelim 

ama, ama olmazsa da bu iş şöyle olur. Hepimizin yaşadığı bir şey, ben o sırada milletvekiliydim. 

3 Temmuz yapıldı, herkes Türkiye'de bitti diyordu, bir baktım bir gün, bakın bunu net 

söylüyorum, bir baktım, Deniz Tolga Aytöre, Fenerbahçe’nin o sırada hukukçusu, şey, Şekip bey 

ve birkaç kişi daha, milletvekillerini dolaşıyorlar. Ben kabul etmedim. Çünkü biliyordum, hatta 

açıklıkla söyleyeyim, çok sevdiğim bir insan vardı, hakikaten çok sevdiğim, bizim Köksal 



Bayraktar ağabeyimiz, ona da abi sen yalnız gel, ama bu heriflerle beni muhatap etme ve 

mecliste o gün, ya istiyor, Aziz başkan istiyor dediler, bütün yasa, şey değişti, mevzuat değişti, 

biliyorsunuz. Bütün yargılayan makam değişti, değiştirildi, mahkemeye verildi, mahkeme diretti. 

17-25 Aralık’a kadar, şeye kadar diretti, sonra elinden zorla alındı ve kararlarını verdi, şimdi 

bizde herkes beraat etti. Herkes beraat etti. Avrupa’ya gitti, CAS’a, o yüzden ilk önce adalet 

bakanına ve şeye gidelim, sonra gidelim diyorum, bu ortamda bankacılık bile yürümez diye. CAS 

ne yaptı, işte hepimizin bildiği, yok saysalar da hem de öyle güzel koyuyor ki, şike nedeniyle bir 

kulübe ceza verilebilir mi? Evet diyor, yöneticileri işin içindeyse diyor. Burada evet, içinde diyor. 

Şike tanımları, şikeye girer mi diyor. Evet girer diyor. Bir daha yargılanma, federasyon belli 

cezalar verdi, bir daha yargılamayın diyor, hayır diyor, res iudicata diyor, kesin hüküm, hayır 

diyor, kesin hüküm yok. Siz orada karar vermişsiniz, merak etme, tamam, bana şu kadarlık ceza 

ver, ben işi çözmüş olayım diyor, hayır bu kabul edilmez, ben çözerim diyor ve şike davalarında 

ispat standardını söylüyor, ceza hukukunda diyor, kesin şey olması lazım diyor, ortada, gerçek 

ortaya çıkması lazım, yani makul şüphenin bile ötesinde, kuvvetli şüphenin bile ötesine geçmesi 

gerekir. Ama disiplin soruşturmalarında bu kadar sert değildir diyor, makul şüphe yeterlidir 

diyor, makul şüphenin ötesi yeterlidir, burada da vardır diyor. Ne oldu? CAS kararı 11 Nisan 2014 

tarihli karar, orada duruyor. Biz burada ne diyoruz? Biz kime bağlıyız? UEFA’ya, kime bağlıyız, 

FIFA’ya, biz burada böyle diyoruz. Şerefsizler, ahlaksızlar, bize şikeci diyen köpekler, böyle 

söyleniyor. Ne kadar güzel bir ortam ya, hepinize saygılar sunuyorum ve istirham ediyorum. 

Sadece yönetime bırakarak değil, toplayalım, bir sürü derneğimiz var bizim. Her şey ortada, her 

şey net ve adalet bakanını bir gün buraya çağıralım. Şeye çağıralım, neydi? Spor Bakanını. Gel 

buraya, gel buraya, söyle önümüzde bir şey söyle. Efendim durun bir dakika tuvalete gidiyorum 

filan değil, efendim bir işim çıktı, yarın geleceğim değil, net bir şey söyle, eğer böyle bankacılık 

yürürse, particilik yürürse, gazetecilik yürürse, herhangi bir şey yürürse, futbol da yürür. 

Yürümezse de yeter artık. Hepinize saygılar. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sıradaki konuşmacımız Sayın Turcan Bolayır. Sonra Sayın Erdal Günsel’e söz vereceğim. 

 

Turcan Bolayır 

Sayın Başkan, ben konuşmaya başlarken, beni dinlemek istemiyorlar mı, yoksa vakit mi geçti? 

Ben burada yarım saattir adam dinledim be. Kınıyorum bu olayı. Bravo size, maşallah.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Hocam siz etkili bir konuşmacısınız. Youtube kanalından da ... 

 

Turcan Bolayır 

Evet, etkili konuştuğum için, ben Galatasaray’ın ciğerine konuşuyorum ama ben kimselere laf 

atmıyorum, insanları küçültmüyorum. Burada davalık konular olur. Ne söyleyeceğimi şaşırdım, 

psikolojim bozuldu. Buradaki insanlar umurumda değil, ben on binlerce adamlara hitap ettim, o 

beyefendi de benim, hocam da benim talebem. Süheyl Batum Hocam. Benim talebem. Onun 

için bana vız gelir, tırıs gider ama yakışmıyor Galatasaray’a. Bir hatip, sahaya çıktığı zaman, onu 



dinlememezlik yaparsanız, ona hakarettir o, mecazi anlamda. Umurumda değil, Turcan Bolayır’ı 

silemezsiniz. Mümkün değil. Yazıklar olsun. Kesemezsiniz benim sesimi. Önce özür dilerim, 

yanlışlar yaptıysam da kusura bakmayın. Ama ben boş konuşmam. Sayın Başkanım Dursun 

Özbek’e geçmiş olsun, kendisi rahatsızmış, buradan şifalar diliyorum. Galatasaray’ın sorunları, 

damar sorunları, futboldan geçer. Onun için ben futbola, kendim de kendi çapımda oynadım, 

ama buraya gelenlerin hiçbiri, yani bazı sorunlar var. Şimdi biz 8 puan farkla, birinci devreyi 

bitirdik, tebrik etmek lazım. Çok zor koşullar altında, çocuklar, her şeyi dişlerine taktı. Acemi 

hakemlerin önünde, biraz acemiler var, yetişmeleri lazım. Top oynamak çok zor bir olay. En yakın 

rakibimizi geçtik 8 puan. Ama bizim ikinci devre, 9 tane deplasmanımız var. 9 deplasmanın 4 

tanesi, zor takımlar. Anadolu takımları. Sizler daha iyi biliyorsunuz. Artı rakibimiz Fenerbahçe ile 

maç oynayacağız, Beşiktaş ile oynayacağız, Başakşehir ile oynadık. Derken, puan kaybı olabilir 

mi? Bunlara bakmak lazım. Çünkü bize bütün gelir oradan geliyor. Avrupa kupalarında da 

muvaffak olduğumuz takdirde para alıyoruz, Euro alıyoruz, milyonlarca Euro. Ben bunları 

dinlemek istiyorum bazı konularda, onun için de uzun zaman gelmedim Divana. Dişli takımlardır 

bunların çoğu. İkinci devre, hepsi hazırlık yapacak. Yerleri, boş olan yerlerine yeni transferler 

yapacaklar. Onun için, çok dikkatli hareket etmemiz lazım. 8 puan epey bir farktır ama 2 maç 

verdin mi? 2 berabere kaldın mı? Adam yetişir sana arkadan ve ben maç seyrederken, bunalıma 

giriyorum, aspirin alıyorum. Zor maç kazanıyoruz, zor. Son 3 maçı, 2-1, 2-1 kazandık. 1-1 iken, 

birisi uzaktan top attı, bilmem ne, şu, bu. Hakem penaltı verdi, maçı aldık. Sinirlerim bozuluyor. 

Çocuk aspirini alıyorum, kalbim şey yapmasın, çarpmasın diye, ben bunlarla uğraşıyorum. 

Galatasaraylılık bu.  

Bunu nasıl, nasıl rejenere edebiliriz, düzeltebiliriz, doğru dürüst, akılcı bir transfer politikasıyla. 

Öyle 75 milyon Euro ile bilmem ne ile, adam iki tane kafa golü atacak, bilmem ne, bana yaramaz 

o. Riskli adamlar bunlar, riskli. Sakatlandığı zaman para gider, cepten harcamaya başlarsın. 

Bankalara borcumuzu silelim derken, başka borçlar çıkar. Bir de bir husus var. Pek girmek 

istemedim, bu tüzük konusu. Ya ben 8, 10 senedir bunu dinliyorum, bu tüzük konusunu, bitirin 

artık şunu ya, nasıl bitecekse, bitsin. Bu kadar zor mu bu iş ya? Bir ayda biter, 15 günde biter. 

Niye bitmiyor? Bunun nedenlerini araştırın siz. O ikinci devre kora kor mücadeleleri 

seyredeceksiniz, belki kulaklarınız çınlar, o dışarı giden beyefendiler, bunları duyamadı.  

Icardi, sempatik, yakışıklı, iyi. Güzel bir futbolcu. Ben anlamadım ya, bu zor bir ameliyat geçirdi 

diyelim, ben kalça kırığı ameliyatı geçirdim, 7 ay yerimden kalkamadım, nasıl bir şeydir bu. Bu 

kadar zor bir ameliyat sonrası, hâlâ Buenos Aires’te mi? Hayır, Fanatikte gördüm, yeni 

partneriyle Dubai’ye gitmiş. Kardeşim kimin paralarını yiyorsun sen? Milyonlarca Euro’yu cebe 

attı, hanımıyla da arası bozuk, beni ilgilendirmiyor, sen geri geleceksin, İstanbul'a geleceksin. 

Yener İnce’nin kontrolüne gireceksin. Yönetimin kontrolüne gireceksin, hastane ise, hastane, 

burada gırla hastane var be. Dursun Buğra hocaya yollayayım ben onu, onu da okuttum. O 

gidenler duyamadı. Onu söylemek istemiyorum. Bu Galatasaray Kulübüne bağlı bir futbolcudur. 

İşi bittiyse, ameliyatını alır, yaptırır, rejenere edilecekse, çalıştırma, bilmem ne hususu, burada 

var, neler var ya? Hastanelerimizde neler var. Paran da senin bol. İstediğin hastaneye 

gidebilirsin, Amerikan’dan başlarsın, bilmem neye kadar. Yeni partneriyle Dubai’de, oh güzel ya, 

bol bol hurma ye, geliştir kendini.  



Transfer politikasında, geç kalmıştık daha evvel, ama inşallah bu devre alacağımız futbolcuları 

iyicene irdeleriz, onun, bunun menajerlerin şeyine kanmadan, kaprisler döner ortada, inşallah 

iyi futbolcular alırız. Kemiklerinin sesini duyarız, topa vurdukları zaman, şimdi bizimkilere 

bakıyorum, mücadelelerde yatıyor yere, bir dakika kalkmıyor, ondan sonra da canavar, oo, nasıl 

oldu bu iş ya? Sen demin sakat değil miydin, 30 saniye evvel? Şimdi isim vermeyeyim, bir canavar 

gibi futbolcumuz, gollerini atıyor, tamam. Bir maçta, çok sıkı bir yani sakatlık geçirdi 

zannetmiştim. Fransızca şövi, şövi, tam bileğin üzerindeki madde. Oradan sakatlandı mı bir 

adam, 3 ay kalkamaz ya. Bir baktım 3 gün sonra, bir hafta sonra tıkır tıkır top oynamaya başladı, 

bravo, maşallah. Sağlam kemikliymiş. Şimdi bir futbolcumuz daha var. Kafaya çıkıyor, senin 

boyun kısa kardeşim, uzun boylu alır senden topu. Yerde kalıyor 3 dakika, ondan sonra başlıyor 

oynamaya. Okan hocaya buradan mesajımı, kendilerine teşekkür ediyorum, çalışıyorlar. Bunları 

ne olur, bazı insanlar iyi karşılamıyor. Muslera’nın yedeğini bulamadık, bulamadık Muslera’nın 

yedeğini, bulunmaz. Öyle bir centilmen, efendi bir, iyi hatıralarla ayrılacak buradan, onun için 

bir şey söyleyemem. Ama vakit geçirmeden, onun ayarında bir futbolcu belki bulamayız ama 

mutlak surette bir yedek ister. 75 milyon değerindeki Osimhen, kral adam. Tamam, onun da 

bileği zayıf, mücadele ederken bir bakıyorum yerde. Ne oldu kardeşim, sen 75 milyonluk 

futbolcusun be, sen ayakta kalacaksın, herkesten sonra yere yatarsın. Gol atabilir, ama 

unutmayın ki, sadece Osimhen’lerle iş bitmez. Futbol kolektif bir spordur, sağdan, soldan orta 

gelirse sen gol atarsın, fazla konuşmayacağım, hepinize saygılar, hürmetler. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Erdal Günsel, buyurun.  

 

Erdal Günsel 

Herkesi saygıyla selamlıyorum, biraz geç olmakla birlikte, yeni senenin hepinize sağlıklı, iyi 

günler getirmesini, Galatasaray’ımıza da iyilikler getirmesini temenni ediyorum. Kürsü bayağı 

ısınmış. Futbolculara, hocalara diyor ki, sakin, sakin, sakin, biz burada, yani biraz sakinliği bir 

tarafa bıraktık galiba. Neyse, o geçti. Sayın Ahmet Şenkal, burada kendi fikrini söyledi. Benim 

tanıdığım kadarıyla, eski arkadaşımdır, topun sadece çizgiyi geçmesine bakmaz. Spor 

kulübünde, bütün branşları, toplam olarak ele alır. Ha, fanatik bir taraftar olsa, top çizgiyi geçti, 

tamam gerisine karışmam der. Şimdi bir konuyu, burada dile getirdi. Yanlış mı? Ha, yönetim dedi 

ki, yanlış. Biz dedi bunu deklare edeceğiz, tamam, mesele yok. Ama Bora Bey de yok. Bora Bey 

nerede? Biz burada konuşuyoruz, bakınız bütün yönetim burada, Bora Beyin demek başka işi 

var dışarıda. (Federasyon Başkanı aradı, onunla konuşmaya gitti. Bora Bey burada) 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Erdal Günsel, burada, herkes Bora Bey de hem Yönetim Kurulu üyesi, hem Divan 

Kurulumuzun kıdemli üyelerinden, sicil numarasını biliyorum, teknik üniversitede öğrencimdi, 

yani iyi tanıdığım bir arkadaş. Belli ki bir işi var, şey yapıyor. Yani bu konuyu burada ben dile 

getirmenizi doğrusu anlayamadım. Buyurun, devam edin. 

 

Erdal Günsel 



Peki, peki, sonra açıklar herhalde. Şimdi güzel şeyler de oluyor. Sayın Ahmet Şenkal, kürsünün 

ısınması dolayısıyla ona değinemedi. Galatasaraylı kürekçiler, Pazar günü, 3 tane altın madalya, 

4 tane gümüş madalya, 3 tane de bronz madalya kazandılar. Salon kürek müsabakasında. Şimdi 

bunları söyleyeceğiz ama hocamın dediği gibi, salon boşaldı. Olsun. Zabıtlara geçiyor. Herkesin 

sözü zabıtlara geçiyor. Sayın arkadaşımız, buradan tüzükle ilgili konuşma yaptı. Mehmet Bilen, 

şimdi Mehmet Bilen’i ben arada sırada görüyorum. O da eski arkadaşımdır. Ben onu ne zaman 

görsem, bir tepeden, bir tepeden ün olur, Muğla türküsü aklıma geliyor. Çok severim, o da 

seviyor, arada bir zeybek oynuyor. Dolayısıyla, burada konuşurken sadece kendi menfaatimize 

değil, Galatasaray’ın menfaatleri konusunda konuşmamız lazım. Sayın Ahmet Şenkal, 

Galatasaray’ın menfaati için konuştu, hocam Galatasaray’ın menfaati için konuştu. Süheyl 

Batum hocam, benim için her zaman zihin açıklığı getiren konuşmalar yapar. Yine öyle bir 

konuşma yaptı. Eee, biraz tahammüllü olalım. Şimdi ben Sayın Divan Kurulu Başkanlığımıza da 

bir yazı yazdım. Onu incelerler, daha sonraki konuşmada herhalde bizi aydınlatırlar. Ben bilgi 

edinme hakkını kullanmak için o yazıyı kendilerine takdim ettim. Sosyal medyada çok gezinen 

bir yazıydı. Onu da daha sonraki oturumlarda herhalde ele alırlar. Bu kürsü, biraz belki serinledi, 

ben müsaadenizi rica edeyim, iyi günler dileyeyim, daha güzel günlerde konuşalım, hoşça kalın. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Erdal Günsel’e teşekkürler. Sıradaki konuşmacımız Sayın Ayhan Yeğinsu, buyurun, kürsü 

sizin, mikrofon sizin, ondan sonra Sayın İbrahim Göknar. O sırasını biliyor zaten. 

 

Ayhan Yeğinsu  

Divan üyesi değerli hanımefendiler, beyefendiler, hepinizi saygı ve sevgiyle selamlıyorum. Bu 

arada yeni üyemiz olan bize yeni katılanlara da kutluyorum, tebrik ediyorum. Değerli 

Galatasaraylılar, çok kısa konuşacağım. Çünkü ben buraya bugün tüzük konuşmak için geldim, 

ama tüzüğü konuşamadık. Şimdi salona da bakıyorum. Hepimiz İstanbul'dan gelmiyoruz. Ben 

İngiltere’den geldim, benim gibi İngiltere’den gelen var, Avusturya’dan gelen var, Amerika’dan 

gelen var ve de İstanbul dışında Türkiye'nin çeşitli şehirlerinden de bu toplantıya gelen var. 

Şimdi ben bilet faturasının yarısını Mehmet hocaya, yarısını da Divana şarj edeceğim ki, bundan 

sonra gündem yapılırken, herkes biraz daha özen gösterirler diye düşünüyorum.  

Tüzük, tüzük, tüzük. Bu tüzüğü değiştiremedik, değiştiremiyoruz, değiştiremeyeceğiz de. Ben 

bununla ilgili Kasım ayında konuşmuştum, onun için tekrar olmasın. Değiştiremeyiz, 

değiştirmemiz gereken, öncelikle eğer tüzüğü değiştirmek istiyorsak, bu tüzüğün değişmesine 

engel olan yapıyı değiştirmemiz lazım. Bununla ilgili de bugüne kadar çeşitli bilgiler verdim. 

Vermeye de devam edeceğim. Tüzüğün değişmesini istiyorsak, dediğim gibi o yapıyı 

değiştirmemiz lazım. Bu kadar net. 

Efendim bugün söyleyeceklerim bu kadar, hepinizi saygı ve sevgiyle selamlıyorum. Teşekkür 

ederim. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın İbrahim Göknar geldi herhalde, buyurun mikrofon sizin.  

 



İbrahim Göknar 

Teşekkür ederim Sayın Başkan, tekrar, değerli hazirun herkesi saygıyla selamlıyorum. Efendim, 

sanıyorum Ahmet Beydi, bir konu hakkındaki görüşlerine aynen katılıyorum. Her ay bu toplantıyı 

yapıyoruz, Divanda ve toplantılarımızda da kendi görüşlerimizi o ay içinde yaşananlar hakkında 

sürekli gündeme getirme gayreti içindeyiz. Ben de tüzük konusu şeyden kalktı. Şu geçtiğimiz ay 

içinde, Galatasaray’la ilgili tabii, hepimizle ilgili yaşanan olayları, not almaya çalıştım. Şimdi 

öncelikle onu şey yapacağım ama en baştan yine, çirkin rekabetle ilgili bir şey söylemek 

istiyorum. Süheyl Bey de konuştular, çok güzel bir şekilde. Ancak özellikle biz Divan üyelerine, 

bu taraftarları veya belki genel kurul üyelerini de çok fazla ilgilendirmeyebilir ama bu kürsüden 

konuşulanlar, tutanaklara geçiliyor ve ondan sonra da o toplantıda, burada olmayan kişiler için 

özellikle söylüyorum ve özellikle konuşma isteği olan kişiler için, konuşanlar için lütfen dijital 

ortamda Divan web sitesinde bunlar yayınlanıyor. Şimdi burada konuşulan biraz önceki rakiple 

ilgili konu, 6 aydır zaten konuşuluyor. Dolayısıyla bu mükerrerlikten kurtulmak için, bence bu 

notları okuduktan sonra, imkânı olan olursa, buraya o şekilde çıkmanın daha doğru olacağı 

kanaatindeyim. Çirkin rekabette bir şey söyleyeceğim. Sevgili Metin Başkanımla toplantı öncesi, 

kendisi burada mı? Bir ufak tartışma yaşadık, ama sohbet diyelim, konu şuydu, ben daha önceki 

toplantılarda da söyledim, eğer söz konusu, rakip kulüp başkanı ise bu kürsüden kendilerini, o 

bütün biraz önce Süheyl Beyin de ifade ettiği sözleri için, bizden özür dilemeye de davet ettim, 

bu konuda da pek çok Fenerbahçeliden teşekkür aldım. Onu da söyleyeyim. Galatasaray adına, 

kendi adıma değil, ama öyle bir şey olmadı. Fakat şunu söyleyeceğim. Bence bu etapta, bu çirkin 

rekabetin durması için, yine ifade ettiğim gibi, biz lidersek ki öyleyiz, şampiyonsak ki 

şampiyonuz. Artık, yöneticilerimiz olsun, biz üyeler olalım, özellikle de istirham ediyorum, 

televizyon ekranlarındaki yorumcular, Galatasaraylı yorumcular, sosyal medyadaki kalemler 

olsun, Fenerbahçe ne derse desin, biz cevap vermeyelim. En azından bir müddet. Çünkü her şey 

ortada, benim özetim, özür filan gelmeyecek, daha da şiddeti artacak, siyaset de olsa artacak, o 

da olsa, bu da olsa artacak. Benim önerim o, tespitim şu, çok açıkça, Fenerbahçe Kulübü, kendi 

başarısızlığını, örtmek için her fırsatta, sahanın dışında Galatasaray’a sataşmıştır ve bu bir tuzak 

oluyor ve bu tuzakta da maalesef bu tuzağa düşüyoruz, onu da açık söyleyeyim. Buradan 

kazanacak olan kimse yok. Bu Fenerbahçe’nin kendi taraftarlarını konsolide etmesi çabasıdır. 

Kendi itiraflarını zaten zaman zaman duyuyoruz, sanıyorum çok yakında da kendi içlerinde, bir 

çözülmeye doğru gideceklerdir. Bu konuda sadece bunu söylemek istiyorum. Efendim geçen 

ayın notlarına geldiğimiz zaman, önce şunu belirteyim, mevcut yönetimimizi, tüm 

konuşmalarımda evet, eleştiriyorum. Ancak bu eleştirilerin de yapıcı olmasına gayret ediyorum. 

Şu anda da adeta sırat köprüsünü geçiyoruz. En güzel konumuz, elbette Florya’nın başarısı, yine. 

İnşallah bu sene hepimizin arzusu, gerçekleşecek. Ben totem yapmıyorum. Açık söyleyeyim, 

futboldan anlayan bir kişiyim, futboldan anlayanlar da bu işi bu şekilde yorumluyorlar.  

Şu anki puan farkımız 8, Allah’ın izniyle, o puan farkı 18’de olabilir. Ben böyle görüyorum 

konuyu, inşallah çok aksi bir şey olmaz. Biz bu sene o merakla beklediğimiz, özlediğimiz, 

peşinden koştuğumuz 5’inci yıldızımızı takacağız.  

Efendim Kemerburgaz konusu, bazı projelerde bu ayın da konusuydu. Şimdi Metin Bey 

bahsettiler, Kemerburgaz’a yine en kısa zamanda geçeceğiz. Tabii bu yine yineler, her Divanda 

konuşuluyor artık, ama bundan da bahsetmiştim. Bu olabilir, gecikme olabilir ve hatta sevgili 



Kulüp Başkanımız, ben tez canlıyım, bir an önce olması için bunları söyledim demişti. Dolayısıyla 

onu da öyle görüyorum. Fakat Kemerburgaz’ı, Florya ile bağlıyorum tabii. Çünkü birbirinden 

ayrılmaz iki parça. Şimdi samimi olalım, hepsini konuştuk. Takip edenler biliyor. Florya’ya kazma 

2025’in sonunda atılacak. Bu bir gerçek. Şimdi dolayısıyla burada benim bir soru işaretim var, 

onu not olarak almamızı rica ediyorum. Peki, ihale de tamam, anlaşıldı, demek bir iki hafta daha 

var. Olsun, olabilir. İhalemiz de olacak. Metin Bey ruhsattan bahsetti, ben daha çok para tarafına 

bakıyorum işin, yani kasaya girecek, acil paradan. Öyle anlatmaya çalışayım. Kazma, yılsonu 

atılacak, bu para ne zaman gelecek? Hangi müteahhit alırsa alsın. Çünkü arada unutmayalım, 

bir 70 milyonluk bir avans konusu vardı, yoktu, sanıyorum o kalktı artık. Çünkü diğer taraftan 

sermaye ile o açığı diyelim, ya da ihtiyacı daha doğrusu açık değil, ihtiyacı kapatmış oluyoruz. 

Dolayısıyla bu önemli. Yani şartlar ne olursa olsun Florya, inşallah başlangıcından sonra, bize ilk 

tahsilatımızı hangi tarihte yapacağız? Bu bir soru. Diğer taraftan sermaye konumuz. Çok güzel 

başlık. Zaten onayı da resmi olarak yayınlandı. Ancak sermaye çok özetle, çok şey bir konudur, 

detaylı bir konudur, sermaye artırımı. Ama iki ana sebebi vardır, çok basitçe. Bir tanesi yatırım 

yapmak için sermaye artırırsınız, birisi de işte borç ödemek için. Yani sıcak para ihtiyacı için. 

Şimdi bu çok önemli. 

Dolayısıyla, bizim buradaki artırımımız, yanlış değil, kesinlikle yanlış değil, çünkü zaten yapmak 

zorunda olduğumuz işleri yapıyoruz. Onun için bunlar hep çok zor işler, yani bunu eleştiri diye 

sakın algılanmasın ama bunu da bilmemiz lazım. Sermayemiz arttı, işte çünkü zannediyorlar ki, 

oradan o kadar para geldi, işlerimiz halloldu. Böyle bir şey yok, böyle bir şey yok. Dolayısıyla 

bizim bütün bunları kendi Yönetim Kurulumuzun net programları çerçevesinde inşallah 

aksatmadan kullanmamız gerekecek. Sponsorlar diyoruz, sürekli yazıyoruz, çiziyoruz, o kadar 70 

milyon oldu, vesaire diyoruz ama Yönetim Kurulundan bazı üyelerimiz ekranlarda, ya sponsor 

gelirlerimiz ancak günü kurtarmaya yetiyor diyor. Doğru. Gerçek böyle. Yanlış bir şey 

söylemiyor. Yani ama başlıklar hep Galatasaray uçuyor, doğru şeyler yapılıyor ama gerçek, o 

kadar kolay değil. Onu söylemeye çalışıyorum. 

Futbol dışındaki diğer branşlarımız konuşuldu, ama zaten 7/24 ben de taraftar olarak takip 

ediyorum her şeyimizi, maalesef o branşlarda yeteri kadar başarıyı gösteremiyoruz, bu da bir 

tenkit değil, ama bir gerçek. Müessese takımları, konuşuluyor. Onlarla yarışamayacağız deniliyor 

ama hemen arkasından, efendim devletle stopaj gelirlerinden dolayı, daha iyi olacağız, 

imkânımız artacak, efendim veyahut işte bu diğer işlerimizden e, peki, o zaman yani biz bu o 

müessese takımlarının başarısını, bu sebepten dolayı göz ardı mı edeceğiz? Böyle bir şey yok. 

Demek ki takım kurgularında da, takım hocalarında birtakım problemlerimiz oluyor. Detaylara 

girmek istemiyorum. Hani, basketbolda, voleybolda, orada, burada, şurada. Ancak bir şey 

söyleyeceğim. Bütün görüntülerimizde hep en iyiyiz, en iyiyiz, en iyiyiz şekilde, iletişim 

stratejisini kurmamız da, gerçekleri takip eden kişiler açısından hiç doğru olmuyor, hiç mi hiç 

doğru olmuyor. Onun için samimiyetle gerçekleri söylememizde hiçbir sakınca olduğunu 

sanmıyorum. Futbolda transfer, Turcan hocam da bahsetti. Futbolculardan bahsetti. %100 ben 

de katılıyorum kendisine, naçizane. Ben başka bir şey söyleyeceğim. Dün açıldı transfer mevsimi, 

tabii bize göre, bizim, muhabirlerimize, sosyal medyamıza, oraya, buraya göre çoktan açılmıştı 

da, onlar da ayrı bir konu. Şimdi biz konuşurken, hep şu örnekleri veriyoruz. Diğer kulüpler de 

öyle, ben biz, beni biz ilgilendiriyor. Ne diyoruz? Konuşurken Real Madrid, Barcelona, ama 



transfer sezonları geldiğinde, Galatasaray’da yeniden yapılanma. Bunu 5 senedir buradan 

söylüyorum. Avrupa şampiyonu hedefiyle kurulacak bir futbol takımı, 6 ayda bir 3, 4 yeni oyuncu 

almaz. Böyle bir mantık olmaz. Birbirimizi kandırmayalım. Birbirimizi kandırmayalım, Real 

Madrid yapıyor mu? Barcelona yapıyor mu? Chelsea yapıyor mu? Juventus yapıyor mu? Bütün 

örnek aldığımız takımlar. Bugün önce, evet Ancelotti bugün çıkıyor 14 kişiyle, Avrupa şampiyonu 

oluyor, defalarca konuştuk. Artık buna da bir düzen getirmemiz lazım. Yani biz eğer istikrarlı, 

doğru dürüst, eder parasıyla, düzgün, genç futbolcuları, tabii ki general olacak da içinde, 

kadroya, bu yönetim zamanında yapamazsak, bundan sonra hiç yapacağımızı da 

zannetmiyorum. Çünkü bu bir silsile halinde gidiyor. Af edersiniz, amiyane tabiriyle, tribüne 

oynamak oluyor. Taraftar memnun, onlara bir şey demiyorum. Çünkü alıştırıldılar, yalan bir 

dünyada yaşıyoruz hep beraber. Ondan sonra 2-1 kalbimiz atıyor. Evet.  

Son olarak da müsaadenizle şunu söylemek istiyorum, bu ay için. Efendim Galatasaray’ımızın 

her türlü, her türlü, stratejik, efendim rakamsal, yönetimsel, kişisel, bilgileri başka hiçbir kulüpte 

olmayacak şekilde, öyle bir şey yok zaten, herkesin huzurunda, herkesin huzurunda. Bizim her 

şeyden önce bu iletişim stratejimizi, yönetimin alacağı bir karar ile değiştirmemiz lazım, bizler 

de dâhil, bizlere de söyleyin, üyelere de, bir de tüm konuşmalarımızda her kim oluyorsa, olsun 

ister Başkanımızdan, taraftarımızı katamıyorum, çünkü onlar ne görürlerse, ona bakıyorlar. 

Olabilir, heyecanlıdırlar. Ama bizler üye olarak sorumluluk taşıyoruz. Lütfen ama lütfen, şartlar 

ne olursa olsun, bizler Galatasaray etiklerini her birimiz, hiçbir şekilde aklımızdan çıkarmadan 

konuşalım. Dinlediğiniz için çok teşekkür ediyorum. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Son kalan 4 konuşmacıyı anons etmek istiyorum. Sayın Ayhan Özmızrak, Sayın Ertay Örmen, 

Sayın Mehmet Bilen ve son olarak Sayın Ali Demir. Buyurun Sayın Ayhan Özmızrak. 

 

Ayhan Özmızrak 

Değerli Galatasaraylılar, hepinize saygılar sunarım. Bir sunum var, o sunum, şununla ilgili. 2023 

Temmuz’unda 25 tane soru sormuştuk, 2025’in Ocak’ında, henüz hiçbirine cevap alamadığımız, 

Kasım ayında 7 yeni soru daha ekledik, bunu da 13 Kasım 2025’te 111 giriş numarasıyla 

kaydettik. Bunun da cevabının Divanda açıklanmasını rica etmiştik. Bunlar bilgi temelli 

sorulardır. Biraz sonra anlatacağım. Onun tek tek size, o soruları paylaşmak istiyorum. Ama önce 

başka bir şey söyleyeceğim. 2020, Sayın Aykut Alp başkan, 2023 Eylül, Kemerburgaz Divan 

toplantısında standart işte saygı duruşundan sonra, bir önceki Divan toplantısının tutanaklarını 

oya sundunuz, kabul edildi ve ben dedim ki, sonra çıkıp, Başkan yapma, bu tutanak yok. 

Yüklenmiş bir tutanak yok. Olmayan şeyi bize oylatıyorsun. Sana olan güvenimizden dolayı, 

tamam diyoruz, olmuyor. O günkü, neden evet, hazırdı. Bilgisayar sisteminde olan bir nedenden 

dolayı, yüklenememişti. Tamam. Ama bunu bize açıklıkla söyleyebilirsin, arkadaşlar hazırladım, 

yükleyemedim. Bir kere oldu. Kasım ayında yine aynı şey oldu. Kasım ayında da Ekim ayı 

tutanaklarını hazır dendi, yüklendiği halde, bu Çarşamba günü yapılan, yani 13 Kasım Çarşamba 

günü yapılan tutanakları ertesi pazartesi yüklendi. Şimdi bu mühim değil, zaten okunuyor, 

okunmuyor, ayrı. (Siz devam edin.) Ediyorum zaten. Ediyorum. (Sıkıntı yok orada.) şimdi biraz 

önce bir şey söylediniz, yeni üyelere bilgi mahiyetinde, konuşmacının sözünü kesmeyin dediniz 



de, ben de onu hatırlatayım size. Siz de not alın, benden sonra söylersiniz. Gerek yok. Biliyorum, 

Kasım’da niye olmadığını biliyorum, sekreterimiz Ebru kızımız da ayrıldığı için, sekreteryada 

sorun vardı, hatta o gün, o ay içinde kaybettiğimiz değerli Galatasaraylıların isimlerini bile 

yansıya veremedik. Tamam. Ama bunu bu açıklıkla söyleyin, hiç bizi olmayan bir şeye şahitlik 

etmeye ortak etmeyin. Şimdi başka bir ya, bu budur. Bir olayla ilgili de bilgi vereyim. Ekim ayının 

sonuna doğru, Sayın Ece Bora beni aradı, Mağazacılık Genel Müdürü Uğur Yıldız’ın benimle 

konuşmak istediğini söyledi. Telefon numaramı vermek için izin rica etti, gayet nazik bir şekilde, 

ben de tabii memnuniyetle dedim, sonra Uğur Yıldız beni aradı, size dedi bir sunum yapmak 

isterim. Bazı bilgileri detaylı vermek isterim, nerede ne zaman isterseniz, hatta isterseniz bir 

arkadaşınızla, başkaları varsa, onunla gelin, size anlatalım detaylı olarak dedi. Ben de Ertay 

Örmen’le gelebilir miyim dedim. Tabii dedi. Bir gün saptadık, sonra neyse mühim değil, sonra 

telefon etti, Yönetim Kurulu üyesi, galiba o dönemde GSYİAD başkanıydı veya yeni ayrılmıştı. 

Sayın Hakan Sarısöz de gelebilir mi dedi, tabii dedim. Burada Mağazacılıkta, herhangi Kasım’ın 

20’si filandı, çok güzel bir toplantı yaptık. Çok detaylı bize bir sunum yaptı, bazı şeyler sorduk, 

cevaplar verdi. Bazıları için mesela bu personel artışı gibi konular, başka bazı ödemelerle ilgili, 

bunları dedi, hemen ezbere veremem. Size çalışıp, cevap vereyim, ben dedim ki, bu sunumu 

yaptınız ama bizim bunların hepsini hafızamızda tutmamız, kontrol etmemiz, analiz etmemiz 

mümkün değil. Madem hazır, bize bunu yollayabilir misiniz? Tabii dedi. Ben dedi o zaman bir iki 

gün içinde o sorduğunuz sorularla beraber, hemen size bunu paylaşayım dedi, çok teşekkür 

ettik, ertesi gün mesajlaştık, toplantıdan duyduğumuz memnuniyeti ifade ettik. Bu dediğim gibi, 

ayın 20 Kasım filan, belki değil bile. Bugün 15 Ocak, o mail gelmedi, gelemedi. Gelebilemedi, 

yollanabilemedi. Gerekçesini bilmiyorum. Bununla ilgili bir bilgi de gelmedi, yollayamıyoruz 

diye, bunu da bir bilgi olarak söyleyeyim dedim. Şimdi biraz önce gündem maddeleri öne alınsın, 

arkaya alınsın, efendim önce yönetim kalksın bir bilgi versin. Tam bir bilgi versin, bilelim, belki 

tekerrürlere girmeyeceğiz, tekrarlara girmeyeceğiz dendi. Peki, öyle kabul oldu. Ama ben 

mesela zannettim ki, yönetim şunu söyleyecek. Şimdi Eray Yazgan kardeşim orada mı? 

Bilmiyorum, gitmiş. O belki yine itiraz eder ama Bankalar Birliği anlaşması varken, hiçbir 

bankadan kredi alamayız dendi. O 1 milyar 85 milyon almıştık ama onu saymayın, 

mahsusçuktan, şimdi bu sermaye artışı, fon kullanım beyanından anlıyorum ki, çünkü hiçbir şey 

söylenmedi, oradaki kulübümüzün yaptığı açıklamadan yola çıkıyorum, Aralık başında 

Denizbank’tan 1,2 milyar civarı tahmini hesabıma göre, çünkü diyor ki, onu da Metin Bey, 

39’uyla, kredi kapatacağız derken, 38’ini söylemedi, %38’i ile de bu krediyi kapatacağız diyor. 

Oradan kaba hesabım, yanılabilirim. 1 küsur milyar bir kredi alınmış. Bu kredi niye alındı 

bilemiyorum, bir ihtiyaç mutlaka vardır, ondan alınmıştır. O belki şunun cevabıdır, bu sermaye 

artışını ne ile yaptık zannediyorsun Ayhan diyebilirler. Ama ben gerçekten bu sermaye artışında, 

hangi kaynaklarla yaptığımızı bilmek isterdim. En azından çok genel çerçevesi ile bilmek 

isterdim. Çünkü, neydi bizim projemiz? Birinci önceliğimiz neydi, olmazsa olmazımız neydi, 

Bankalar Birliğinden çıkmak. E şimdi 4,3 milyar gibi sermaye artışı ile bir fon oluyor, onun 1., 

tamam Metin Başkan, gelecek aya kadar biz oradan çıkacağız dedi. Ona bakılırsa, geçen Nisan 

ayında da denmişti. Seçime yeni yönetime borçsuz, Bankalar Birliğinden çıkmış bir yönetim 

bırakacağız dendi, olmamıştı. Neyse, yine Metin Başkanımın söylediğini doğru kabul ediyorum. 

Bir ay sonra belki çıkacağız ama bu paranın ancak 1,7 milyarını kapatıyoruz, yine bir 600 milyar 



hatta faizleriyle beraber belki 1 milyar yine bir açık kalıyor. Onu da bir başka bir yerden 

yapacağız, hani biz önce Bankalar Birliğinden çıkacaktık? Şimdi başka şeylere gittik. 

Şimdi bunu şunun için söylüyorum. Önce yönetim açıklasın, tabii, önce yönetim, ama her şeyi 

açıklayacaksa, tam olarak açıklayacaksa, zaten belki örneğin benim konuşmama gerek 

kalmayacak. Tüm soruların cevabını alacağım, bir de Metin Başkan söyledi, ben oradan cevap 

verdim, ama kayıtlara girsin diye tekrar ediyorum. Tabii belki Metin Başkandan daha eski mi 

bilmiyorum ama, o kadar eskiyi yaşım müsait değil, ben de okudum, rahmetli Kemal Onar 

ağabeyimin kitapları var. Okumayan varsa, almayan varsa, tavsiye ederim, kitapçılarda yok, 

sahaflarda bulabilirsiniz, 3 cilt, biraz kalındır, orada görüyorsunuz ki, Alp Yalman dönemine 

kadar teamül bu değil, Alp Yalman dönemine kadar Divan üyesi olmayan Yönetim Kurulu üyeleri 

Divan toplantısına katılıp kendi haklarındaki görüşlere cevap vermek için bile Divan başkanından 

izin rica ediyorlar. Alp Yalman döneminde bu değişiyor, tüm Yönetim Kurulu katılıyor filan, yani 

teamüller zamana göre değişiyor ve bu giderek de Divan artık, bir monoloğa dönüyor. Yani böyle 

istiyorsa Divan böyle olur. Şimdi gelelim bu 7 tane soruya.  

Efendim. Bunu her Divanda hemen hemen, en son Ekimde konuşmuştum galiba, Genel Kurulda 

da rica ettim. Bir olağanüstü genel kurul yaptık ve bazı yetkiler verdik. Tam doğru kelime. Bazı 

yetkiler verdik. Hangi yetkileri verdik, ben bilmiyorum, nihai metni, verdiğimiz vekâletnamenin, 

sonunda bu bir vekâletnamedir. Şu işleri yapmaya vekilsin dedik, yetkilisin dedik. Ne yetkili? 

Çünkü ilk metinden bazı değişiklikler yapıldı, bir iki kere değişti, eklendi, çıkarıldı. Son metin 

nedir? Biz ne vekâleti verdik? Ne söyledik, bilemiyorum. Bunu birkaç defa rica ettim. Lütfen 

üyelerle paylaşın, verdiğimiz vekâletnamenin bir sureti vekâlet verende olur. Nerede var? 

(Sitemizde var, ben linkini atarım.) hah, ben baktım bulamadım. Bunu birkaç kere, (Ben linkini 

atacağım size.) Hayır, şundan, karışık, metin karışık, o ilk metin var. Genel kurula çağrı metninin 

altındaki değişiklik var. O link var. O var. Ama en son genel kurulda onaylanan metin nedir, o 

yok. (Var, var, ben size atacağım.) E, tamam. İyi tamam. Ben bunu aylardır söylüyorum. Ya yeni 

koydunuz, ya yeni fark ettiniz koydunuz, neyse, peki, varsa tamam, onu bana değil, üyelerle 

paylaşın ki, belki buradaki başka insan da bilmek isteyecek. Peki. Çok teşekkür ederim. Bir başka 

konu. 16.9.2024 tarihinde kulübümüzün bizim resmi web sayfasında, bizim alt yapılarla ilgili bir 

organizasyonda, Sayın Emir Kıvırcık ve Sayın Orhan Atik arasında bir olay olduğunu ve bunun bir 

soruşturmaya tabi olduğunu ve soruşturma yapıldığını söylediniz. Eylül, geldik Ocağın ortasına, 

bu, bu kadar böyle cinayet, bilinmeyen Narin davası filan da değil, bir iddia var, bir belgeler var, 

yani bir hafta, 10 gün içinde çözülecek bir şeydi, bir sonuç niye çıkmadı? Çıkamıyor, çıktı da 

açıklanamıyor mu? Yoksa sonuç çıkarılamıyor mu? Bu konuda gerçekten bir bilgi rica ediyorum. 

Şimdi bu Bankalar Birliği anlaşması ile ilgili, bu önümüzü tıkayan taş, bu bizim önümüzü tıkıyor, 

bunu kaldırırsak her şey bir düzelecek, koşacağız, coşacağız filan, tamam. 2,3 milyarı ödeyeceğiz 

dedik, işte biraz önce söyledim, 1,7 sini ödüyoruz. 600 milyonu da başka türlü herhalde 

ödeyeceğiz, çıkacağız. Peki, çıkacağız da bizim son mali tablolara göre, faaliyet zararımız bir yılda 

2 milyar, şu an kredi borcumuz, anası, 2,3 milyar, yani biz borcumuzu ödersek dahi, biz faaliyet 

olarak, bir senede o kadar yine borçlanıyoruz. Hadi şimdik, Kasımda bu sermaye artışı daha 

kesinleşmemişti, Florya’yı satalım dedik, yani Florya’yı pardon değerlendirelim dedik. Peki, bunu 

da değerlendirdik. Bu ikiyi de sermaye ile hallettik, bu önümüzdeki olacak ikiyi, Florya ile bundan 

sonra Galatasaray’ın, menkul, gayrimenkul hangi değerini, değerlendirmek zorunda kalacağız, 



bu kredileri, bu borçları ödemek için, biz faaliyet zararına devam ettiğimiz sürece, evdeki 

gümüşleri satarak, daha ne kadar gidebiliriz? 

Bunu sormuştum. Böyle bir durumda oluşacak bu yeni borcu ödeyebilmek için Galatasaray’ın 

hangi menkul ve/veya gayrimenkul değerini gündeme getirmeyi düşünüyorsunuz. Bu borç nasıl 

yeniden alınacak kredi ki, aldığınız yetki içinde o da vardı, yeni kredi almak. Bu kredi nasıl 

ödenecek, neyle ödenecek? 

Şimdi bizim bir Galatasaray dijital satış ve pazarlama a.ş. diye bir şirketimiz var. 2023 ilk 5 ayında, 

brüt kâr olarak 15 milyon lira zarar göstermiş, bu meblağ hasılatın 25 katıdır. 24 yılı, ilk 5 ayında 

da 31,3 milyon brüt zarar, bu da hasılatın 5 katıdır, yani çok basit olarak söyleyeyim, pardon. 

Brüt kâr ne? Bir elmayı 10 liraya aldık, 12 liraya satarsak, 2 lira brüt kâr etmiş oluruz, onun 

kirasını, personel gideri filan hariç. Düz, satılan malın maliyeti. Bizim tabii 10 liraya alırsınız, 

çürüyen olur, falan filan, 8 liraya satarsınız, 2 lira zarar edersiniz. Ya hepsini çürüttük, 10 lira 

zarar edersiniz. Peki, 10 liraya aldığınız bir elma, fatura 10 lira iken, 20 lira nasıl zarar edersiniz? 

Bizim dijital a.ş. uzun süredir, brüt zararı, cirosunun üstünde. Ve bunun ne bir açıklaması 

yapılıyor, ne de bunun bu şekilde sürdürülmesinin gerekliliği bize izah ediliyor. Yani dersiniz ki, 

evet biliyoruz, şu nedenden dolayı, bu şirket yine yaşamalı, devam etmeli. Zarar ederek de 

devam etmeli. Bu zarar artık bakın Sportif a.ş.’de faaliyet zararı var. Bunda faaliyete filan 

gelmedik, faaliyete filan gelmedik, bir mala, kestiğimiz fatura 1 lira, ettiğimiz zarar 5 lira, yani 

bunda bir düşünme, bir izahat, düşünüyorum, bakıyorum, hiçbir şekilde bir anlam bulamıyorum. 

Bu konuda da bizi bir aydınlatırsanız, memnun olacağım. Çünkü 2024’ün ilk 5 ayında da 6,4 

milyon hasılat yaparken, aynı dönemde 5,9 milyon genel yönetim gideri var bu arada. 11,3 

milyon da esas faaliyetler, diğer gider diye bir kalem var. Yani düşünün, bir yapı, 6,4 milyon 

hasılat, brüt zararı saymıyorum. Bunu yapmak, bu zararı yapmak için de 6 milyon da genel 

yönetim gideri yapıyor. 

Üstüne bir de bu esas faaliyetlerinden bir 11 milyon daha bir gider var. Bu nedir? Nasıl bir 

yapıdır, nasıl bir düzendir? Anlamak pek mümkün değil. Bir diğer nokta, spor kulübümüzün 

sportif a.ş.’ye olan borcu, 3,7’ydi, 31.5 itibariyle, şimdi daha da arttı tabii, faizi bile 2 milyar 

seviyesinde, şimdi kulübümüzün toplam yani sportif a.ş. hariç, kulübün futbol dışı branşlar filan, 

spor okulları dâhil, tüm hasılatı 1,4 milyar. Hiçbir şeye kulüp para harcamasa, personel gideri, 

sporcu geliri filan 1,4 milyar, peki, biz bu 3,7’yi nasıl ödeyeceğiz? Nasıl hafifleteceğiz, hangi 

planla ödemeyi yapacağız? Bu işten kulüp nasıl çıkacak? Bunu ben anlayamıyorum, 

göremiyorum. Bunu. Bilmiyorum yani bir şey, mutlaka düşünüyorlardır, yani benim gördüğüm 

bu rakamları, yönetimin bilmiyor olmasına, göremiyor olmasına imkân var mı? Mutlaka bir 

çözüm, bir yol görüyorlardır. Yani onu devamlı tamam, sportif a.ş. zarar göstermesin, efendim 

transfer limitleri, financial fair play limitleri, onların hepsini anlıyorum ama hepsi oraya deyince, 

yani bu sıklet bu yükü kaldırmaz. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Halka açık şirketle ilgili bazı yorumlar hâkim ortak olmamıza rağmen, KAP’a açıklanmadıkça, 

Divan toplantısında belli bir seviyede konuşulması lazım. Bunu hatırlatmış olayım.  

 

Ayhan Özmızrak 



Hatırlatmanıza gerek yok, biliyorum, ben zaten gizli bir bilgi vermiyorum, 31.5.2024 tarihi 

itibariyle KAP’a açıkladığınız sportif a.ş.’nin KAP’a açıkladığı bilançodaki ilişkili taraflardan 

alacaklardan çıkarıyorum. Bunu bir yerden uydurmuyorum, kendim yorum da yapmıyorum. 

Eğer kulübümüzün peki, kulübümüzün borcunu şu an kulüp Divanında, kulübümüzün borcunu 

nasıl ödeyebileceğiz, bu işi nasıl halledeceğiz diye burada konuşmayacağız da nerede 

konuşacağız? Nerede konuşacağız? (Hiçbir yerde). O da doğru. O da doğru. Hiçbir yerde 

konuşmayalım. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Hayır konuşulmasında bir beis yok. Yorumunuz. 

 

Ayhan Özmızrak 

Yorum yapmıyorum.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Yorumun alasını yaptınız. Neyse devam edin. 

 

Ayhan Özmızrak 

Siz, yok bir rahatla Aykutalp başkan, sen bir konuş. Ben beklerim. Sabırlıyımdır.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Ben kendi sıramı bekliyorum. Konuşmadan sonra cevap vereceğim yani, Divanla ilgili konuya 

tabii.  

 

Ayhan Özmızrak 

Peki, devam edebilir miyim? 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Tabii ki. 

 

Ayhan Özmızrak 

Tamam, sağ ol.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

İşin tadı tuzu bu, tuzu, biberi.  

 

Ayhan Özmızrak 

Yani, hayır, aslında ben zaten, monolog olmasın, diyalog olsun, birisi bana soru sorsun, cevap 

vereyim, söylediğim yanlışsa, oradan düzelsin. Ben bunlara karşı değilim. Ama burada yeri 

geldiğinde sportif a.ş.’nin bilançosundan bilmem neye kadar, her şeyi burada ve Divan muhtelif 

toplantılarında konuşup, sonra bir şey deyince, aman o KAP, SPK deyince, e birazcık rahatsız 

oluyorum. Son olarak, şimdi anlayamadığım bunu defalarca sorduk da, ben sordum, Ertay 



arkadaşım sordu. Cevap alamadık. Şimdi eski yöneticilerden Sayın Dursun Özbek ve 

sporculardan 31.5.2023’te 70,8 milyon TL, 1,8 milyon Euro alacak, hangi nedenle, hangi 

Galatasaray etik değerlerine dayanarak, silinmiş ve bu işlemin esas tarafları, işin içinden 

sıyrılırken, bu operasyondan aslında hiç ilgisi olmayan kulüp 31.5.2024’te nasıl 2,9 milyon Euro 

borca girmiştir. Sorum çok net? Bu olay, işte sporculara kesilen cezalar filan, sportif, futbolcular, 

sporcular demeyeyim de, profesyonel futbolcular, sportif a.ş. ve Dursun Aydın Özbek 

Başkanımızın arasında olan bir borç alacak işidir. Doğrudur, eğridir, bu işte şudur, kaydidir, ama 

kulüple hiç ilgisi yok. Bu 2 sene içinde, geldi kulübün üstüne yıkıldı, sonra bu borç da silindi. 

Biçare kulüp durup dururken, 2,9 milyon Euro borca girmiş oldu. Kime karşı? Sportif a.ş.’ye karşı. 

Bir de ona şimdi faiz ödüyor, hiç kendisi ile ilgisi olmayan, basketçiler filan olsa, hadi diyeceğim, 

futbolcularla ilgili bir şey. Bunun da cevabını rica ettik, 13 Kasım 2024’te burada da sureti var, 

111 kayıtla ve başlığında da biz aşağıda imzası olan Divan Kurulu üyeleri olarak bazı hususlarda 

bilgi talebimiz olup, bu sorularımızı Divan Kurulunun ilk toplantısında cevaplamanızı rica ederiz 

demişiz, Kasım’da. Kasım’da o gün de olamazdı tabii, Aralık’ta olmadı, Ocak’ta olmadı, canım 

2023’teki dahi daha olmadı, Ayhan sen de acele etme derseniz, ömür uzun, inşallah. Bekleriz. 

Hepinize saygılar sunarım. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Ayhan Özmızrak’a teşekkürler. Şimdi Divan Başkanlığıyla ve benim şahsımla ilgili, 

kişiselleştirmiyorum, konuyla ilgili bir açıklamada bulunayım. gsdivan.com sitesi, Divan 

Başkanlığımız tarafından 5 yıl önce yaklaşık, Sayın Eşref Hamamcıoğlu’nun Divan Başkanlığı 

sırasında bizim Galatasaray internet sitesindeki hantallık nedeniyle, bir sekme olarak onun 

altında değildir. Ayrı bir hosting altındadır. Dolayısıyla şey konusunda, son derece şeffaftır. 

Çünkü şu yayında, canlı yayın olarak, galatasaray.com ve Galatasaray youtube kanalından 

verildikten sonra, akabinde, ses kaydı ve görüntü kaydı, bu işin deşifre yapan bir dış kaynak 

tarafından sağ olsun, çözümlenmekte ve daha sonra da onun gelip kontrol edildikten sonra 

bizim internet sitemize yazı olarak, metin olarak konmaktadır. Ama orijinal kaydın, sesi de 

görüntüsü de hem Divan internet sitesinde, Galatasaray youtube arşivinde mevcuttur. Yani bir 

saklanacak, sansürlenecek bir, sayın konuşmacı öyle bir bahsediyor ki, bir, evet, şeydeki, bir 

internet bağlantısı noksanı, muhtemelen orada çekmemiştir, yüklenmemiştir, oradaki hata bana 

aittir. Kasım ayında yüklenmiştir, çünkü ben yüklendiğini kontrol ettikten sonra ama orada da 

bir hosting şirketiyle ilgili değişimi ile ilgili, kulübün dışındadır bütün bu olaylar, ha kulübün 

dışında olması, ayrı bir problemdir yani, beni şahsen de rahatsız eder ama, mevcut internet 

sitesi, güncellendiğinde ve yenilendiğinde, bir sekme olarak Divan internet sitesi de onun altında 

olması daha doğrudur. Yani şu andaki yapının çok sağlıklı olduğunu, bizzat kendimin rahatsız 

olduğunu ifade etmek isterim. Orada da ben bizzat yüklendiğini kontrol ettikten sonra, cep 

telefonundan, yüklendiğini belirtmişimdir, yani ilkinde bir hata olmuştur, Kasım ayındakinde 

öyle bir şey söz konusu değildir. Zaten orijinal dokümanlar, burada Divan moderasyonu 

hakkında bir tereddüt, şüphe, bir şey ben algılamıyorum, çünkü bütün orijinal kayıtlar, şu anda 

bile, internet, elektronik ortamda mevcuttur. Ha, şeye gelince, Alp Yalman döneminde, işte 

Divanın teamüllerine. Hayır, teamüller aslında değişmemiştir. Yapı şu şekildedir. Ben 

müsaadenizle, bir Hasnun Galip’teki bir anımı anlatmak isterim. Daha öğrenci iken, malum 



küçük üyelikten gelme olduğumuz için, içeride bir 15, 20 kişilik bir toplantı vardı. Dedim ki, ne 

toplantısı, Divan Kurulu toplantısı, hatta oradaki bir ağabeyimiz şunu dedi, evladım dedi, biz 

ayda bir toplanırız, hatta çay, kahve içeriz, işte kurabiye vesaire hatta bize kurabiyeci derler. 

Aklımda kalmış. Yani bu dediğim olay, yani bir 40 yıl öncenin şeyi. Evet, yöneticiler de dışarıda 

duruyordu. Kendi arasında Divan üyeleri, 40 yıllık, 30 yıllık üyeler, oldukça yaş almış bir 

jenerasyon, 15, 20 kişi, daha fazla değil. Şey yapıyorlardı. Kendi aralarında sohbet ediyorlardı. 

Sonra bir şey soracakları zaman ilgili yöneticiyi çağırıyorlardı. Ama o zaman saygıdeğer hazirun, 

Galatasaray’ın tamamen bir dernek yapısı vardı. Hiçbir şirketi yoktu, hiçbir iktisadi işletmesi 

yoktu. Karmaşık bir finansal yönetimi yoktu. Yapı tabii ki, evrilmiştir, halka açık şirketi olan 

özellikle sportif a.ş., onun altında ciddi cirolu bir Mağazacılık a.ş. ve dolayısıyla kulüpte de zaten 

dernek yapısından da çıkınca, iş spor yasasına bağlı, yani medeni kanun ve dernekler 

kanunundan çıkıp, spor yasası ile düzenlenmiş bir spor kulüpleri yasasına tabi kılınmıştır. Yani 

bu süreç dinamik, bununla ilgili bir şey var mı? Yani teamüllerden bahsediyoruz. Ben de 1936’da 

Yüksek Murakabe Heyeti olarak kurulan Divanın öncülünün, bu sene yeni Divan üyeleri berat 

töreninde de bahsettim, 88’inci yılı ve 89’uncu yıla giriyoruz. Bununla ilgili sağ olsun, Kemal 

Onar, rahmetli Kemal Onar büyüğümüz, hem genel kurulların tutanak arşivini yayınlamıştır, hem 

de el yazılı dönemden, daktiloya geçilmiş dönemden ve not alınan dönemden, 1959 yılından 

beri de Divan arşivimizde ama internete yüklenmiş olarak değil, Divan tutanak arşivi de 

mevcuttur.  

Yani Galatasaray’da her şeye araştırmacılar, Divan üyelerimiz, erişebilirler. Yani ben bir 

şeffaflıktan uzak, Divan açısından konuşuyorum. Benim sorumluluğumda olan şu anda, yani sizin 

seçtiğiniz Divan heyetinin, şu andaki görevdeki başkanı olarak, yani burada bizim bir maskeleme 

vesaire gibi hiçbir şeyimiz olmamıştır. Zaten orijinal kayıtlar da mevcuttur. Yani bunu 

söylemekten bile ben burada açıkçası, şeyi uzattığım için, toplantı süresini uzattığım için açıkçası 

mahcubum. Ama bunu söylemek zorundayım. Çünkü saygıdeğer konuşmacımız, iyi bir 

araştırmacıdır. Ama bazı dediği olaylarda, söyleyiş biçiminde bir ironi ve küstahlık görüyorum. 

Onun üslûbudur, Galatasaray demokrasisi gereği, belki eleştirebilirim ama bunu herhangi bir 

maskeleme, sansürleme, söz hakkını almak gibi, kürsü dokunulmazlığına dokunacak bir şey söz 

konusu olamaz, onun için tüzüklerimizde de Kemal Onar özellikle, rahmetli vurgulardı. Hani 

başkanın lafının üstüne laf olmaz diye, ben de şey derdim, bu züğürt ağa repliğine gerek yok. 

Son söz üyeye aittir. Rahmetli Kemal Onar, bunu defalarca sağlığında hatırlatmıştır ve 

tüzüğümüzde de bu madde korunmuştur, hatta son tüzük taslaklarından birinde, tüzük 

değişikliğinde süre kısıtlama önergesi, malumunuz ilk 3 üye konuşmadan, süre kısıtlama 

önergesi verilemez. Dolayısıyla pratikte bizim kürsüde, saygıdeğer üyelerimizin konuşmasının 

bir süresi yoktur. Kendileri o süreyi belirlerler ve hazirunun sabrı o süreyi belirler. O önerildi, 

ama Galatasaray demokrasisi gereği, benim de içinde olduğum Divan tüzük değişiklik 

komisyonunda o maddeyi şey yapmadık, tek bir satırı çıkartsaydık, konuşmalar 5 dakika ile 

sınırlanacaktı. İlk 3 konuşmacı konuşmadan süre kısıtlama önergesi, ilk 3 konuşmacı 

konuşmadanı çıkarttığınız anda burada 5 dakikadan fazla konuşamazdınız ve Galatasaray’ımızla 

gurur duyalım, niye? Dün Divan Heyetleri yemeğimiz vardı. İsim vermiyorum, rakibimiz olan 

Divan Heyetlerindeki iki uygulamadan bahsedeceğim.  



Bir, 10 dakika ile sınırlıyorlar, hatta 5 dakikaya indiriyorlar onu. Bir de kur’a çekiyorlar. Kendi 

ifadeleri. Ben şey yapmıyorum, doğrusu bizimkidir. Yani Galatasaray teamülleri ile, Galatasaray 

ananelerinden süzülmüş olan ve tüzüklerimize yansımış olan bu yapıdır. Dinlediğiniz için 

teşekkürler. 

Evet, Yönetimden bir katkı olacak herhalde, Sayın İbrahim Hatipoğlu, Muhasip üyemiz ve 

futboldan sorumlu Yönetim Kurulu üyemiz.  

 

Muhasip Üye İbrahim Hatipoğlu 

Sayın Divan Başkanım, değerli heyeti, saygıdeğer Divan üyeleri, ismi geçtiği için Turcan hocama 

cevap vermek adına oyuncumuz Icardi ile ilgili bilgi vermek istiyorum. Kendisi başarılı bir 

operasyon geçirdi. Süreç, Yener hocamızın kontrolünde devam ediyor. Şu anda Arjantin’de, 

evinde. Bu rehabilitasyon dönemini tamamlamaya çalışıyor. İlk fırsatta da buraya dönecek, 

bizlerle birlikte olacak, o bilgi maalesef doğru bir bilgi değil. Onu düzeltmek istedim. 

Saygılarımla. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Açıklama ve katkınız için teşekkürler. Şimdi Metin Başkanım, sağ olsun bir şey atmış. Galatasaray 

Spor Kulübü Olağanüstü Genel Kurul toplantısı gerçekleştirildi ve bununla ilgili haberin altında, 

tıklandığında, onu ekrana verebilir miyiz, internet bağlantımız var mı? Evet, evet. Hatta onu 

ekrana yansıtalım. Tamam. Hayır ekrana da sonra yansıtırız. (ya ben konuşabilir miyim bu arada, 

kimse kalmayacak, haklılar kalmamakta.) Haklı, haklı o insanların takdiri, kimse burada köle 

değil. Buyurun Sayın Ertay Örmen. Şu anda zaten bekletmiyorum. 

 

Ertay Örmen 

Yok, ben buradaki hazirun en azından ilk elden konuşmak istiyorum. Yoksa tabii ki youtube’da. 

Ne güzel. Harika, ne mutlu bize. Şimdi onu bir başarırsak, Nilüfer şey bir yerde duruyorsun 

galiba. Şimdi burada ben genelde hep bunları böyle koyuyordum ama bir açıklama 

yapmıyordum. Bunlarla ilgili bir açıklama yapmam gerekiyor. Çünkü, hatta buradan bir 

kardeşime atıfta bulunacağım, etik ilke ve değerlerle ilgili, şimdi Galatasaray’ın burada 

kendimce çok önemli birkaç tane noktasını koymaya çalıştım. Galatasaray’ın etik ilkeleri, 

değerleri, menfaati ve itibarı. Esasında Galatasaray’da bir kararlar alınıyorsa, bir şeyler yapılmak 

isteniyorsa, bu etik ilke, değer, menfaat ve itibara uyulması gerekiyor. Onun dışındaki her şey, 

geri planda kalır. Çünkü en önemli şey, Galatasaray’ın önceliğidir. Oraya tek kırmızıçizgi dedim, 

sebebi de şu, dönem dönem Galatasaray’ın içinde birçok kırmızıçizgiler oluşturuyor, o 

kırmızıçizgi, bu kırmızıçizgi ama asıl olan Galatasaray’dır. Dolayısıyla tek kırmızıçizgi de 

Galatasaray’dır. Herkesin buna riayet etmesi gerekiyor ve biz üyeler ve hatta bu Divan üyelerinin 

tek sorumluluğu, Galatasaray’ın devamlılığıdır. Onun için de burada hani diğer kulüpleri 

konuşmaktan önce, ilk önce Galatasaray’ı konuşmalıyız. Yani diğer kulüpleri herkes konuşuyor, 

her yerde, magazinsel, zaten sosyal medyada, kendine like almak isteyen, ya da işte takipçi 

isteyen herkes zaten magazinsel tarafını konuşuyor. Ama biz burada artık Galatasaray’ın içini 

konuşmalıyız, Galatasaray hakikaten bildiğimiz Galatasaray mı? Yoksa o sosyal medyada 

konuşulan Galatasaray mı? Biraz bunlara bakmak gerekiyor. Ama tabii ki çoğu üyemiz bunlarla 



çok ilgilenmiyor, artı bir de dokunulmazlık ekledim oraya, Galatasaray’ın dokunulmaz olmalıdır. 

Galatasaray’a herkes kolay kolay dokunamamalıdır. Buradaki konuşmalarımızın evet çoğu, 

taraftar, taraftara ya da taraftarlıktan üyeliğe geçmiş kişileri çok ilgilendirmiyor. Çünkü onlar 

sadece biz burada tabii çok transfer ya da işte kupa, Avrupa kupasını alacağız vaatlerini 

konuşamıyoruz. Biz burada daha böyle sıkıcı konular konuşuyoruz. Onun için de peşinen özür 

dilerim. Dolayısıyla benim için önemli olan Galatasaray’ın nereye doğru gittiğidir. 

Şimdi, şimdi Yönetim Kurulunun ve Denetim Kurulunun birtakım görevleri var. Şimdi herkes, 

yani hepimiz, bilgilenmek durumundayız ama biz 2000, yani en azından bu yönetim için 

söyleyeyim, ya da Sayın Dursun Başkanın dönemi için söyleyeyim, 2022 Haziranından bu yana 

biz, tüzük maddesidir bu. Bu 87/14 Yönetim Kurulunun görevleri içindedir, aynısı 96/8’de 

Denetim Kurulunun görevidir ve bu manada Denetim Kurulu da görevini yapmıyor olarak 

gözüküyor. 

Bizim Divan üyeleri olarak Ağustos, Kasım, Şubat, Mayıs ayları, ki bunlar 3 aylık dönemlerdir. 

Yeni mali dönemlerin birleşmesinden sonra kulüple sportifin, bizim 3 aylık dönemlerimiz değişti. 

Bu ayları takip eden 2 ay içinde, Yönetim Kurulu ve Denetim Kurulu kesin olmayan, yani bütün 

bağlı ortaklıklar, yani konsolide, Galatasaray’ın hesaplarını 2 ay içinde Divan Kuruluna getirmek 

durumundadır. 

Denetim Kurulu da bunları denetlemekle yükümlü ve o da aynı şekilde bu ayları takip eden 2 ay 

içinde Divan Kuruluna getirmek durumundadır. Ayriyeten 6’ncı ve 12’nci aylar da esasında 

denetim, yani bağımsız denetçiden geçmiş raporların yine bize sunulması gerekiyor. Fakat biz 

bu raporları alamıyoruz. En son ne aldık? Hatırlayan var mı? Ağustos, yani ilk 3 ayın raporu 

olarak, sadece, sadece hatta 2023’te bize verilen sportif a.ş.’nin raporu bile verilmedi de, KAP 

açıklaması ile şu anda idare ediyoruz. Bize hiçbir rapor verilmedi. Yani bana gelmedi, belki vardır, 

herkese gitmiştir. Ama ben görmedim, ama ben görmediysem yoktur. Ve biz böyle bir yapıda 

işte sabahleyin ki konuşma, ilk önce yönetim konuşsun, sonra Divan üyeleri konuşsun, o zaman 

zaten Divan üyelerine bilgi verilmediği için, biz yönetimin söyledikleriyle yol alıyoruz, üzgünüm 

bize yeterli bilgi verilmiyor ve tüzük olarak bu maddeler de yerine getirilmiyor.  

Yani getiriliyor diyorlarsa, tabii ki cevap verirler. Ben de hangi dönemleri, hangi ay bize 

vermişler, öğrenmek isterim. Buradan .. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

O maddeyi okur musunuz, 87/15. Üç aylık zaten orada.. 6 aylık ve yıllık diyor yani. 

 

Ertay Örmen 

O 6’ncı ay ve 12’nci ayla ilgili. Diğeri, 3, 6, 9 ve 12’nin denetimden geçmemiş, sadece yönetim 

raporları üzerinden verilmesi gereken raporlardır. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Bağımsız denetim şirketi, 4 çeyrek çalışmıyor, onu. 

 

Ertay Örmen 

Gereği yoktur. 3 ve 9’da denetim zorunluluğu yoktur, sadece 6 ve  



 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Mesela değişmesi gereken bir madde bu. 

 

Ertay Örmen 

Tamam, o zaman değiştirelim. Eğer değişmesi gerekiyorsa, herkes tüzük diyor ve sadece tüzükte 

üyelik maddesine dokunuyor ama tüzüğümüzde bu üyelerin, ya ben burada kendi şahsıma 

konuşmuyorum. Burada, burada bulunan bütün Divan üyelerinin bu bilgileri alma hakkı var. Ha 

ama şöyle bir şey var tabi, yönetimler şunu bence ya nasıl olsa biz anlatsak da kimsenin dinlediği 

yok, burada en güzeli, işte bir ara sıra Kemerburgaz’ı gidip açalım, arada bir Bankalar Birliğini 

kapatalım, çıkalım, işte x futbolcu ile görüşmeye gittik ya da işte Avrupa kupasını alacağız, nasılsa 

herkes bununla ilgileniyor, nasılsa bunlarla ilgilenen yok, hani vermesek de sonra kimse gelip de 

bize sormuyor. Bence bu doğru da olabilir. Ben onlara da yanlış demiyorum. Belki de onların 

yerinde olsam öyle düşünürüm.  

Şimdi bundan sonra da konuşmamıza geçelim. Şimdi buradaki olay şu, şimdi ben Dursun 

Başkanın rahatsız olmasına cidden üzüldüm. Çünkü ben o buradayken kendisinin burada olması 

gerekiyor. Ben gerçi Dursun Başkan benim söylediğim her şeyi biliyor. Bilmediği herhangi bir şey 

yok, yani arkasından da konuşmuyorum. Yani cevap vermese de her zaman verebilir ki bunları 

ben daha önce de tekrar ettim. Kendi döneminde olan şeyler. Demin Metin Öztürk de ya başkan 

hasta deyince, hakikaten üzüldüm. Çünkü şimdi ben konuşmayı her zaman o varmış gibi 

hazırlıyorum, ama olmadığı zaman, gerçi arkasından konuşmuyorum, açıkçası. Çünkü zaten 

biliyor, daha önce de söyledim, ben birtakım bazı konuşmalarımda belirtmiştim.  

Şimdi hani yaptıklarımız yapacaklarımızın teminatıdır dediğimizde, şimdi ben zaman zaman, ki 

çoğunlukla Dursun Başkan bir şey söylediği zaman, çok fazla soru işareti oluşuyor kafamda, ya 

diyeceksiniz ki Ertay, işte sonuç olarak Başkan bir şey söylüyorsa doğrudur. Evet haklısınız. 

Başkan bir şey söylüyorsa doğrudur ama burada benim kafamda soru işareti oluşturan şeyler 

nedir, geçmişe dönük? Şimdi Başkanımızın bu 3’üncü dönemi, yani artık ilk döneminde değil, 

acemilik değil, ikinci dönemini de geçirdi, şu anda 3’üncü dönemini yaşıyoruz. Şimdi ilk 

döneminde, bariz neler yaptık? İşte kendisi Riva ile Florya’yı sattı. Borçları sıfırlamak üzere 

satmıştı, Ekim 2016 genel kurulundaki en büyük vaat herhalde borçların sıfırlanmasıydı o 

dönemde. Ama borçlar sıfırlanmadı ve kendisi müteakip defalar bu kürsüden, Riva’dan 170 

milyon dolar gelir elde edildiğini söyledi, ama ben bir türlü o 170 milyon dolara ulaşamadım. 

Hani rahatsızlığı bittiğinde, eminim bize o 170 milyon doların nasıl hesaplandığını açıklar, ya da 

bilen bir arkadaşımız varsa, o da açıklayabilir.  

Kemerburgaz’ı 49 yıllığına aldı ama 2019’da taşınacağız diye yaptığı sözleşmede taahhüt vardı, 

2019 yılında taşınamadık, çünkü Kemerburgaz’da madenci vardı, mandıra vardı, onlar orada 

olduğu için de taşınamadığımızdan, Emlak Konuta verdiğimiz sözü tutamadık ve sözleşme iptal 

oldu. Aynı dönemde Sportif a.ş. 147 milyon Euro zarar etti. 147 milyon Euro diyorum. Yani 

bunları böyle artık bastıra bastıra söylemeye karar verdim. Çünkü ben böyle çok seri geçince, 

rakamlar küçükmüş gibi geliyor, ama değil. Tabii bunun üzerine UEFA’dan ceza aldık, financial 

fair play’e girdik ve o dönemde tabii Başkanımızın yaptığı birtakım yani kasa kolaylıklarının 

teminat altına alınması, kulübe getirdiği icra takibi ve alacaklarına karşı işlettiği faiz var. Şimdi 



bunlar bende soru işareti oluşturuyor. Çünkü, şimdi Başkanımız bir sürü şey vaat ediyor. Evet. 

Ama ben acaba hakikaten ne olacak diye düşünüyorum. Yani ben kendi kendime düşünüyorum, 

kimsenin bir şeyi yok. Sonra 2022 Mayıs’ında işte Metin Öztürk’ün de aday olduğu, karşısında 

da Eşref Hamamcıoğlu’nun olduğu bir iki adaylı seçim vardı. Sonra o seçim böyle bir ne diyeyim, 

toza dumana katıldı, bir anda sevgili Metin Öztürk, Dursun Özbek’in kadrosuna dâhil oldu ve 

Dursun Özbek, Başkan oldu. Ve o dönemde de yanında Sportif a.ş. Başkanvekili Sayın Erden 

Timur vardı ve ikisi beraber güzel güzel vaatlerde bulundular, herkese. Evet, güzel vaatlerdi ben 

bir şey demiyorum. İşte Galatasaray Adası açılacaktı. Evet, açıldı. Demin Metin Öztürk’ün de 

söylediği gibi, 32 günde kullanılır hale getirdiler bir yarısını, ama öbür yarısı, o günden bugüne 

kadar hâlâ tadilatta. Kemerburgaz’da inşaat başladı, şimdi deminki, Sayın Metin Öztürk’ün 

söylediği şeye bir ekleme yapacağım. Kemerburgaz bitti dedi. Yani zaten burada, Sayın Dursun 

Başkan da olsaydı, eminim o da aynı cümleyi kuracaktı. Bitti derken ben şunu anlamak istiyorum. 

Bitti demek, şu. Anahtar teslimi bitti olarak, şimdi orada 6 tane saha var ve 3 katlı bir binamız 

var. Bizim bitti dediğimiz şey, 2 saha ve bir kat. Daha orada 4 saha ve bitmesi gereken 2 kat var. 

Herhalde bundan sonraki yönetimlerin onları bitirmesini bekliyorlar, yani en azından A takımın 

antrenman yapabileceği iki sahayı bitirdik. Onun için de Kemerburgaz bitti deniyor. Hayır 

Kemerburgaz bitmedi, 3’te 1’i bitti. Yani toplam projeye bakarsak. Mecidiyeköy’ü sattık, niye 

sattık? Bundan sonraki slaytta var ama işte bir finansal gelir, yani bir mali gelir kazanmak için 

sattık. Bununla da Florya için, Florya arazisini almak için kullandığımız krediyi kapattık. Şu anda 

yani en son verilen rakamlardan, tabii o kadar şey, flu bilgiler var ki elimizde, neyse, 56 daire ve 

5 tane dükkânımızın olduğunu varsayıyorum. En son Mayıs 2024’deki sunumlardan, ama 

Mecidiyeköy binasının içi hakkında bir bilgimiz yok. Bitti mi, bitmedi mi? Bütün bina yapıldı mı? 

O durumu tam bilmiyorum açıkçası, onun için bilmiyorum yazdım. 

Bu demin söylediğim Florya’dan 41 dönüm arazi alındı, Florya 63 dönüm araziye çıktı. Onun için 

teşekkürler. İşte alınan bir 1 milyar 85 milyonluk kredi var. Bu kredi Mecidiyeköy’den gelen 

parayla ödendi. Fakat Florya’da biz o 2022-2024’te Florya’yı, Florya projesini aktive edecektik, 

edemedik. Sunumun en sonuna Florya projesini de koydum. Bakarsınız. Ve o dönemde en büyük 

vaat, Bankalar Birliği anlaşmasından çıkmaktı. Ama çıkılamadı ve ben de zaten çıkılamayacağını 

başından beri söylüyorum. Bu kürsüden kaç defa söyledim, hatırlamıyorum. O dönemde de 

çıkılamayacağını söylemiştim. Çıkılamayacağının mantığını da konuşacağız, burada niye 

Bankalar Birliğinden çıkmak gerekiyor yada çıkmamak gerekiyor. Ona da bakacağız. 

Kulübün Sportif’e olan borcu 3,7 milyar, burada benim çok sevdiğim bir kardeşim var, o da böyle 

çok defalar var, zamanında bunu dile getirdi, kulübün Sportif’e olan borcu ne olacak, bu böyle 

gidiyoruz, uzaya doğru. Evet hakikaten uzaya doğru, şu anda biraz daha hızlandı, çünkü rakam 

büyüdü, rakam büyüyünce, işleyen faiz büyüyor. Bu söylediğim 3,7 milyar, Mayıs 2024, Ağustos 

itibariyle büyük ihtimal 4 milyara geldi, Mayıs 2025 itibariyle büyük ihtimal 5 milyar civarı olacak, 

bakın bu bizim şu anda üyesi olduğumuz kulübün bizim sahip olduğumuz sportif a.ş.’ye olan 

borcu. Bizler bunu takip etmekle sorumluyuz. Biz sadece futbolcuların Arjantin’de yatıyor mu, 

kalkıyor mu? Karısının attığı tweetler ya da işte herhangi bir futbolcunun ne yediği, ne içtiği, 

nerede gezdiğini takip etmek şeyinde değiliz. Onu takip edenler var zaten. Bizim artık farklı 

şeyleri takip etmemiz gerekiyor. Bizim kulübün sürekliliğini takip etmemiz gerekiyor, gelecekte 

var olup olmayacağını takip etmemiz gerekiyor. 



Kulübün konsolide toplam yükümlülüğü 270 milyon Euro arttı, sadece bu iki senede, bu 

rakamları, şimdi yakın, daha sonra size tablolarda göstereceğim. 280 milyon Euro ne demek 

biliyor musunuz? Onu da söyleyeyim. 2022 Hazirana kadar toplam yükümlülüğümüz 308 milyon 

Euro’ymuş, 22-24 Mayıs’ına kadar 280 milyon Euro eklemişiz bunun üstüne. Yani borçsuz ilk 

devredilen yönetim 96 yılında olduğunu varsayarsak, Alp Başkanın devrettiği, Faruk Başkana, 

96’dan 2022’ye kadar biriken toplam borç kadar, ya da yükümlülük kadar yükümlülüğü 2 senede 

yapmışız demektir.  

Bu, bunları ben finansallarda şimdi aldım, vereceğim, borç değil, yükümlülük diyorum zaten. 

Toplam yükümlülük. İkisini de söyleyeceğim şimdi. Neyin borç, neyin yükümlülük olduğunu 

göstereceğim ve demin Sayın Ayhan Özmızrak’ın söylediği gibi, 2023’de verdiğimiz, Haziran’ında 

verdiğimiz bir 25 soru var cevapsız, o da duruyor.  

Şimdi burada önemli bir yere geldik. Demin Sayın Ayhan Özmızrak’ın bahsettiği bir silinen borç 

kısmı var. Ya da kulüp alacağı diyeyim. Ayhan Özmızrak orayı biraz şey geçti, özet geçti. Ben 

şimdi biraz detaya gireceğim burada, çünkü ben bunu esasında 2024’ün Şubat ya da Mart 

Divanından beri söylüyorum ama isimleri açık açık zikretmemiştim. Üstü kapalı konuşmuştuk, 

hatta bunu Başkanla da konuştuk ama bir sonuç elde edemedik. Buradaki olay şu, benim önem 

verdiğim, kulübün borcunun artması. Şimdi burada yapılan şey şu, yani olan şey, kulüp 

hesaplarında 31 Mayıs 2023’te gözüken bir 70 milyon var, 31 Mayıs 2024’te bu 70 milyon yok. 

Kulübün eğer sahasında bakarsak, bu eski gençler ve futbolcularda bunun bir Euro karşılığı var. 

1,8 milyon Euro artı 1,5 milyon TL alacaklı, yönetici ve futbolculardan, fakat bu alacak 2023 

Kasım finansallarında gözükmüyor, demek ki o dönem arasındaki bir ayda silinmiş ve Kulüp şu 

anda Dursun Özbek’e, Sayın Dursun Özbek’e, 1,1 milyon Euro ve 1,5 milyon TL borçlu hale 

gelmiş.  

Şimdi bu nasıl olmuş, onu da göstereyim. Bunların hepsi şeyde, bizim finansallarda var, gizli bilgi 

değil yani, şey değil, açıp okuyan görür. Şimdi bu böyle uzun bir yazı, hepsini bir yere koydum, 

ben yazıyı, 3 aşağı, 5 yukarı bildiğim için, şöyle bir şey söyleyeyim. Burada tabii esasında yazıda 

da birkaç hata var, denetim firması bir iki yerde hata yapmış, ama artık şey yapmayacağım, 

burada birinci hata, bu futbolcu cezaları 2015-2016 ve 2016-2017 sezonunda ama 17-18 yazmış, 

o doğru değil. Burada işte açıklıyorlar, diyorlar ki, Burak Elmas, Başkan Burak Elmas zamanındaki 

Denetim Kurulunun 6 aylık raporuna istinaden orada işte demiş ki, Denetim Kurulu işte kefalet 

vermiş, Dursun Aydın Özbek, kefaletin verilmesi için şartlar yerine getirilmemiş, futbolculardan 

tahsil edilmediği gibi, işte dolayısıyla uygun görülmemiş, fakat bu arada bir 2,8, 2,9 milyon Euro 

gibi bir rakam bulunmuş, Dursun Aydın Özbek’ten düşülecek ve bu rakamı düşünce, 2,9 milyon 

Euro’yu, bir anda Dursun Aydın Özbek, kulüpten 1,1 milyon Euro ve 1,5 milyon TL alacaklı hale 

geçmiş. Yani kulübün 1,8 milyon Euro ve 1,5 milyon TL alacağı silinmiş ve borçlu hale gelmiş 

Kulüp. Benim itirazım niye Kulüp borçlu hale geliyor? Bunu ben Sayın Başkana da söyledim. Siz 

bunu niye Sportif a.ş.’nin içinde halletmiyorsunuz da, en sonunda gele gele kulübü borçlu hale 

getiriyorsunuz? Bir sonuç çıkmadı. Dolayısıyla burada şimdi iki tane bölüm var esasında dikkate 

değer, birisi eski yöneticilerden alacaklar, bir de futbolculardan alacaklar. Hadi yöneticilerden 

alacağı sildiniz. Peki, futbolculardan alacağı nasıl sildiniz? Burada bir tane futbolcu var, şu anda 

bizde mevcut, oynuyor ve onun vakti zamanında yazılan bir ceza. 582 bin Euro. Bunu 

kendisinden tahsil mi ettik? Yoksa öylesine sildik mi? Bununla ilgili sorular. Eski yöneticilerden 



alacaklar hesabı nasıl silindi? Bağımsız denetim raporunda Sayın Dursun Özbek cari hesabından 

düşülmeyen denilen 2,9 milyon Euro diyeyim, içeriği nedir? Futbolculardan alacaklar hesabı 

nasıl silindi? Bu 582 bin Euro’yu nasıl sildik? 2016’da futbolculara verilen cezalarla ilgili, 2017’de 

bir işlem yapılmış mıdır? Futbolcu cezaları, 1.12.2017 de Sayın Dursun Özbek hesabına borç 

kaydedilmiş midir? 1,8 milyon Euro ve 1,5 milyon TL ve artı tabii en sonunda, yani bu olay Dursun 

Özbek’le, Sportif a.ş. arasında iken, şu anda Kulüp Sayın Dursun Özbek’e, 1,1 milyon Euro ve 1,5 

milyon TL borçlu hale gelmiş. Bu nasıl olmuş? Ben bunların cevaplarını istedim ve tabii ki 

verilebilir, tartışabiliriz. Farklı görüşler var. O zamandan bu zamana, bu yeni bir konu değil, çok 

eskiden beri konuştuğumuz bir konu. Ama bir anda silivermiş bu Yönetim Kurulu kararı ile yani 

bu Yönetim Kurulu değil, bir önceki Yönetim Kurulu. Oturup silme kararı almışlar, herhalde 

herkes imzalamıştır, büyük ihtimal. O kararı. Sonra bu önemli bir konu, yani Galatasaray Kulübü 

için önemli, yani ben Dursun Aydın Özbek için, Sayın Başkan için bu rakamların ben kendisine de 

söyledim, önemli olduğunu düşünmüyorum. Kendisi bu rakamların çok ötesinde rakamları, 

Kulübe ödemiştir. Ama Kulübün bir anda alacaklı iken, borçlu hale gelmiş olması, bence burada 

bütün üyelerin, yani bende üye olarak bizim sormamız gereken sorumluluğumuzdur. Ben 

orasındayım ve bunun da bir cevabı vardır, eminim mantıklı bir cevabı vardır, öğreniriz, hep 

beraber öğreniriz herhalde diye düşünüyorum. 

Sonra ne oldu? Dönem bitti, 2024 seçimi girdi ve Sayın Başkan dedi ki, Mayıs ayındaki 

konuşmalarında herhalde, ben Bankalar Birliğinden çıkacağım, Kulübü yeni yönetime borçsuz 

devredeceğim dedi, fakat sonra herhalde vazgeçti. Nasıl olsa ben başkan, herhalde başkanlık 

garanti oldu büyük ihtimal, dedi ki, herhalde sonra çıkarım deyip, çıkmadı. O dönemde. Peki, o 

arada başka neler oldu? Daha hemen 2024 Haziranında seçildikten sonra, Kemerburgaz, 

Mecidiyeköy projelerinde sıkıntılar çıktı. İş ortakları konkordato ilan etti, bir tane ne olduğunu 

bilemediğimiz bir bahis sitesi, bize sponsor oldu ve bir maç onun adıyla çıktık, sonra yok oldu. 

Ama para aldık, almadık, almadıysak, bedavadan bir maçlık reklam yaptık, aldıysak, güzel bir 

maçlık o kadar parayı bir maçlık aldıysak ayrı, ama hani ne olduğunu tam olarak, her yerden 

dinledik ama açıkçası ben anlayamadım en sonunda ne olduğunu. Bu şampiyonlar ligi için 

yapılan hesapsız harcamalara bir önceki söylediğimde, Sayın Hatipoğlu cevap verdi. İşte biz şu 

kadar limitler içinde transfer yaptık diye ama sonra da bir baktık ki işte bir Sergionun, yani 

Sergio’yu gönderdik ama üstüne de 5,8 milyon Euro vermemiz gerekiyormuş gibi bir şey çıktı. 

Belki başkalarını da veriyoruzdur, belki gönderdiklerimizin çoğunun yükü belki üstümüzdedir, 

onu da bilmiyorum. Yani çünkü bilmiyoruz, bir herhangi bir rapor ya da bilgi olmadığı için. Sportif 

a.ş.’nin de raporları çok detaylı artık çıkmıyor, yani verilmiyor. Bir de şu anda cevapsız kalan soru 

kısmı, 32 soruya çıktı. Şimdi sizi çok sıkmadan, esasında biraz şey yapmak istiyorum.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Biraz toparlayabilirseniz, saat 16.55. 

 

Ertay Örmen 

Şimdi. Doğru toparlayacağım ama bazı konuları hiç konuşmadık. Ben bunu Ekim’den beri 

anlatmaya çalışıyordum ama Ocak’a geldik, 3, 4 aylık birikim var. Ben bir kere söyleyeyim, 

dinleyen, dinlesin, çünkü zaten bunları çok fazla, şimdi bu sunum Sayın Erden Timur’un, Eylül, 



sanırım Temmuz, Temmuz ‘e Kemerburgaz’da yaptığı sunum. Tam bir Eylül mü? Eylül. Eylül 

2023’de Kemerburgaz’da yaptığı sunum, işte Galatasaray ne kadar büyüyecek, işte ne kadar çok 

ciromuz olacak, ne kadar çok para harcarsak, ne kadar büyürsek, o kadar başarılı oluruz, çünkü 

işte şu takımlar şu kadar para harcıyorlar, işte biz de harcarsak öyle oluruz ve kendisinin çok 

garanti olarak, bu bir solo, sportif a.ş.’nin solo şeyini verdi o dönemde. Yılsonu tahminini verdi.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Adı üstünde, tahmin. 

 

Ertay Örmen 

Tamam. Bir şey demiyorum ben de. Ama birçok verinin garanti olduğunu söyledi, 

sözleşmelerden bakılarak, birebir yazıldığını söyledi o dönemde. Ve ciro 218 milyon Euro, yani 

Sportif a.ş.’nin solo cirosu olarak konuşuyorum, işte 80 milyon Euro faaliyet ebitda’sı var ve 48 

milyon Euro da net kâr vergi öncesi kâr elde edeceğimizi söyledi. 2024 Mayısı itibariyle. Peki, biz 

ne yaptık? Yani gerçekte ne oldu? Şimdi ortadaki kolon, Sayın Erden Timur’un o verdiği 

rakamların karşılığı olan kolon, 31 Mayıs 2024’teki Galatasaray Sportif a.ş. nin solo rakamları. 

Yani o 218 milyon Euro demiş, 162 milyon Euro hasılat yapmışız, onun faaliyet kârına denk gelen 

rakam, işte 70, 80 milyon dese o, yani 53 milyon bizde zarar çıkmış, faaliyet zararı, 53 milyon 

Euro, yani 1,8 milyar zarar etmişiz ve şimdi bize tabii, bizim geçen sene başımıza çıkan bir de 

enflasyon muhasebesi var, herkesin kafası karıştı bu genel kurulda da birçok insan anlatmaya 

çalıştı, bunun ne olduğu, ne değil, ya biz işte sonunda işte Galatasaray olarak 5,2 milyar kâr ettik 

dedik. Ama hakikaten 5,2 milyar kâr ettik mi? Ona bir bakalım. Bu kâr ne kadar parasal, ne kadar 

kaydi onu bir görelim. Şimdi buradan gördüğümüz şu, esasında. O parasal kayıp-kazanç dediğim 

kısım, enflasyon muhasebesinden gelen, artı yazılan bir rakam. Kâr için. Ama esasında onu biz 

oradan o denklemden çıkardığımızda, 31 Mayıs 2024 itibariyle Sportif a.ş. 536 milyon zarar, yani 

15 milyon Euro zararla kapatmış gözüküyor.  

Şimdi bize geçenlerde 31 Ağustos 2024 Sportif a.ş. KAP açıklaması geldi. Şimdi ben onu bir 

önceki yılın 31 Ağustosu ile karşılaştırdım, yani bir senede ne olmuş bu olay diye ve ben o şeyde, 

hatırlıyorum, o geçen senenin ilk 3 ayında, demiştim ilk 3 aydaki rakamlara çok güvenmeyin bu 

rakamlar ilk 3 ayda yüksek çıkar, daha sonra aşağıya doğru düşer. Ki o dönemde, ilk 3 ayda 

faaliyet kârı sıfırken ve biz onun devamında, aşağı yukarı 2 milyara yakın zarar etmişken, bu sene 

daha ilk 3 ayda, 433 milyon zararımız var.  

Bunların enflasyon muhasebesinden arındırılmış haline bakarsak, geçen sene ilk 3 ayda, 31 

milyon, bu sene ilk 3 ayda 140 milyon zarar etmiş gözüküyoruz.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Yani battık diyorsun. 

 

Ertay Örmen 

Ben battık demedim, daha öyle bir kelime kullanmadım. Ama böyle gidersek, sonumuz hayırlı 

değil diyorum. Yani tabii ki ben de en iyi futbolcuların alınmasını istiyorum, tabii ki ben bu sene 

sonunda, 25’inci şampiyonluğa ve 5’inci yıldızı takmak istiyorum ama bunların bir bedeli var, 



bunu da bilmemiz gerektiğini düşünüyorum. Hani bunu ben taraftar, bunu taraftar bilmek 

zorunda değil. Taraftar görevini yapıyor, geliyor stada biletini alıyor, maçı seyrediyor, takımı 

destekliyor, deplasmanda, burada. O yapabileceğini yapıyor. Bu bizim sorumluluğumuz. Kulübe 

üye olmak için madem bu kadar kuyrukta, bu kadar insan var ve bunların içinden 11 bin kişi, bu 

şerefe erişip, kulübe üye olmuş, bunları takip etmek zorunda. Üzgünüm.  

Şimdi yani toparlayacağım derken, son bir Galatasaray, son şeyini de vereceğim, ondan sonra. 

Burada şu anda önünüzde ne var? Turcan ağabeyciğim. (Benim söylemek istediğim şey, çok 

güzel konuşuyorsunuz da, bunların bir kısmı da mali kongrelerde konuşulması lazım değil mi?) 

Eh işte, çıkması lazım da,  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sorun değil hocam, bitiriyor. Tabii, tabii anladık hocam. 

 

Ertay Örmen 

Bitiriyorum, bitiriyorum. Yok estağfurullah. (Benim biraz şeyim böyle yani, ben hipotezlerimi.... 

mali kongrenin işleri bunlar) Mali kongreye çok var. (Var ama, burada da kimse kalmadı yani.) 

Yok, yok, kalan var. Ben görüyorum.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Hocam, müsaadenle konuşmacı bitirsin.  

 

Ertay Örmen 

Yok, benim ne konuşacağımı Başkan çok iyi bildiği için, beni bu saate kendi koyuyor, onun için 

üzgünüm, yani benim yapacağım bir şey yok. Ben bunu şöyle yaptım. Sayın Turcan hocam, ben 

dedim ki son buraya 3 kişi de kalsa, ben bu konuşmayı yapacağım. Çünkü Sayın başkan diyor ki, 

nasıl olsa Ertay rakamlardan konuşacak, herkes uyuyacak, ya da o saate kadar kimse kalmaz bu 

salonda. Ertay’ı 3 kişiye konuştururuz, o sırada da 3 kişi itiraz eder, konu kapanır, gider. Yok. 

Neyse.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Hocam, müsaadenle bitirsin. 

 

Ertay Örmen 

Ben bitireyim hocam da, şimdi konu kopmasın, çünkü herkesi tam bir yere fokus ettim. Tamam. 

Turcan hocam, bana bir müsaade verirsen, bitireceğim şunu, tamam mı? Şimdi konsantrasyonu 

bozmayalım. Bunlar da konsolide rakamları sportif a.ş.’nin, çok basit bakacağınız rakam şurası. 

Diyelim ki 2022 Mayısı itibariyle 1,2 milyar civarı hasılatı varmış sportif a.ş.’nin, bu ne olmuş 31 

Mayıs’ta, 8 milyara yakın bir hasılat elde etmişiz. 8 milyar dediğimiz, bu böyle gazete 

manşetlerine atılıyor, atılan başka manşetler de var, o zaman ne oluyor biliyor musunuz? 

Galatasaray’ın, bizim kulağımızdan para çıkıyor oluyor, yani o kadar çok paramız var ki, biz bu 

parayı ne yapacağımızı bilemiyoruz gibi bir şey oluyor. Fakat tabii Başkanın, Sayın Başkanın 

Bankalar Birliği ile de ilgili bir tezi var bu arada, diyor ki, Bankalar Birliği benim ayağıma pranga, 



bütün gelirin yarısına el koyuyor diyor, Bankalar Birliği. Şimdi sportif a.ş.’ye bakıyoruz, 8 milyar 

hasılat yapmış, eğer bütün gelirin yarısına bankalar birliği el koysa, 4 milyar para yapar, Bankalar 

Birliğine borcumuz ne kadar? İşte 2,2, 2,3, 2,6 neyse, hani değil üstüne 100 kere ödemiş oluruz. 

Eğer bu parayı hakikaten Bankalar Birliği yarısını bloke ediyor olsa, ki, etmiyor. Yani onun da 

açıklaması var, ama uzun sürer, onu başka bir gün beni ön sıraya koyarsa, anlatacağım Bankalar 

Birliğinden nasıl.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Rezervasyon yaparız. 

 

Ertay Örmen 

Şey değil, önemli değil. Şimdi şöyle, bu 8 milyar paradan biz ne kazanmışız? Bakın 8 milyar 

paradan, brüt kâr olarak 298 milyon kazanmışız. Yani 228 milyon Euro paranın 219 milyon 

Euro’sunu, daha ilk başta harcamışız, satın almanın maliyetine gitmiş, elimizde kalmış 9 milyon 

Euro, 228 milyon Euro’dan. Tabii ne olmuş? Faaliyet kârı dediğimiz bölüm, direk 1,5 milyar zarar 

ve 43 milyon Euro zarara dönmüş. İnelim aşağıya, enflasyondan da arındırdık diyelim, 31 Mayıs 

2024’ün esasında bilançosu, 416 milyon ve 12 milyon Euro zarardır. Ha, şimdi biz böyle zarar 

eden bir yapıyla, nasıl kredi kapatacağız? Acaba hakikaten kapatacağımız kredi nasıl bir parayla 

kapatacağımız, benim için soru işareti, alsak nasıl ödeyeceğiz, o da soru işareti. Bankalar Birliğini 

kapatsak, zaten daha ilk başta alım satım yaparken, ciddi bir başa baş durumundayız, aldığımız 

krediyi nasıl ödeyeceğiz ve en önemlisi, aldığımız krediler acaba Bankalar Birliği kredisinin 

faizinin üstünde mi olacak, altında mı olacak. Dolayısıyla bizim finansal faiz giderimiz artacak mı, 

azalacak mı? Burası da böyle, bilgi olarak burada dursun. Ha, tabii ben şunu söyleyeyim burada, 

bu seneki zararımız, 2, 2,5 milyara doğru gider, faaliyet zararımız. Çünkü genelde ilk dönemler, 

yani ilk 3 ayın, yani demin soloda gösterdiğim bu 433 milyon, artarak gider.  

Şimdi burası biraz küçük ama bu da konsolide Galatasaray Spor Kulübünün aşağı yukarı durumu. 

Şimdi burada ben her zaman, herkesin merak ettiği bir iki konuyu da koymak istedim oraya, 

birincisi, aşağıdan yukarıya başlayayım, 31 Mayıs 2022’de Kulübün Sportife borcu, 1,9 

milyarmış, 31 Mayıs 2024’de 3,6 milyar olmuş. Ve bu dediğim gibi, şu anda 4, dönem sonu 

itibariyle 5 civarı bir şey olacak. Herkes bu ipotekler, kefaletler nedir, kaç para oldu? 31 Mayıs 

2022 de 6,5 milyar TRİ’miz varken, yani toplam, ipotek, kefalet toplamı, bu 31 Mayıs 2024’de 23 

milyar olmuş. Ha bu arada nasıl bu böyle oldu diyorsanız, o da çok basit. Varlıklara bakarsanız, 

uzun vadeli varlıklarımız, yani gayrimenkullerimiz, aşağı yukarı 3,5 milyar seviyesindeyken, 

31.12.2022 çünkü başka bir konsolidemiz yoktu o dönemde, 31.12.2022’de 3,5 milyar olan 

gayrimenkullerimiz, 31 Mayıs 2024’de 18,5 milyara çıkmış. Ciddi bir yeniden değerlemesi olmuş. 

Evet, buradaki önemli konular şunlar. Borç yükümüz yani borçlarımız, daha doğrusu şöyle 

söyleyeyim, pasif toplamımız 5,8 milyardan, 13 milyara çıkmış, 31 Mayıs 2024 itibariyle, fakat 

ben şu yükümlülükler kısmındaki, şarta bağlı yükümlülükleri, 31 Mayıs’a çektim. Sportif a.ş.’nin 

rakamlarından, orada şöyle bir vahim rakamlar var. Bakın 31 Mayıs 2022’de 16 milyon Euro şarta 

bağlı yükümlülüğümüz varken, bu 31 Mayıs 2024’de 194 milyon Euro olmuş. Yani aşağı yukarı 

180 milyon Euro, şarta bağlı yükümlülüğümüz artmış ve şarta bağlı yükümlülükler ve artı 



bilançomuzdaki borçların toplamı, 6 milyardan 20 milyara çıkmış. Ve bunun karşılığında, 308 

milyon Euro’dan, 588 milyon Euro’ya gelmişiz, aşağı yukarı. 

Bu işte bu biraz vahim bir tablodur, bizim amacımız daha hangi futbolcuyu kaç milyon Euro 

bonservis ya da bonservisle alacağız değil, bunları nasıl aşağıya çekeceğizdir, bunları aşağıya 

çekemediğimiz sürece biz hiç kimseyi alamayız. Üzgünüm. Alırsak da bu rakamlar yukarıya doğru 

gider ve bizim için artık döndürülemez, yani Florya zaten şu rakama bakarsak, Florya da bu 

rakamı karşılıyor mu, karşılamıyor mu, onu da anlarız aşağı yukarı.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Son slayt mıydı bu? 

 

Ertay Örmen 

Son slayt bu. Mesela bundan sonraki slaytlar sadece resim, o da Sayın Başkanın bize 2022 ve 

2024’de sunduğu iki tane slayt var, onları koydum. O da sadece değerlendirmeniz açısından, 

burada Galatasaray Spor Kulübünün, konsolide olarak 31 Aralık 2022 ile 31 Mayıs 2024 arasında 

farkıdır. 31 Aralık 2022, enflasyon muhasebesi uygulanmamış halidir. Mayıs 2024, enflasyon 

muhasebesi uygulanmış halidir ve buradaki rakama göre, 5,2 milyar net dönem kârımız 

gözüküyor. Ama dediğim gibi, onun için de 5,4, 5,5 milyar enflasyon muhasebesinden gelen 

kaydi bir kârımız var. Onu düşersek, biz konsolide olarak 291 milyon TL artı 8 milyon Euro zarar 

etmiş durumdayız, 31 Mayıs 2024 tarihinde. Dolayısıyla bakarsak rakamlara, 31 Aralık 2022’de 

1,2 milyar hasılatımız var. Mayıs 2024’te 9 milyar hasılatımız var, herhalde işte 7, 8 kat artmış 

hasılatımız ama faaliyet zararımıza bakıyorsunuz, orada 51 milyon Euro, burada 57 milyon Euro, 

yani biz hasılatı artırdıkça bizim zararımızda değişen hiçbir şey olmamış.  

Son iki slayta geleyim, bunlar, bunlar, şunlar. 2022 Mayıs ve 2024 Mayıs’ında Sayın Başkanın 

bize sunduğu Florya emlak projeleri. Bunun kitapçığı var, yani istediğiniz yerden bulabilirsiniz, 

bu kitapçıklar da var ve bu tahminlerin hiçbiri olmadı. Yani evet aldık bu kitapçıkları, baktık, yani 

kaç kişi baktı, inceledi bilmiyorum ama orada yazılanlar olmadı. Bu yine Sayın Başkanın yetki 

genel kurulunda, Florya ile ilgili sunduğu, nakit akış, bu da olmadı. Bu da yine yetki genel 

kurulunda Sayın Başkanın sunduğu tahmini toplam gelir projeksiyonu, bu da olmadı. Dolayısıyla 

ben bu kadar vaktinizi aldım. Kusura bakmayın ama beni bu saate koyanda kabahat diyeceğim, 

çok teşekkürler, sağ olun, iyi akşamlar. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Saygıdeğer hazirun ben değişik toplantılarda da konuyu gündeme getiriyorum. Herhangi bir 

yansı, sunum kullanılmayan 3 dakikada iyi bir konuşmacı bütün konularını toparlar. Onu 5 dakika 

yapalım, Yeni Zelanda Başbakanı bir hanımefendinin 3 dakikada bütün faaliyeti özetliyor, biraz 

hızlı konuşuyordu, ben onu 5 dakika yapıyorum. Bir sunum kullanılması, yansıdır, grafiktir, 

rakam kullanılması durumunda da 10 dakikalık bir konuşmanın ben etkili, vurucu olduğunu 

düşünüyorum. Yani ama ortaya bir açık menü yapıp da, gayrimenkul, finansal tablolar, idari 

problemler vesaire hepsini de aynı menüye koyduğunuzda, bilmiyorum ne kadar ilgiyle izleniyor 

ama o sayın konuşmacının tabii kendi takdiridir ama ben yani üniversitede hocalık yapmış bir 

kardeşiniz, bazılarınızın ağabeyi olarak da etkili toplantılar, vurucu toplantılar yapmak 



anlamında da, yani Divanı da, metotlarımızı da sunum metotlarımızı da toplantılarımızda rönove 

etmemiz gerektiğini düşünüyorum. Yalnız o tablolar kıyas, dönemsellik ilkesi anlamında 

kıyaslanabilir değil, bir enflasyon muhasebesi, ama bundan, oturup ağlayacak halimiz yok. 

Devletin vermiş olduğu kanuni bir hak, bütün şirketler uyguluyor, ikincisi, nakit çıkışı 

gerekmeyen birtakım hizmetler var. Mesela siz bir loca aldınız, bir tarafta borç, bir tarafta alacak, 

ama sonuçta bir yükümlülük var. Ama maç başı hizmetle ödeniyor. Bunu geçmiş dönem yönetici 

ve denetçilerimizden Sayın Mete İkiz çok güzel şey yapardı, yani nakit çıkışı gerektirmeyen 

birtakım yükümlülükler var ama burada ben biraz işin çorba olduğunu düşünüyorum. Burada 

tabii bir muhasebe dersi de verecek değilim ama bir mühendis olarak da yani bu tip biraz yani 

taşları yerli yerine koymamız lazım. Bununla ilgili bundan sonraki toplantılarda KAP’a bildirilmiş 

resmi raporlar dışında, bu tip enflasyon muhasebesi döneminde veya öncesinde üretilmiş 

tabloların kullanımına müdahale edeceğim, ben şimdiden açık sözlüyümdür. Hiç çünkü benim 

şöyle bir özelliğim var, kendimde sevdiğim bir özellik, seçilme kaygım yok. Kulübün temsil 

makamlarından birindeyim, sizlerin iki dönemdir yani bu 13’üncü yılım. Son 2 dönemde kendi 

moderasyonumda ekiplerle beraber seçildik. Fakat iş çorba oluyor, saygıdeğer hazirun ve 

Kulübü SPK ve resmi otoriteler önünde bazı tablolar, yani üretilmiş tablolar, türev tablolar 

diyeyim, zor duruma bırakabilir. Ben bu konuda herhangi bir kendi hesabımı yönetime de 

bırakmam onu söyleyeyim, yani bir hesabım varsa da ben burada açıktan söylerim yani. Yani 

öyle bir aman ben bulaşmayayım yani, aman ben kötü adam olmayayım değil, burası Divan 

Başkanlık Heyetinin moderasyonundaki bir Divan toplantısıdır, genel kurullara karışmam, zaten 

prensip olarak yönetmiyorum. Oradaki seçilmiş Divan heyetleri, kendi şeylerini uygularlar. Ama 

Divanda bu şekilde uygulanacaktır bundan sonra, yani yeni bir yıla girdiğimiz için ben peşinen 

söylemiş olayım. Bu böyle biline, diyeyim. Şimdi nasıl? Sayın Metin Öztürk, iki konuşmacımız 

kaldı. Tabii ki. Tabii sıcağı sıcağına, tabii, tabii, buyurun. 

 

Muhasip Üye İbrahim Hatipoğlu 

Sayın Divan Başkanım, değerli heyeti, saygıdeğer Divan üyeleri, sevgili Ertan Öymen kardeşime 

küçük bir sıkıntımızı katkı olarak söylemek için huzurlarınızdayım. Sportif a.ş. diğer şirketlere 

benzemiyor. Faaliyet kârı hesaplanırken, esas faaliyeti olan oyuncu satışları, kira gelirleri, 

maalesef bu faaliyet kârına dâhil edilemiyor. Dolayısıyla buradaki bir faaliyet zararının 

görünmesi, aslında çok olağan bir durum. Onun için, bizim esas faaliyetimiz olan, spor ve sporcu 

gelirlerini dâhil ederek, tabloya bakmanın çok daha doğru ve sağlıklı olacağını hatırlatmak için 

huzurlarınıza geldim. Saygılarımla. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Hayır, ben cevap vereceğim. Hayır, gerek yok. Şimdi saygıdeğer hazirun, bir şey yapısı 

konusunda, herkes burada mali konuda uzman değil, olmak zorunda da değil, burada çok 

karmaşık bir durum yok. İbrahim Başkan gayet güzel özetledi. Bizim hasılat dediğimiz, ciro 

hesabında yani en tepedeki gelir kaleminde futbolcu satış kârları veya zararları yer almıyor. 

Bunlar altlardaki, ortalardaki yatırım faaliyetine giriyor, dolayısıyla sportif a.ş.’nin yani futbol ve 

mağazacılıktan oluşan sportif a.ş. konsolidasyonunda kâr zarar hesaplarında, bunu da dikkate 

almak lazım, yani güzel bir noktaya temas şey yaptı. Yani burada saygıdeğer konuşmacının 



dediğinde bir yanlışlık yok ama açıklık getirmek gerekirse, İbrahim Hatipoğlu muhasip üyemiz ve 

futbol faaliyetinden sorumlu Yönetim Kurulu üyemizin bu katkısını önemli, bu açıklamayı 

dikkate almakta yarar var. 

Cevap verecek bir konu görmedim, Sayın Mehmet Bilen son konuşmacımız, Mehmet Kamil 

Erişen ve Ali Demir feragat ettiler, sonraki toplantılarda, öncelikli rezervasyon yaptık. 

 

Mehmet Bilen 

Sayın Divan, 4’üncü saate geldik. Ben kendimi sakıncalı piyade olarak görüyordum ama benden 

önceki konuşan konuşmacı, benden çok daha sakıncalıymış, neler söyledi. 19 milyarlık 

gayrimenkulümüz var, 23 milyarlık kefalet var. Onu keşke iyicene en sona atsaydınız. Bugünkü 

Divan gerçekten bir vaka. Divan Başkanımızın yorumları, değerlendirmeleri, o konuşulmaz, bu 

konuşulmaz. Ne konuşulacak bilemiyoruz. İkincisi, bu konuşma sırası, genel kurulda da var, 

burada da var. Hangi esasa göre bunlar birinci, ikinci, sonuncu yapılıyor, genel kurulda da 

bilmiyorum, burada da bilmiyorum. Üçüncüsü, ön planda konuşan, 30 dakika, 40 dakika 

konuşuyor, genel kurulda da en son çıkan alkışlarla zor adam konuşuyor, yani bu sürekli oluyor, 

zaten bugün tabii tüzüğü konuşmayacağım, onun için hazırlanıp gelmiştim. Orada da bu sıra 

alma ve söz ve bir de bu öncelikli sözdeki sınırsız durumu, dile getirecektik. 

Divan Başkanımın bahsettiği o Hasnun Galip’teki olayı, 1969 yılında ben de fiilen gördüm, 

Süleyman ağabeyin orada müdüriyet odası vardı, hemen onun sağ tarafında, ileride bir oda 

vardı, Divan odası, gerçekten 20, 30 Divan üyesi ağabeyimiz orada toplanırdı. Tabii yıllar geçti, o 

günden bugüne geldik. Şimdi Sayın Başkan dedi ki, bilgi olmadan konuşma olmaz. Ya şimdi öyle 

bir söz ki, buna kimse bir şey demez. Doğru bir söz. Ama şimdi Ahmet Şenkal geldi, bir örnek 

vereyim, yüzme ile, kürekle oradaki vakaları söyledi. Yani yönetim daha önce konuşsaydı, bu 

yüzme ile kürekle yok, alakası yok ki, benim de yapacağım konuşma ile yönetimin yapacağı 

konuşmanın hiçbir ilgisi alakası yoktu. Dolayısıyla bu söz doğru, ama fiiliyatta biz de pek bir şeysi 

yok, yani bir anlamı yok, yani doğru söz ama, Turcan abi, son derece haklı, e buraya insan geliyor, 

çıkıyor, salon hadi, ama boşalmak zorunda, bir saati boşa geçirdik, yok usuldü, şuydu, buydu, 

hadi oradan oraya, buradan buraya, bir saat geçti. Ondan sonra da bir saat geçti, insanların da 

birtakım tabii ihtiyaçları var. Tam Turcan ağabeyimize, hocamıza rastladı, o da gönül adamı, o 

da içten geldiği gibi söyledi, katılıyoruz ama yani bunların bir şeklinde şemalinde de bir esas 

olmalı, bir dakika olmalı, bir sıralama olmalı.  

Şimdi bir notlar aldım, zaten benim konuşma gitti, şimdi Şenkal’ın dediği o iki tane vakanın, ben 

vakanın üzerinde durmuyorum, bunlar münferit olaylar, şubelerle ilgili bizim ayrı bir toplantı 

yapmamız lazım, bir aralar yaptık, bu işi bilenler, bunun esasına inmesi lazım. Bir tane olay olur, 

trafik kazası da oluyor, bir oluyor, iki oluyor, ama bu trafik kazaları neden oluyor? Bunları burada 

ben iki dakikada bu saatte izah edemem. Bununla ilgili bir toplantı olur, faydalı bir şey olur, zaten 

benim notlarım burada kısa. Bir şey de kalmamış, ha bir de çok dikkatimi çekiyor. Fiilen 

gerçekleşmemiş, bir 50 dolarlık bir olay var. Aylardan beri birtakım insanlar bunların peşinde, 

buraya da gündeme getiriyor. Ya öbür yandan milyonlarca dolarlık Ayhan kardeşimiz de burada, 

geldi o Romenleri filan anlattı. İşte o futbolcu, kimse o milyonluk dolarlara gelmiyor, o futbolcu 

transferlerindeki ihbarlara, işte vakalara, örnek rakamlara kimse gelmiyor, gerçekleşmemiş bir 

50 doların peşinde dolaşıyorlar, yani bunun arkasında da bir başka hesap var, o da ayrı bir olay. 



Nasıl? (Ne hesap var bunun arkasında?) Var, var, bir hesap, yani birilerini yıpratma hesabı, sen 

cin gibi her şeyi biliyorsun? 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Ayhan Özmızrak, lütfen.  

 

Mehmet Bilen 

Var, var, bir yıpratma, (Sadece uyduruyorsun.) Hayır, hiç uydurmuyorum, hayır efendim. Hayır 

efendim, 50 dolar fiilen gerçekleşmemiş. Esas, sen uyduruyorsun, ikincisi.. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Mehmet Bilen bir dakika, Sayın Ayhan Özmızrak, Sayın Ayhan Özmızrak, hangi teamülde 

var, oturduğu yerden, kürsüdeki konuşmacıya, laf atmak hangi teamülde var. (Bundan sonra 

oldu.) Lütfen devam edin. 

 

Mehmet Bilen 

Neyse, neyse, geçelim. Şimdi efendime söyleyeyim, tabii bizim de kolay değil, bu kadar 

dağınıklıkta, şurada, burada şeyleri, neyse zaten bir iki tane olay var. Sicille ilgili dendi ki, ya 

büyük bir mağduriyet, işte 7 yılda dedi,  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sicil konusunu açmasanız, cevap hakkı doğurmasın. 

 

Mehmet Bilen 

Açmıyorum, hayır bir, ama zaten hiçbir şeyi açamıyoruz. Yani hiç ne açacağız bilmiyorum, onu 

açma, bunu açma, hiçbir şeyi açma. Şimdi 7 yıl. Hayır, yani en iyisi konuşmayalım. 7 yıl bekleyen 

kişiyi alıyoruz dedi, bunun bir sicille ilgisi yok yani bu bir artık usul, şayet böyleyse, 7 yıllıklara da 

bir müjde var yani, 5 yılda olanlar vazgeçmesinler, 2 yıl sonra alınacaklar, arkadaş öyle dedi, yani 

7 yıl bekleyeni artık alıyoruz dedi. Hah, bunun bir sicille filan bir ilgisi yok, yani bir şeysi yok, bu 

normal bir uygulama. Onu söyleyeyim dedim. Öbür yanda Ertay da hakikaten çok sakıncalı şeyler 

geldi 19 milyarlık bilmem gayrimenkul var, 23 milyarlık kefalet var dedi, o da ayrı bir olay, onu 

iyicene sona verseydiniz. Şimdi efendime söyleyeyim, son bir de şunu söyleyeceğim. Artık bugün 

bu saatte fazla bir şey, Elmas Başkan zamanında bir istişare kurulu kurulmuştu. Yani eski 

başkanlar işte ikinci başkanlar filan fıstık, neticede bence böyle bir kurul faydalı. Hani bu ileride 

artık yine tabii o tüzük konuşulduğunda da şey yapılır, yani Divanın da ötesinde, 40 yıllık üyeler, 

işte belli görevi almış, belli yerlerde bulunmuş, tabii onların da devamı var, bir kısmını yazarsın 

gelmez. Ama böyle bir, fonksiyonel yeni bir kurul olmasında fayda var. Şimdilik ben bunları 

söyleyeceğim, hepinizi, sevgiyle, saygıyla selamlıyorum. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 



Baştan beri şey yapıyorum ama tabii tüzüğün T’si ve sicil konularında ben hani ne kadar şey 

yapsam da uyarsam da konuşma olduğu için cevap hakkını kullanacak Sayın Gürkan Eliçin, Sicil 

Kurulu Başkanımız. 

 

Sicil Kurulu Başkanı Gürkan Eliçin 

Ben tüzükten kaynaklanan kurul üyesi söz hakkımı kullanıyorum Sayın Ayhan Bey.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Kurulların öncelikli. Kurulların sataşma ve kurulların öncelikli, tabii ki biliyorsunuz. (Ben 

biliyorum, ama kurul yanlış bir şeyse söylerse de benim de üye olarak hakkım var, çıkar 

söylerim.) Son söz üyeye aittir, bir dinleyelim. 

 

Sicil Kurulu Başkanı Gürkan Eliçin 

Sayın Divan Başkanı, heyeti, Sayın ikinci Başkanım, Yönetim Kurulu ve burada hâlâ bu saatte 

bizleri dinlemeye üstün bir gayretle devam eden sevgili hazirun, sizi bir kez daha saygıyla 

selamlıyorum. Çok fazla vaktinizi almayacağım. Oturmuş öyle bir uygulamamız yok. Şimdi sonuç 

olarak bunun sunumlarını daha evvel yaptım, size tekrar bir sunum yapacak ne vaktim, ne 

imkânım şu anda var ama şunu söyleyeyim, her sene üyelerin alımını belirleyebilmek için 

elinizde kaç kontenjan kaldığına bakmanız gerekiyor. Geçen senenin başvuru oranlarına 

baktığınızda, 274 yanılmıyorsam A grubu başvurusu, Başkan kontenjanı, eski sporcu, bunları 

çıkarttığınızda, elinizde kalanlar ve başvuran D ve E grubundakilere baktığınızda, ortaya bir yeni 

formül koymanız gerekiyor. Bunu her sene tekrar tekrar yapmanız gerekiyor. Geçen sene 

bakıldığında, E grubundan üye yapabilme ancak bu şekilde mümkün olabildi. Yoksa ben bilmiyor 

muyum, benim de yakınlarım var E grubundan, bütün yakınlarımı alırdım, rahatlıkla da üye 

yapardım, ama bir adalet olsun diye, bir sisteme baktık, bunu bir genel sicil kurulunun kuralıymış 

gibi burada sunmak, sicil kuruluna ve bana yapılmış bir haksızlık, ben bunu kabul etmiyorum. 

Önümüzdeki sene daha az başvuru, o zaman bilmem kaçıncı başvurusundaki alınacak olur. Yeter 

ki, bir kurala uyulsun, bu kurala uymaya biz çalışıyoruz, eğer hiç kural olmazsa, ahbap, çavuş 

ilişkisiyle yapılırsa daha mı iyi olacak bu? Hiç olmazsa bir kurala göre yapıyoruz. O yüzden sizden 

rica ediyorum, bir seneye özgü söylenmiş bir sözü, tüm süreçlerde oturmuş bir kuralmış gibi dile 

getirmeyin, ben bunu kabul etmiyorum, bunu paylaşmak istedim, teşekkür ederim. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Teşekkürler Sayın Gürkan Eliçin. Şimdi, hayır açıklama getirdi, cevap hakkı doğuracak bir ifade 

de bulunmadı. (Açıklama doğru değil, onun için ben görüşmek istiyorum, konuşmak istiyorum, 

bu kadar net.) Buyurun. 

 

Ayhan Yeğinsu 

4840 Ayhan Yeğinsu, değerli Galatasaraylılar, bakın bu konu çok ince bir konu. Maalesef ve 

maalesef Sayın sicil başkanı, Kemerburgaz’daki toplantıda çıktı ve hem üyeleri yanıltıcı, hem de 

bütün bu konuda söylemiş olduğu, yani üye alımlarıyla ve nasıl yaptıklarına dair her şeyi çarpıtıcı 

bir şekilde anlattı. 



 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Ama suçlayıcı konuşuyorsunuz. Açıklık getirin. 

 

Ayhan Yeğinsu 

Daha sonra, geçtiğimiz senenin Kasım ayında da aynı şeyi yaptı, şimdi kendisi çıkıyor, diyor ki, 

bakın diyor işte şu kadar aldığımız üyenin çocukları şuna göre alınıyor diyor, o gruplardan 

almadığımız kişiler diyor, son genel kurullara 5 sene katılmamış diyor. Peki, siz bu çalışmayı diğer 

gruplar için de yaptınız mı? A grubu, C grubu için de yaptınız mı? Yapmadınız. Yanıltmayın burada 

insanları, üyeleri yanıltmayın. Bu kadar net, istediğiniz kadar itiraz edin, başkan sözümü 

kesmeyin.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Ayhan Yeğinsu, tüzüğü bilen bir insan olarak, nasıl şey yapıyorsunuz?  

 

Ayhan Yeğinsu 

Bakın okudunuz, okudunuz orada, sözünün kesilmemesini. Sözümü kesmeyin.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

İşte yanlış bilgi veriyorsunuz, A ve C grubuna kontenjan uygulanamaz. Şimdi siz tüzüğü, siz kaç 

yıllık üyesiniz? Sicil numaranızdan görüyorum.  

 

Ayhan Yeğinsu 

Ben tüzüğe aykırı bir şey söylemiyorum. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Tamamen aykırı.  

 

Ayhan Yeğinsu 

Tamamen aykırı değil, söylediğimi anlamadınız. Yok anlamak istemiyorsunuz onun için 

anlamıyorsunuz. Yok efendim. Yok 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Anladım, çok iyi anlıyorum. Hayır, siz yanıltıcı bilgi veriyorsunuz. 

 

Ayhan Yeğinsu 

Yok efendim, yok efendim. Bakın ben size son cümleyi söylüyorum. Daha önceki çıktığım 

konuşmada yaptığım gibi, söylediğim gibi, eğer bu tüzüğü değiştirmek istiyorsak, öncelikle bu 

yapıyı değiştirmemiz lazım. Bu yapı değişmedikçe, bu tüzük değişmez ve bu konu devamlı 

Galatasaray’ın yarası olarak devam eder. İyi akşamlar diliyorum. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 



Tüzüğü hatırlatmayı zül sayıyorum, çünkü bizim üyelik sistemimizde, A ve C gruplarında yani 

mektepte en az 2 yıl okumuş olanlar ve sporcu kontenjanında ve Başkanlık kontenjanında hiçbir 

kritere bakılmaz. Sadece Galatasaraylılık aidiyeti aranır. (Onun için mi Fenerbahçelileri alıyorlar 

başkan, kaç kere söyledim bunları, bırakın Allah aşkınıza.) Başvurun atılsın. Sayın Metin Öztürk. 

 

Kulüp İkinci Başkanı, Sayın Metin Öztürk 

Kıymetli hazirun, saat çok geç oldu. Evet, Aykutalp Başkanım devam edelim. Kıymetli hazirun, 

bu saate kadar kaldınız, teşekkür ediyorum. Hem sorulardan cevap vermem gerekenler var, 

onlara cevap vereyim, hem de bir iki hatırlatma yapayım. Bir kere bugün stadımızın açılışının 

14’üncü yılı. İkaz ettiler, atlamışım, özür dilerim. Bir Ajax’la yapılan özel maçla, 15 Ocak 2011 

yılında stadımız açıldı, 0-0 bitmişti. Bu stadın temelini atan şu an içinde bulunduğumuz salonda 

da adı var, rahmetli Özhan Canaydın Başkanımızı rahmetle anıyorum. Allah rahmet eylesin. 

Mekânı cennet olsun. Yine rahmetli Özhan Canaydın Başkanımla, Işın Çelebi, İkinci Başkanı, 

büyük katkısı oldu. Hâlâ da bugün fikirleriyle, bilgileriyle bize katkı sağlamaya devam ediyor. O 

zamanki Şişli Belediye Başkanı, bizim için çok kıymetli, Sayın Mustafa Sarıgül, büyük emek sarf 

etti. Biz vefa duygusu yoğun olan bir kulübüz, onlara teşekkür ederiz. Adnan Polat Başkanım, 

bambaşka, zaten şu an hâlâ bizim Florya komitesinin başında, Adnan Polat Başkanımızın 

başkanlığı döneminde ve hiç unutmayalım ki, Özhan Canaydın Başkanımız, Adnan Polat 

Başkanımız, Işın Çelebi Başkanımız, Mustafa Sarıgül Başkanın, bu stadın yapılmasını sağlamaları 

bizim için bir rüyaydı, bugün inanılmaz bir gelire sahip olmamıza yol açtı. Bugün bizim uzak ara 

rakiplerden önde olmamızı sağlayan Özhan Canaydın Başkanımızdır, Adnan Polat Başkanımızdır, 

Işın Çelebi Başkanımızdır. Mustafa Sarıgül Başkanımızdır. Murat kardeşimi görünce, biraz 

gözlerim doluyor. Tekrar Özhan Canaydın Başkanımıza çok teşekkür ediyoruz. Bugün stadımızın 

14’üncü yılı.  

Bu olumlu şeylerden bahsederken, bu yönetim döneminde, Dursun Özbek Başkanımız, liderimiz 

çok önemli şeyler yapıyor, tüm Yönetim Kurulu arkadaşlarımız öyle, ama Ada konusunda, Sedat 

Artukoğlu’na ayrı bir parantez açmak isterim, gerçekten neredeyse, parasız, inanılmaz şeyler 

yaptı, yani kulübün cebinden 5 kuruş para çıkmadan, restoran alanını yeniledi, çok küçük 

bütçelerle, oranın genişletilmesini sağladı, şimdi yine Başkanımızın bulduğu sponsor kanalıyla, 

kazıklar yenileniyor. Yine bu sermaye artışı, 1,7 milyarlık, çok önemli nakit bir sermaye artışı, 

yine Başkanımızın liderliğinde gerçekleşti, ama yine burada Sportif a.ş. Başkanvekilimiz Sayın 

Abdullah Kavukçu’nun kendi bilgileri, katkıları, takipçiliği, işte biz bunun için büyüğüz, sizlerle 

büyüğüz, Yönetim Kurulu üyelerimizle büyüğüz, hep beraber, taraftarımızla büyüğüz, 

futbolcularımızla büyüğüz, bu istişareler gerçekten çok önemli, diğer kulüpler, 3 ayda bir Divan 

toplantısı yaparken, biz her ay yapıyoruz, bazen olağanüstü durumlarda ayda 2 defa yapıyoruz. 

Onun için bir arada bulunmak çok önemli. Sayın İbrahim Göknar, Florya’dan ne zaman avans 

para gelecek demiş, belki ben orada bir şeyi eksik anlattım, alt yapıyı anlatırken, ilk kazma 1 sene 

sonra vurulur, daha ruhsat filan dedim. Avans para tabii ki hemen gelecek. Yani ihale sonuçlanır, 

sonuçlanmaz, bunun uzmanı ben değilim, Adnan Polat Başkan, uzman. Dursun Özbek Başkan 

uzman. Demek ki 5, 6 hafta sonra neticelendiğinde bu şeye girenler, 5 firma, 6 firma, 8 firma, 

ne ise, hiç uzmanlığım olan bir alan değil. Evet, bu sermaye artışından gelen parayla, bizim bir 

70 milyon dolar avans dolaşıyordu. Böyle bir zorunluluğumuz kalmadı. Kalmazsa ne olur? 70 



değil, 30 verirse, o zaman %50–50 değil, 60 siz alırsınız, 40 o alır. Bizim genel kurul kuruldan şey 

yaptığımız, aldığımız, sizlerden aldığımız yetki, asgari %50 Galatasaray’a verilmesiydi. Demek ki 

biz bu yetkiyi sizin lehinize, kulübün lehine, bizim lehimize daha ileriye taşıyacağız. Onun için 

burada emeği olanlara da teşekkür edeyim. Yine Sayın İbrahim Göknar’ın söylediklerinden, 

sponsorlardan gelen, tamam 70 milyon dolar gelmiş ama nereye gidiyor, ya kayboluyor bu 

paralar diyor. Evet, çok haklı. Borca gitmiyor, futbola gidiyor, çünkü futbolda şampiyon 

olamazsanız, şampiyonlar ligine gidemezsiniz, bu tribünleri dolduramazsınız. Tabi, tabii, yok, yok 

olumsuz bir şey söylemiyorum. Sadece tüm dünyada sponsorluk gelirlerinin asıl faaliyetimiz 

olan, en büyük gelir kalemimiz olan futbola harcanması çok doğaldır. 70 değil, 100 milyon dolar 

olduğunda da, biz bununla borç ödemeyeceğiz, biz bunu yine futbola yatırmaya, futbolu 

geliştirmeye, burayı dünya markası yapmaya devam edeceğiz. 

Evet, Sayın Ertay Örmen’e, birkaç cevap vermek istiyorum. Biliyorsunuz rahmetli Mustafa Cengiz 

Başkanla, Ahmet Şenkal ağabeyimle ben uzun yıllar tüzük komitesindeydim. Rahmetli 

Başkanımın, oğlu Sarper’in bende çok ayrı yeri var. Ama en önemlisi, bende yeri olmasından 

başka, Galatasaray’ın kalbinde çok ayrı bir yeri var. Florya’daki 20 dönümün geri kazanılmasında 

ve bugün bizim devamındaki yeri muhafaza etmemizin de büyük etkisi var. Arkasından yine 

Burak Elmas Başkan, Dursun Özbek Başkanı da manevi olarak yanına alarak pek çok defa Emlak 

Konuta gitmiştir ve işin bu hale gelmesi, aslında bu basamaklardan oluşmuştur. Onun için biz 

eleştirileri yaparken, biraz da yönetimleri cesaretlendirelim, çünkü yönetim sizsiniz, sizin 

içinizden geliyor ve bir süre sonra, görevi tamamlanınca da gidiyor. Bu yönetim döneminde 

biliyorsunuz görev süresi de 3 yıldan 2 yıla indi, dolayısıyla biz 6 ay sonra, ondan bir yıl sonraki 

seçimleri konuşuyor olacağız. Onun için hep birbirimizi ileri doğru ittirelim. Yine Ertay kardeşim 

yükümlülüklerden bahsetti. Sayın İbrahim Hatipoğlu da bahsediyor. Peki, yükümlülükler var da, 

ileride gelecek gelirler nerede? Onlardan kimse bahsetmiyor. Hani elma ile elmanın olması 

lazım, Divan Başkanım da demin izah etti. Bugün takımın tahmini değeri, Osimhen dâhil, 270 

milyon Euro civarında, çıkarın, bizim değil, kiralık. 200 milyon Euro civarında. Yani değerinizi de 

koymanız lazım. Yani değere bakarken, bu bir bütün. Bir başka şey belki gözden kaçıyor. Bizim 

dönemimizde, neler yapıldı, siz oy verdiniz, aslında biz sizler adına yönetiyoruz ve 2026 Mayıs’ta 

da bizden sonraki yönetime devredeceğiz. Bakın şuradaki LED ekranlar, saha kenarında 

gördüğünüz, biliyor musunuz, stat açıldığından beri aynıydı, 14 sene sonra değişti, 3 liradır, 5 

liradır, bir para. Stadın ışıklandırması, farkında mısınız, artık daha kaliteli maç izliyoruz, yeni 

değişti. Çim, biz bu yüzden biliyor musunuz, Mustafa Cengiz Başkan döneminde şampiyonluğu 

kaybettik. Şundan dolayı, teknoloji eskiydi, ne Mustafa Cengiz Başkanın, ne başkasının kusuru 

yok. Yani her an her şeye para bulamıyorsunuz, acil ne ise onu buluyorsunuz. Bugün oradaki 

suni ışık değiştirildi ve bunların hepsi bir para ve bu kaynaklarla yapılıyor, yani sizin bize 

verdiğiniz yetki çerçevesinde. Yine Ertay kardeşim biraz böyle herhalde böyle biraz da salonun 

havasını rahatlatmak için ya ikide bir Kemerburgaz’ı açıyor, kapıyor gibi yapıyorsunuz, aç 

yapıyorsunuz, kapa yapıyorsunuz, Temmuz’da açtım, Ağustos’ta kapattım. Böyle bizi 

oyalıyorsunuz diyor. Bu oyalayan yönetim demiş ki, biz genel kurulda da söylemiş, burası iki faz. 

Benim bitirdik dediğim, birinci faz. Florya ne zaman yapılmış biliyor musunuz? 1982. Yaşayanlara 

Allah uzun ömür versin, ölmüş olanlara Allah rahmet eylesin, mekânları cennet olsun, herkes 

Galatasaray için bir şey yapmış. 1982. 2025, ne olur bizi biraz motive edin, yani ya bu 3 ay gecikti, 



3 ay önce dediniz, gidin. 6 ay önce bitirecektiniz, ne oldu? 1,7 milyar lira biz banka borcu 

kapatıyoruz, şaka değil, bu işleri yaparken. İki şampiyonluk alınmış. 1,7 milyar demin söylediğim 

gibi, borç kapanmış. Bakın bugün bir Mağazacılık var, bunları yapmazsanız, takım şampiyon 

olmazsa, ürünleri doğru yapmazsanız, pazarlama yapmazsanız, pazarlamacılıktan hiçbir şey 

olmaz. Yıllardır Mağazacılık bizim eksi bakiyeye giden bir kalemimizdi. Her yönetimde, Dursun 

Başkanımın, eski yönetimi de dâhil, o yönetim, bu yönetim ayırmıyoruz, biz, siz demiyoruz. Biz, 

biziz zaten, biz ve siz diye bir kavram yok. Mağazacılık bugün 1 milyon forma satışına doğru 

gidiyor. Buranın belki sadece halka açtığınızda, marka değeri 10 milyar TL olacak, bunun 

%30’unu halka açsanız, 3 milyar. Bugün 2,2 milyar borcunuz var. Faiz dâhil, 2,6 milyar. Biz bu 

arada her ay da 110 milyon faiz ödüyoruz. Bundan önceki yönetimler ödemedi.  

Kombine, loca, bilet satış fiyatları, 8, 10 kat arttı. Enflasyonu nereden hesaplarsanız, hesaplayın. 

Bu da bu yatırımlarla oluyor. Florya’da 40 dönüm arazi, bakın bunların bir tanesini yapsanız, 

ertesi gün sizi başkan seçerler. Yani deseniz ki, ben Türkiye'nin en önemli yerinde, yarın ederi 

10 milyar lira olacak bir arazi alacağım. Stadın yanında, 62 dönüm. Bunların hiçbiri bize eski 

yönetimler döneminden gelmedi. Mustafa Cengiz Başkanımdan Allah bin kere razı olsun, yine 

söylüyorum. Florya 20 dönüm, o sayede alınmıştır, o alınmamış olsaydı, biz bugün o 43 dönümü 

alamazdık. Ayrı. Ama yapılanları da bir takdir edin. Adanın 32 günde açılması, ya 10 senedir bizim 

değildi. Su Ada, o ada, bu ada filandı. İçimiz yanıyordu ve bugün her gün gelişiyor, üstüne bir şey 

koyuyoruz. Ya yaptınız da yarısını yaptınız, ya bırakın, ben daha tenzilatını söyleyeyim, çeyreğini 

yaptık. Beni sabırla dinlediğiniz için hepinize teşekkür eder, saygılarımı sunuyorum. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Tabii, tabii buyurun.  

 

İbrahim Göknar 

Çok kısaca tabii, 2 dakikada hemen toparlayacağım. Metin Başkana çok teşekkürler, ancak bir 

konuyu çok önemsiyorum. Bunu da sürekli konuşuyoruz. Borç, bakılırken, yükümlülüklerle 

birlikte bakılır. Bir örnek olarak söyleyeyim, Metin Başkan şu anda takımın değerinin 200 milyon 

Euro olduğunu söyledi, doğrudur. O transfermark’ta gözüken rakamdır, her yerde olduğu gibi. 

Fakat Allah korusun, bizim kralımız sakat, bu sene oynamıyor, biz 10 milyon Euro maaşını 

ödüyoruz, Allah korusun, öteki yeni gelen kral da sakat olursa, ne olacak bizim plan, program? 

Ne olabilir? Yani bunu biz, 200 milyonu sattık da onu ondan düşme gibi, bir mantık olabilir mi? 

Bu son derece yanlış bir bakış açısı, hemen söylemek istedim, bir sonraki toplantıya bırakmadan, 

lütfen, lütfen, zor durumda olduğumuzu çok iyi biliyoruz. Yaptıklarınızın çok önemli, çok kısa 

sürede büyük hamleler yaptığınızı da çok iyi biliyoruz, ama ne olur, ne olur, ciddiyetle ve gerçekçi 

ve samimi olarak birbirimizle konuşalım. Çok teşekkür ediyorum efendim. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Katkıda bulundu, son söz üyeye aittir, malumunuz, geleneksel olarak, tüzükte ayrıca yazıyor 

ama, Galatasaray demokrasisi gereği. 

Saygıdeğer hazirun, dün Türkiye Süper Liginde, Divan Kurulu olan, daha doğrusu şampiyon 

olmuş kulüplerin Divan heyetleriyle çok keyifli, iki ayda bir yemek yiyoruz, toplantı yapıyoruz. 



Orada siz çok sık toplanıyorsunuz dediler, ben dedim ki, eğer aylık toplantı 1 hafta gecikirse, 

Galatasaray’da iç savaş çıkar. Bir değerli kulübümüz, senede 2 toplantı yapıyor. Diğeri 4 toplantı 

yapıyordu, 3 ayda bir, onu 4 ayda bire düşürdü. Bir kulübümüz de 3 ayda bir, senede 4 toplantı 

yapıyor. Biz genelde senede 12 ya da 13 toplantı yapıyoruz. Akademik bir şey yapmayacağım, 

günün bu saatinde, hava da kararmış, bizim senede 12 toplantının 4’ünde çeyrek raporları, 

quarter raporları yayınlanıyor, demek ki mali konuların olduğu yerde sportif şubeleri haliyle, 

layıkıyla tartışamayız, ama geri kalan bir toplantıda sıcak olan Ağustos ayında pas geçiyoruz, 

oylatarak. Demek ki bizim geri kalan 7 toplantıda, futbol alt yapısını, bir toplantıda, akademiyi 

bir toplantıda, basketbolu, voleybolu, belki salon sporları olarak birleştirip bir toplantıda, 

atletizmi ve birkaç şubeyi daha bir toplantıda, 4 su sporu şubemizi de bir toplantıda, yani bizim 

aslında toplantılarımızı verimli olarak değerlendirirsek, bir takvime bağlarsak, ha diyeceksiniz ki, 

niye bağlamıyorsunuz Divan yönetimi olarak, e kaçanı kovalamaktan, futboldaki kaotik iklimden, 

düzenleyici otoritenin köy derneğinde olmayacak bir şekilde, 4 gün önce harcama limitlerindeki 

%30 sapmayı kaldırıp, daha sonra bu tahkimden döner, oyun başlarken kural değiştirilmez, bir 

de Galatasaray sermaye artırımına gidiyor, dolayısıyla limiti daha açılacak, aman bir yanlış yaptık 

deyip, yangından mal kaçırırcasına, tekrardan 4 gün sonra, hakikaten bu köy derneklerine bile 

hakaret etmek istemiyorum. Yani, herkesin bir şeyi vardır, Türkiye, yani Türkiye futbolunu 

yönetmekle yükümlü otorite, maalesef bir acz içinde, yani burada tabii, ben yani bir taraftar 

olarak şey yapıyorum, 8’indeki internetteki federasyonun sayfasında bir 200 sayfalık neyse ki 

şeyde birden şunu diyorlar, %30 sapmayı kaldırdık, ana şey görüşülecek, 4 gün sonra, 12’sinde 

tekrar sapmayı koyuyorlar. Yani dolayısıyla biz de bu sıkışık, kaotik gündemde, futbola aşırı 

odaklanıyoruz, hakikaten bizim futbol dışı branşlarımızı da ihmal ediyoruz. Divan olarak, ben 

yani yönetime bir lafım yok. Ama önümüzdeki yılın bu toplantısının, Tüzük, T dedik, ortalık 

patladı, daha verimli toplantılar dileğiyle, 2025 yılının ilk toplantısını kapatıyorum, yaklaşık 

13.30, şu anda da 17, yaklaşık 4,5 saat. Hepinize iyi, sağlıklı, mutlu, günler diliyorum. Hoşça 

kalınız. 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Aykutalp Derkan (6833) 

Başkan 

 

 

 

 

 

Sonay Kale 

Başkan Yardımcısı 

 

 

 

 

Yalçın Kaya 

Başkan Yardımcısı 

 

 

 

 

 

 

 

Ali Tüzmen 

Yazman 

Z. Nilüfer Sanvar 

Yazman 

 

 

 

 

 


